
Silivri Belediyesi’nin düzenlediği Yazlık Si-
nema Nostaljisi Film Gösterimlerinin gala ge-

cesi Aras Bulut İynemli’nin başrolünü aldığı “Atatürk”
filmi ile başladı. Etkinliğe katılan Silivri Belediye Başkanı
Bora Balcıoğlu, “Bu film, onun azim ve kararlılığını bir
kez daha hatırlatarak bizlere ışık tutacaktır” dedi. I SAYFA 4

BAŞBAĞLAR'DA KONUŞTU

Mezhep kavgası 
çıkarmak istediler

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, Erzincan’da Başbağlar

Katliamı’nın 31. yılında düzenlenen
anma töreninde; TBMM’de katliamla
ilgili ivedilikle bir araştırma komisyonu
kurulması gerektiğini belirterek, “Terör
örgütü ki hepimizin birliğine ve bera-
berliğine kastetmiş o terör örgütü ya

da o terör örgü-
tünü kullanan
başka güçler mez-
hep kavgası çıkarır
mıyız diye niyet-
lendiler. Türkiye
Cumhuriyeti'nde
Alevilerle Sünniler
kardeştir. Türklerle
Kürtler kardeştir”
dedi. I SAYFA 7
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Savaş ATAK

Doğru, duruma 
göre değişti mi?

Sayfa 5

Utku KIZILTAN

Türkiye ikliminde 
gözlenen değişiklikler 

Sayfa 9

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Sinan Ateş cinayeti davası 
kapsamında tutuklu 22 sanığın

Ankara 32. Ağır Ceza Mahkeme-
si’nce Sincan Kapalı Ceza İnfaz
Kampüsü’nde yargılanmasının 5'inci
duruşmasında tutuklu sanıklardan
Mehmet Yüce, Erdem Karadeniz ve
Osman Bayraktar'ın da aralarında
bulunduğu 10 kişi için tahliye kararı
verildi. Duruşma 19 Temmuz’a erte-
lendi. Duruşmayı takip eden CHP
Şanlıurfa Milletvekili Mahmut Tanal,
ikinci kez salondan atıldı. 
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5. duruşmada 
10 isme tahliye
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Kaza, D-100 Karayolu Barış Mahallesi
mevkiinde meydana geldi. Ankara 

istikametinde seyir halinde olan TIR yağışlı 
havanında etkisiyle, şoförünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi sonucu önce üst geçitin
ayağına ardından da aydınlatma direğine çarptı.

Aydınlatma direği yan yolda bulunan yolcu 
minibüsünün üzerine devrildi. Kaza nedeniyle
D-100 Karayolu ve Yan yol trafiğe kapatıldı.
Kazada bir kişi hafif yaralanırken çalışma 
boyunca D-100 Karayolu ve yan yolu trafiğe
kapalı tutuldu.

www.gazetedamga.com.tr
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kazakistan
ziyareti dönüşü uçakta gazetecilerin sorularını yanıt-

ladı. Kayseri ve Suriye'deki provokasyonlar hakkında konu-
şan Erdoğan, “Biz bu oyunları da, nasıl bozacağımızı da çok
iyi biliriz. Alçakça bir hadise üzerinden kaos planlayanlara da,
istismarlara da müsaade etmeyiz” dedi. Suriye ile normal-
leşme sürecine ilişkin de konuşan Erdoğan, “Putin ile Beşar
Esed’e bir davetimiz olabilir” ifadelerini kullandı. I SAYFA 7
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OYUNLARINI 

BOZACAGIZ! Suriye'nin kuzeyinde yaşanan şiddet 
olayları sırasında Türk bayrağının yakılması

üzerine bir paylaşım yapan ve bu durumu eleştiren
gazetemizin İmtiyaz Sahibi Mehmet Mert'e 
soruşturma açıldı. Soruşturma kapsamında ifade
veren Mert, bir gazeteci olarak gündeme dair 
değerlendirme yaptığını, sağduyu çağrısında bulun-
duğunu, hiçbir kışkırtma yapmadığını ve söyledikle-
rinin arkasında olduğunu ifade etti. I SAYFA 9
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Doğukan Güngör'le adı aşk dedikodula-
rına karışan Aleyna Kalaycıoğlu, sert

açıklamalarda bulundu. “Arkadaşımın arkadaşı
kendisi” diyen Kalaycıoğlu, “Beachte birlikteydik.
Telefondan bir şey gösteriyordu. Güneş de vardı.
O da kolunu attığı için öyle bir görüntü ortaya çık-
mış. Ama zaten bu saatten sonra arkadaşım da

değil kendisi. Aramda bir şey olması onunla 
imkansız” ifadelerini kullandı. I SAYFA 13

Sultanahmet'te tarihi hipodromun ‘Sfendon’ olarak bilinen duvarları ve
çevresinin bakımsız hali dikkat çekti. Sosyal medyada da tartışılan

yapının çevresinde pazar tezgahları ve çeşitli eşyaların depolandığı,
İSPARK’ın hizmet verdiği ön bölümde ise park edilen araçların 

hipodromun görünümünün bir kısmını kapatarak yayaların erişimini
engellediği görüldü. Kadıköy'de ise Doğu Roma dönemine ait

kalıntıların sefil hali tartışmalara neden oldu

Sultanahmet’te bulunan ve
İstanbul’un en eski yapıların-

dan olan tarihi hipodromun Sulta-
nahmet Meydanı’na yakın bir
noktada bulunan Sfendon bölümü
ve çevresi bakımsızlığı ile dikkat
çekti. Yaklaşık 1700 yıl önce Doğu
Roma döneminde inşa edilen ve
inşa edildiği dönemde çeşitli tören,
yarışlar ve spor müsabakalarının 

yapıldığı hipodromun duvarının 
çevresi sosyal medyada da tartışma
konusu oldu. Yüksekliği ve boyutu
ile dikkat çeken yapının önünde 
İSPARK tarafından otopark işletil-
diği görüldü. Turistlerin de yoğun
ilgi gösterdiği noktada bulunan
otoparkta; araçların yapıya yakın bir
şekilde park edildiği ve yaya erişi-
mine engel olması dikkat çekti. 

PARK EDiLEN ARAÇLAR YAYA
ERiŞiMiNE ENGEL OLUYOR

ç Tarihi alanın çevresinde 
depolanan pazar tezgahları

ve yerlerde biriken çöpler çirkin bir
görüntü oluşturdu. Turistler ve 
vatandaşlar tarihi duvarın bakımsız-
lığı konusundaki şikayetlerini dile 
getirdi. Sanat Tarihçisi Hayri Fehmi
Yılmaz, hipodromun Sultanahmet
Meydanı için değerine vurgu yapa-
rak, alanda restorasyon çalışmaları

yapılarak düzenlemeler yapılmasının
ve turistik açıdan değerlendirilmesi
gerektiğini söyledi. Kadıköy’de bulu-
nan bir sitenin bahçesinde ise 14.
yüzyıldan kalma olduğu düşünülen
Doğu Roma dönemine ait manastı-
rın kalıntıları dikkat çekti. Kalıntıların
çevresinde Sultanahmet’teki duruma
benzer şekilde araçların park ettiği
görüldü. I SAYFA 9

YERLERDE BiRiKEN ÇÖPLER 
ÇiRKiN GÖRÜNTÜ OLUŞTURDU
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MEHMET MERT’E
SORUSTURMA!

Özgür Özel

ALİ YERLİKAYA BİLGİ VERDİ

Toplamda 53 
kişi tutuklandı

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
Kayseri'de yaşanan olaylar 

hakkında bilgi verdi. “Olaylar sonrası
855 şahıs gözaltına alındı. Bunların
13'ü tutuklandı, 145'i hakkında adli
kontrol kararı verildi” diyen Yerlikaya,
“Kayseri’de gözaltına alınan şahıslar-
dan 468'inin 50 farklı suçtan adli kaydı

bulunuyor. Tür-
kiye genelinde ise
benzer olaylar ne-
deniyle toplam
1065 şahıs gözal-
tına alındı. Bunla-
rın 28'i tutuklandı,
187'si hakkında
adli kontrol kararı
verildi” diye ko-
nuştu.  I SAYFA 7
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Ali Yerlikaya

DÜZENSİZ
GÖÇMEN
İSTEMİYORUZ!

Yenilenen ve ismi değişen
Muhammed Yılmaz 

Düşünüklü Camii'nin açılışında
konuşan Bahçelievler Belediye
Başkanı Dr. Hakan Bahadır,
“Ülkemizde parmak izi, 
pasaportu olmayan düzensiz 
göçmen istemiyoruz” dedi. 
Bahadır, “Düzenli göçmen ol-
mayana ruhsat da vermiyoruz.
Büyüklerimiz
Almanya'ya
gidip nasıl
uyum sağla-
mışsa ülke-
mizdeki 
göçmenler de
aynı şekilde
uyum 
sağlayacak”
diye konuştu.
I SAYFA 9
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BU KACINCI
SAYGISIZLIK!

İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, kentsel dönü-

şümde yapı sahiplerine verilecek
ekonomik desteğin koşullarını
açıkladı. “Kentsel dönüşüme
can suyu geliyor” başlığı ile pay-
laşım yapan İmamoğlu, “Riskli
yapı sahibi dar gelirli emeklilerin
aynı kampanyadaki yapım ma-
liyetlerinin yüzde 65'ini İBB kar-
şılayacak. Hane içi gelir 3 asgari
ücretin altındaysa yüzde 40,
aynı durumdaki emeklilere
yüzde 45 maliyet desteği geliyor.
Yüksek risk gru-
buna ait olduğu
tespit edilen 
6 bin 920 yapı-
daki 80 bin 
aileye ilave 
7 bin TL kira
yardımı,
emeklilere de
9 bin TL kira
desteği ya-
pacağız”
dedi.
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HEİDİ DEMİRAL
İSYAN ETTİ!
UEFA tarafından gol sevinci ge-
rekçe gösterilerek iki maç ceza
verilen Merih Demiral'ın eşi Heidi
Demiral, yaşananlara ilişkin
açıklama yaptı. Demiral, kocası-
nın hoşgörülü, açık ve nazik biri
olduğunu söyledi. Heidi Demiral,

"Çeşitlilik ailemizin gü-
zelliği. Kurt sem-

bolü, Türklerin bir
işareti. Bunun
ırkçılık ya da
faşizmle ilgisi
yok. Hoşgörü,
nezaket,

sevgi ve
cömertlik

çocuk-
ları-
mıza

öğrettiğimiz
temel değer-
lerdir" payla-

şımı
yaptı.

Sultanahmet’te yer alan tarihi 
hipodrom ile ilgili bilgi veren Sanat 

Tarihçisi Hayri Fehmi Yılmaz, “Hipodrom
İstanbul’un en etkileyici anıtlarından biri.
Bugün maalesef pek iyi durumda değil.

Umarım restore edilir, umarım 
hipodromu anlatan bilgilendirme

panoları ve birtakım notlar
hızla bu alana yerleştiri-

lir” dedi. 

MAALESEF iYi 
DURUMDA DEĞiL

Beylikdüzü'nde
D-100 Karayolu'nda
seyreden bir 
TIR önce köprünün
ayağına ardından da
aydınlatma direğine
çarptı. Direk yolcu
minibüsünün 
üzerine düştü

FACiADAN
DONULDU!

BİR KİŞİ HAFİF YARALANDI

ANLAT KOMŞUM!
Avcılar’da vatandaşların istek ve taleple-
rini dinleyip çözüme ulaştırmak için

başlatılan Anlat Komşum buluşmalarının ilk
adresi Ambarlı Mahallesi oldu. “Anlat komşum
diyerek her birinizin sesini duymak için yola çı-
kıyoruz” diyen Avcılar Belediye Başkanı Utku
Caner Çaykara, “Taleplerinizi yerinde dinle-
mek ve sorunlara anında çözüm üretmek
için geliyoruz” ifadelerini kullandı. I SAYFA 4
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Bizlere ışık tutacaktır!
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Y az, hafif, ferah ve besleyici öğünlerin tadını
çıkarmak için mükemmel bir mevsimdir.
Salatalar, sağlıklı kalmak ve gün boyunca

tok hissetmek için ideal bir seçimdir. Taze malze-
melerle dolu ve lezzet patlaması yaşayan bu salata
tarifleri, sizi tok ve enerjik tutmak için tasarlandı.
İşte yaz için mükemmel, doyurucu ve lezzetli salata
tarifleri.

Kinoalı ve Avokadolu Salata: 

Kinoa, protein açısından zengin bir tahıldır ve do-
yurucu bir salata için harika bir baz oluşturur. Piş-
miş kinoayı doğranmış avokado, kiraz domates,
kırmızı soğan ve siyah fasulye ile karıştırın. Bir
avuç doğranmış kişniş ekleyin ve limon suyu, zey-
tinyağı, tuz ve karabiber karışımı ile soslayın. Bu
salata, sadece doyurucu değil, aynı zamanda sağ-
lıklı yağlar ve lif açısından da zengindir.

Akdeniz Nohut Salatası: 

Nohut, bitkisel protein ve lif açısından harika bir
kaynaktır ve salatalara mükemmel bir katkı sağlar.
Büyük bir kasede nohutu salatalık, kiraz domates,
kırmızı soğan, kalamata zeytin ve beyaz peynir ile
karıştırın. Zeytinyağı, limon suyu, kekik, tuz ve ka-
rabiber ile soslayın. Bu Akdeniz esintili salata hem
doyurucu hem de ferahlatıcıdır.

Izgara Tavuk ve Meyve Salatası: 

Tuzlu ve tatlı lezzetleri bir araya getiren bir salata
için, ızgara tavuk ve meyve salatasını deneyin. Ka-
rışık yeşillikler bazına ızgara tavuk göğsü dilimleri,
taze çilek, yaban mersini ve keçi peyniri ekleyin. Di-
limlenmiş badem serpiştirin ve balsamik sos ile
servis edin. Tavuktan gelen protein ve meyvelerden
gelen antioksidanlar bu salatayı besleyici bir güç
merkezi yapar.

Ispanak ve Tatlı Patates Salatası: 

Tatlı patates, kompleks karbonhidratların harika
bir kaynağıdır ve daha uzun süre tok kalmanıza
yardımcı olabilir. Küp küp doğranmış tatlı patates-
leri yumuşayana kadar fırında kızartın, sonra taze
ıspanak, kırmızı soğan, beyaz peynir ve kavrulmuş
kabak çekirdekleri ile karıştırın. Zeytinyağı, elma
sirkesi, bal, tuz ve karabiber karışımı ile soslayın.
Bu salata tatlı ve tuzlu lezzetlerin lezzetli bir karışı-
mını sunar.

Ton Balığı ve Beyaz Fasulye Salatası: 

Ton balığı, protein ve omega-3 yağ asitleri açısın-
dan zengindir ve sağlıklı ve doyurucu bir salata
malzemesi yapar. Konserve ton balığını beyaz fa-
sulye, kiraz domates, kırmızı soğan ve taze mayda-
noz ile karıştırın. Limon suyu, zeytinyağı, tuz ve
karabiber ile soslayın. Bu basit ama doyurucu sa-
lata, hızlı bir öğle yemeği veya hafif bir akşam ye-
meği için mükemmeldir.

Karpuz ve Beyaz Peynir Salatası: 

Ferahlatıcı ve su içeriği yüksek bir yaz salatası için
karpuz ve beyaz peynir kombinasyonunu deneyin.
Taze karpuzu küp küp doğrayın ve beyaz peynir,
taze nane yaprakları ve roka ile karıştırın. Limon
suyu, zeytinyağı ve biraz bal ile hazırlanan hafif bir
sos ile servis edin. Sulu karpuz ve keskin beyaz
peynir, sıcak günler için mükemmel olan hoş bir
kontrast oluşturur. HABER MERKEZİ

Salatalar sıkıcı olmak zorunda değil ve sizi aç bırakmaz.
Doğru malzemelerle, yaz için mükemmel olan lezzetli ve

doyurucu salatalar yaratabilirsiniz. Bu tarifler, farklı tatlar
ve dokular sunar, böylece gün boyunca tok ve beslenmiş

kalmanızı sağlar. Sağlıklı yaz diyetinizin bir parçası olarak
bu salataların tadını çıkarın ve tok, ferah ve enerjik kalın

* Salatanıza
ızgara tavuk,
tofu, nohut
veya fasulye
gibi malzeme-
ler ekleyerek
protein içeri-
ğini artırın ve
daha uzun
süre tok kalın.
* Avokado, fın-
dık, tohum ve
zeytinyağı gibi
sağlıklı yağ
kaynakları sa-
latanızı daha
doyurucu hale
getirebilir.
* Kinoa,
esmer pirinç
ve farro gibi
malzemeler,
salatanıza lif
ve hacim kata-
rak tok kalma-
nızı sağlar.
* Salatanızı
daha ilginç ve
keyifli hale ge-
tirmek için
çıtır, çiğnene-
bilir ve kremalı
unsurları bir
araya getirin.

SALATA YE 
SAGLIKLI KAL

DOYURUCU
salatalar var

Yaz keyfiniz kabusa

dönüşmesin!
Sınavlar ve okul dönemi-
nin yerini doyasıya tatile bı-
raktığı yaz mevsiminde açık

havada geçirilen süre ve aktiviteler ar-
tarken, bazı yaz tehlikeleri ise çocuk-
ları gözetliyor! Acıbadem Altunizade
Hastanesi Çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Evşen Çetin, “Yazın
diğer diğer mevsimlerden farklı olarak
yoğun güneş ışınlarına maruziyet, yaz
döneminde ortaya çıkan böcek/sinek
ısırıkları, yüksek hava sıcaklığına
bağlı oluşabilecek enfeksiyonlar
ve vücut reaksiyonları, daha ha-
reketli olunması nedeni ile kaza-
lar ve su ile ilişkili kazaların
yaygınlaştığı görülmektedir”
diyor. Bu nedenle çocuklu aile-
lerde özellikle tatil yörelerine gi-
dilirken bazı önlemlerin mutlaka
alınması, ebeveynlerin olası bir
sorun karşısında ne yapılması
gerektiği konusunda bilgili ol-
ması ve sağlık hizmetleri ile ilgili mer-
kezlere ulaşımın kolaylığını da gözden
kaçırmaması gerektiğini vurgulayan
Dr. Çetin, çocuklarda yazın en sık
karşılaşılan sorunları anlattı, önemli
uyarılar ve önerilerde bulundu. 

Böcek sokmaları

Yazın en sık rastlanan böcek sokma-
sının sivrisinek ısırıkları olduğunu be-
lirten Dr. Evşen Çetin “Bu durumda
şişlik ortasında kabarık bir nokta var-
dır. Arı sokmalarında ise deride küçük
bir delik oluşur. İğne deride kalmışsa
çıkarılması gerekir. Alerjik reaksiyon,
şok ya da nefes almada zorluk varsa
çocuk hemen acil servise ulaştırılmalı-
dır. Kızarıklık ve şişlik yerinde günler
içinde enfeksiyon gelişirse de mutlaka
doktora başvurulması gerekir” diyor.
Böceklerin dikkatini çeken parlak ren-
kli kıyafetler ve parfümlerden kaçınıl-
masının önemine dikkat çeken Dr.
Çetin, iki  aydan küçük bebeklerde
kimyasal böcek kovucular kullanılma-
sının önerilmediğini, kıyafetlere sinek
kovucu losyonun günde iki kez sürü-
lebileceğini, cibinliğin fayda sağlaya-
bileceğini söylüyor. 

Güneş yanığı

Yaz mevsiminde çocukların ve ailele-
rin tatilini kabusa dönüştürebilen
güneş yanığı; vücutta hassasiyet, ka-
barcık ve soyulma şeklinde görülebili-
yor. Derinin, güneşin ultraviyole
ışınlarına maruziyeti sonucu oluşan
iltihaplanmaya karşı en iyi tedavi yön-
teminin ‘baştan önlem almak’ oldu-
ğunu belirten Dr. Çetin sözlerine
şöyle devam ediyor: “Yaygın bir
güneş yanığı alanı varsa; deri ısı dü-
zenleme yeteneğini kaybederek güneş

çarpması denilen du-
rumla da beraber ola-
bilmektedir. Bol sıvı
almak, cildin hava ile te-
masını devam ettirmek
ve ıslak müslin bezlerle

rahatlatmak işe yarayabilir. Güneş
çarpması durumunda özellikle başağ-
rısı, mide bulantısı, kusma gibi şika-
yetlerde baş ve boyun bölgesine
soğuk uygulama yapmak gerekir. Baş
ağrısının devam etmesi ve bilinç bula-
nıklığı, kafa karışıklığı, yanık bölge-
sinde kabarcıklar ve ateşin devam
etmesi durumunda acilen doktora
başvurulmalıdır.” Dr. Evşen Çetin,
şapka ve güneşten koruyucu kıyafet
ile çocuğun yaşına uygun güneş koru-
yucu krem kullanımının önemli oldu-
ğunu vurgularken, çok küçük
bebeklere güneş kremi önerilmediğini,
özellikle güneş ışınlarının yoğun gel-
diği 11:00-16:00 saatleri arasında
doğrudan güneşe çıkılmaması gerek-
tiğini söylüyor. 

Kesik ve sıyrıklar

Küçük kesik ve sıyrıklar yaz tatilinde
hemen her çocukta görülebiliyor. Bu
küçük kesikler ve sıyrıkların evde te-
davi edilebileceğini, akan suyun al-
tında bol sabunla en az 10 dakika
yıkanması gerektiğini belirten Dr.
Çetin sözlerine şöyle devam ediyor:
“Kesik derinse ve kanama fazlaysa
dikiş gerekebilir ve kan kaybına bağlı
şok gelişebilir. Bu nedenle hastaneye
başvurulması gerekir. İltihaplanma
riski olduğu için bu kesiklerin temiz-
lendikten sonra tampon uygulanarak
günlük pansumanı yapılmalıdır. Ka-
namanın devam etmesi durumunda
acil servise başvurulmalıdır. Yara kirli
bir yüzey nedeni ile oluştuysa tetanoz
aşısı ve antibiyotik kullanımı 
gerekebilir.”

İshal

Yazın özellikle aşırı sıcaklarda enfek-

siyonların hızla çoğalması ve yayıl-
ması nedeniyle ishal vakalarına çok
sık rastlanıyor. Çocuk Sağlığı ve Has-
talıkları Uzmanı Dr. Evşen Çetin, is-
hale karşı alınması gereken önlemleri
ve uyarılarını şöyle anlatıyor: “Özel-
likle yaz sıcaklarında besin hijyeni
sağlamanın zorlaşması ve dışarıdan
güvenilir olmayan yerlerden alınan
enfekte gıdalar bu enfeksiyonların vü-
cuda girmesine neden olur. Ellerin sık
yıkanması, enfeksiyon etkeni olup aşı-
lama ile engellenebilen etkenlere karşı
bağışıklanma, hijyenik olmayan yer-
lerde hızlı bozulabilecek gıdaların tü-
ketilmemesi hastalığa karşı koruyucu
önlemlerdir. Yoğun ve beslenmeye
engel olacak düzeyde kusma ve bol
sulu ishal çocuklar için sıvı ve besin
ihtiyacı karşılanamayacağı için tehli-
keli olabilmektedir. Halsizlik ve bu
bulgular varlığında çocuk acil servise
götürülmelidir.”

İsilik

Yazın özellikle bebeklerde daha sık
görülen isilik; ter bezlerinin yoğun ol-
duğu boyun, omuz, dirsek, kasık ve
diz arkası gibi kat yerlerinde, sönük
kırmızı lekeler halinde ortaya çıkıyor.
Ter bezi ağzının ter içeriği ile tıkan-
ması sonucu oluşan ve doğrudan sı-
cakla ilişkili olan isiliği önlemek için;
bebeklerin hava sıcaklığına uygun giy-
dirilip, kalın kıyafetlerden kaçınılması
gerekiyor. Sıcak havalarda bebeğin
her gün duru su ile yıkanmasının be-
beği rahatlatacağını ve isilik riskini en
aza indireceğini belirten Dr. Evşen
Çetin “Çamaşırlar için kullanılan
kimyasal temizleyici ve yumuşatıcılar
deri ile temasla isilik gelişimini hızlan-
dırabileceğinden bu tür maddelerden
kaçınılmalıdır. İsilik bebeğin serin tu-
tulması ile genellikle kendiliğinden ge-
riler ama eğer gerileme olmazsa
hastaneye başvurulması diğer neden-
ler ve hastalıklardan ayırım için
önemlidir” dedi.  NEŞE MERT 

Dr. Çetin, çocuklarda yazın en sık karşılaşılan sorunları
anlattı, ailelere önemli uyarılar ve önerilerde bulundu

Yeterince su
içiyor musunuz?
Yaz sıcaklarında yeterince su içmediğinizden
endişe ediyorsanız, basit bir parmak testi susuz
kalıp kalmadığınızı anlamanıza yardımcı olabilir

SuSuz kalıp kalmadığınızı gösterecek parmak testi
için, karnınızın üzerindeki deriyi, elinizin ön kısmını
veya köprücük kemiğinizin hemen altındaki göğüs

bölgenizdeki deriyi iki parmağınızla birkaç saniye sıkıştırın ve
sıkıştırırken sabit tutun. Cildinizi birkaç saniye sıkıştırdıktan
sonra bırakın, eğer cildiniz hemen normal pozisyonuna dö-
nüyorsa bu, cildinizin normal turgora sahip olduğu anlamına
gelir ve bu da yeterince nemli olduğunuzu gösterir. Bu yön-
tem, birçok TikTok videosunda viral oldu ve doktorlar da bu
yöntemi destekliyor. 2021 tarihli orijinal videoda, içerik üreti-
cisi Remus Bujor, ekleminin hemen üzerindeki deriyi tutarak
"susuzluk kontrolünü" gösteriyor. Los Angeles'ta ayak hasta-
lıkları uzmanı olan Dr. Dana Brems de, nisan ayında Tik-
Tok'ta testin nasıl yapılacağını gösteren bir videoya yanıt
verdi.

Bol bol su için

Dr. Brems , 4,5 milyondan fazla izlenen videosunda , cildin
elastikiyetini ölçen bu teste cilt turgor testi adı verildiğini açık-
lıyor. Bu, bir şeyin gerilip sıkıştırıldıktan sonra ne kadar çabuk
normale dönebildiğini gösterir.  Dr. Brems, "İyi nemlendirildi-
ğinde, cildiniz daha fazla esnekliğe sahip olur ve sıkıştırdığı-
nızda bile hızla orijinal şekline döner. Öte yandan susuz
kalma, cildin elastikiyetinin azalmasına ve normale dönüşün
daha geç gerçekleşmesine neden olur." dedi. Mayo Clinic'e
göre, dehidrasyonun diğer belirtileri arasında aşırı susama,
daha az idrara çıkma, koyu renkli idrar, yorgunluk, baş dön-
mesi ve kafa karışıklığı yer alıyor. Mayo Clinic, erkeklerin
günde 15,5 bardak (3,7 litre), kadınların ise 11,5 bardak (2,7
litre) su içmelerini öneriyor.  

Her gözlük satın alınmaz!
Güneş gözlükleri sadece bir moda aksesuarı
değil, gözlerinizi zararlı UV ışınlarından korumak
ve görsel konforunuzu artırmak için gerekli olan
önemli bir araçtır. Pek çok seçenek mevcut oldu-
ğundan, mükemmel bir çift gözlük seçmek zor ola-
bilir. Hem stil hem de koruma sağlamak için güneş
gözlüğü satın alırken dikkate almanız gereken bazı
önemli faktörler şunlardır: Güneş gözlüklerinin bi-
rincil işlevi, gözlerinizi güneşin ultraviyole (UV)
ışınlarından korumaktır. Güneş gözlüğü alışverişi
yaparken, daima yüzde 100 UV koruması sağla-
yan gözlükler arayın. UV400 ibaresi bulunan göz-
lükleri tercih edin, bu da lenslerin hem UVA hem
de UVB ışınlarını kapsayan, 400 nanometreye
kadar olan tüm ışık dalga boylarını bloke ettiği an-
lamına gelir. Doğru UV koruması, katarakt, ma-
kula dejenerasyonu ve fotokeratit gibi göz
rahatsızlıklarını önlemeye yardımcı olur.

Lenslerin kalitesi önemli 

Lenslerin kalitesi, görsel deneyiminizi büyük öl-
çüde etkiler. Lensler cam, polikarbonat ve plastik
gibi çeşitli malzemelerden yapılabilir. 
Her birinin artıları ve eksileri vardır: 
Cam Lensler: Mükemmel optik netlik ve çizilmeye
karşı direnç sağlar, ancak daha ağırdır ve darbeye
maruz kaldığında kırılabilir.
Polikarbonat Lensler: Hafif, darbelere dayanıklı ve
iyi UV koruması sağlar, spor ve açık hava aktivite-
leri için idealdir.
Plastik Lensler: Uygun fiyatlı ve hafif, ancak daha
kolay çizilebilir ve optik netlik açısından değişken
olabilir.
Lenslerin kusursuz olup olmadığını anlamak için
düz bir çizgiye bakın. Eğer çizgi bozuluyorsa, lens-
lerde optik kusurlar olabilir.
Lens rengi, gözlerinize ulaşan görülebilir ışık mik-
tarını etkiler ve kontrastı artırıp parlamayı azaltabi-
lir.  HABER MERKEZİ 
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OLAY, Dumlupınar Mahallesi'nde dün saat
07.30'da meydana geldi. 2 çocuk annesi 46
yaşındaki Safiye Bıçak, eşi 48 yaşındaki

Vedat Bıçak ile şiddetli geçimsizlik yaşıyordu. Vedat
Bıçak, yaklaşık 2 aydır eşiyle oturduğu daireden bir üst
katta olan annesinin yanına taşındı. Bugün sabah saat-
lerinde ise Safiye Bıçak, kardeşiyle birlikte işe gitmek
üzere evlerinin karşısındaki kaldırımda yürümeye baş-
ladı. Safiye Bıçak kaldırımdaki konteynere çöp atmaya
gittiği sırada, yanına yaklaşan Vedat Bıçak silahını çıka-
rarak Safiye Bıçak'a defalarca ateş etti. Kadın kanlar
içinde yere yığılırken şüpheli binaya girip evine çıktı ve
pencereden etrafa tehditler savurdu. Daha sonra ise
olay yerinden kaçtı. Sağlık ekipleri Safiye Bıçak'ı ambu-
lansla hastaneye götürdü. Bıçak burada yapılan tüm
müdahalelere rağmen kurtarılamadı. Olayla ilgili ince-
leme başlatan polis ekipleri kaçan şüpheliyi yakalayarak
gözaltına aldı.

28 yıl önce evlendiler 

Polis ekiplerinin yaptığı çalışmada; Vedat Bıçak ve Sa-
fiye Bıçak’ın 28 yıllık evli olduğu, şüpheli Vedat Bıçak’ın
devamlı alkol aldığı ve çalışmamasından dolayı sürekli
tartışmaların çıktığı, bu yüzden boşanma aşamasında
oldukları öğrenildi.

5 kovan bulundu 

Şüpheli Vedat Bıçak polis ekipleri tarafından yakalana-
rak gözaltına alınarak Asayiş Şube Müdürlüğüne götü-
rüldü. Bıçak’ın olayda kullandığı ruhsatsız tabanca ve
15 adet fişek ele geçirildi. Olay yerinde 5 adet kovan bu-
lunurken konuyla ilgili incelemelerin devam ettiği öğre-
nildi.Saldırı anı kamerada Öte yandan saldırı anı
güvenlik kamerasına yansıdı. Görüntülerde Safiye Bı-
çak’ın binanın bahçesinden çıkıp elindeki çöpü kontey-
nere attığı, ardından eli silahlı Vedat Bıçak’ın da bina
bahçesinden çıkıp peşinden koştuğu görülüyor. DHA

Katil koca
yakayı ele verdi
Pendik'te 2 çocuk annesi Safiye Bıçak'ı
sokak ortasında öldüren boşanma
aşamasındaki eşi Vedat Bıçak yakalandı.
Saldırı anı güvenlik kamerasına yansıdı

KAZA, 1 Temmuz Pazartesi günü, öğle saat-
lerinde, Harmantepe Atlas Sokak'ta mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, ters yola

giren kamyon şoförü dar sokakta bir evin balkonuna
çarptı. Çarpmanın etkisiyle balkon yıkıldı. Balkonunun
yıkıldığını gören ev sahibi hemen dışarıya çıktı. Vatan-
daşların ihbarıyla olay yerine itfaiye ve polis ekibi sevk
edildi. İtfaiye ekipleri, balkonun tehlike arz eden beton-
larını temizledi. Kamyon ise olay yerinden çekildi. Bal-
kondan düşen beton parçalarının kimseye çarpmaması
olası bir facianın önüne geçti. Kaza anı, bir apartmanın
güvenlik kamerası tarafından kaydedildi. Görüntülerde,
dar sokakta ilerleyen kamyonun balkona çarparak sıkış-
tığı görülüyor. Kamyon geri gittiğinde balkon yıkılarak
beton parçaları sokağa düşüyor. DHA

Kamyon çarptı
balkon yıkıldı
Kağıthane'de ters yola giren kamyon
şoförü bir evin balkonuna çarptı. Balkon
yıkılırken, o sırada sokakta kimsenin
olmaması olası bir facianın önüne geçti.
Balkonun yıkılma anı, güvenlik
kamerasına yansıdı

Sarıyer'de Santa Maria 
Kilisesi'nde 1 kişinin hayatını

kaybettiği silahlı saldırıya ilişkin
aralarında saldırganların da

bulunduğu 31’i tutuklu 
42 şüpheli hakkında yürütülen

soruşturma tamamlandı.
İddianamede, 42 şüpheli

hakkında 7 yıl 6 ay ila 349 yıl
6 ay arasında değişen oran-

larda hapis cezaları talep edildi

İstanbul Cumhuriyet Başsavcı-
lığı Terör ve Örgütlü Suçlar
Soruşturma Bürosu tarafından

hazırlanan iddianamede, Santa Maria Ki-
lisesi rahibi anton Bulai'nin de aralarında
bulunduğu 11 kişi "müşteki" olarak yer
aldı. İddianamede, saldırıyı gerçekleşti-
ren tutuklu şüpheliler David Tanduev ile
amirjon Kholiqov ve bu şüphelilerle bağ-
lantılı oldukları tespit edilen Edelkhan
Inazhaev ve eşi zharaidat Esmurzieva'nın
'cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cum-
huriyeti anayasasının öngördüğü düzeni

ortadan kaldırmaya teşebbüs', DEaŞ
kapsamında 'Silahlı terör örgütüne üye
olmak', 'Tasarlayarak kasten öldürme', 11
kişiye karşı 'Tasarlayarak kasten öldür-
meye teşebbüs' ve 'ateşli silah ve mermi
bulundurmak' suçlarından toplam 2'şer
kez ağırlaştırılmış müebbet ile 218 yıl
7'şer aydan 349 yıl 6'şar aya kadar ha-
pisle cezalandırılmaları istendi.

Hakim karşısına çıkacaklar

İddianamede, 20 şüphelinin de benzer
suçlardan 2'şer kez ağırlaştırılmış müeb-

bet ile 217 yıl 1'er aydan 345'er yıla
kadar değişen oranlarda hapis cezasına
çarptırılması beklenirken, şüpheli Inaz-
haev'in ayrıca 'Resmi belgede sahtecilik'
suçundan 3 yıldan 7 yıl 6 aya kadar
hapsi talep edildi. Şüphelilerden 18'inin
ise sadece DEaŞ kapsamında 'Silahlı
terör örgütüne üye olmak' suçundan 7 yıl
6'şar aydan 15'er yıla kadar hapisleri is-
tendi. İstanbul ağır Ceza Mahkemesi'ne
gönderilen iddianame kabul edilirse sa-
nıklar ilerleyen günlerde hakim karşısına
çıkacak.DHa

42 şüpheli hakkında 349 yıl hapis!

İsrail istihbaratına casusluk yaptıkları
iddiasıyla 18’i tutuklu 57 sanığın
yargılandığı davada mütalaa
açıklandı. Savcı 57 sanığın "yasak-
lanan bilgilerin casusluk maksadıyla
temini" suçundan 12'şer yıla kadar
hapsini istedi. Mahkeme heyeti tu-
tuklu bulunan 18 sanığın tahliyesine
karar vererek mütalaaya karşı
savunmaların hazırlanması için
duruşmayı erteledi

ISRAILLI CASUSLARA
ACIMAK YOK!

İ stanbul 28. Ağır Ceza Mahkeme-
si'ndeki duruşmaya 20 sanık tu-
tuklu bulundukları cezaevinden Ses

ve Görüntü Bilişim Sistemi (SEGBİS)
aracılığıyla bağlandı. Duruşmada, 8 tu-
tuksuz sanık ve avukatları da hazır bu-
lundu. Duruşmada savcı mütalaasını
açıkladı. Mütalaada, İsrail istihbarat ser-
visinin internet tabanlı mobil uygulama-
lar üzerinden uzaktan, çevrim içi
operasyon ekibi oluşturduğunu, bu ekip
tarafından "Abdalla Qassem", "Abu
Halid Abdalla Qassem", "Janet Foster",
"Ali Al Jafrı", "Şhirin Alayan", "Roman
Romanov", "Cemal", "Igor" ve "Ilya"
isimlerinin kullanıldığını ifade edildi.
Canlı kuryelerle MOSSAD'ın sahadaki
hedeflerine yönelik taktik bazda işler ya-
pılmasının amaçlandığı kaydedilen mü-
talaada, sanıkların elde ettikleri bilgilerin
devletin güvenliği veya iç veya dış siyasal
yararları bakımından gizli kalması gere-
ken bilgilerden olduğunun sabit olma-

dığı, bu bilgilerin nitelikleri itibarıyla gizli
kalması gereken bilgilerden olduğu 
anlatıldı.

12 yıl hapis talebi

Mütalaada, 57 sanığın "yasaklanan bil-
gilerin casusluk maksadıyla temini" su-
çundan 8'er yıldan 12'şer yıla kadar
hapis cezası talep etti. Mütalaanın ar-
dından söz alan tutuklu sanıkların avu-
katları, tahliye talebinde bulundu.
Tutuksuz sanıkların avukatları da mü-
vekkilleri haklarındaki yurt dışı çıkış ya-
sağının kaldırılmasını talep etti.

18 sanık tahliye edildi

Mahkeme heyeti, tutuklu bulunan 18 sa-
nığın cezaevinde geçirdikleri süre ve delil
karartma ihtimallerinin olmadığı gerek-
çesiyle tahliyesine karar verdi. Heyet
sanık ve avukatlarına mütalaaya karşı
savunma yapmak üzere süre vererek du-
ruşmayı erteledi.DHA

Kötü kader!
Pendik'te 8 yaşındaki Aykan Yazar, yolda yürüdüğü sırada yanından geçen bir otomobildeki
kimliği belirsiz kişiler tarafından silahlı saldırıya uğradı. Çene kemiğine kurşun saplanan Yazar
ameliyat oldu. Yazar, “Yanımızdan bir araba geçti silah sesi geldi. Ben bir anda hissettim
vurulduğumu. Ben yüzümü kapattım. Yüzümü bir açtım kanlar dökülmeye başladı” dedi

OLAY, 1 Temmuz Pa-
zartesi günü Pendik
Velibaba Mahalle-

si'nde yaşandı. 18 yaşındaki
Aykan Yazar arkadaşıyla birlikte
evine doğru yürüyordu. Bu sı-
rada seyir halindeki bir otomo-
bilde bulunan kimliği belirsiz kişi,
Yazar ve arkadaşına ateş etti.
Kurşun Yazar'ın boynuna isabet
ederken, arkadaşı şans eseri yara-
lanmadı. Neye uğradığını şaşıran
Yazar boynunu tuttu. Haber ve-
rilmesi üzerine olay yerine sağlık
ve polis ekipleri sevk edildi. Has-
taneye kaldırılan Aykan Yazar'ın
boynuna giren kurşunun çene ke-
miğine saplanarak dilinin altında
kaldığı belirlendi. Aykan Yazar ve
ailesi saldırganlardan şikayetçi
oldu. Polis ekipleri şüphelileri ya-

kalamak için çalışma başlattı. Te-
davi altına alınan 18 yaşındaki
Yazar bugün ameliyat oldu.

Bir anda vurulduğumu 
hissettim

Saldırıya uğrayan Aykan Yazar
yaşadıklarını anlattı. Yazar, "Ar-
kadaşımla birlikte eve doğru gidi-
yorduk. Uzaktan silah sesleri
gelmeye başladı. Sesler gelmeye
başlayınca, dedim ki arkadaşıma
'Silahlarla gelmeye başlarlarsa
direk çimenlere atlayalım ki bize
bir şey yapmasınlar'. Yanımızdan
bir araba geçti silah sesi geldi.
Ben bir anda hissettim vuruldu-
ğumu. Koşmaya başladım arka-
daşım da koşuyor. Ama ben
yüzümü kapattım. Ben yüzümü
bir açtım kanlar dökülmeye baş-
ladı. Arkadaşım korktu baya.
'Sakin ol, ambulansı arayın'
dedim. Ambulans geldi direk al-
dılar beni. Mermi boynumdan
giriyor hiçbir damara değmeden
dişimin oraya çarpıp duruyor.
Ameliyat sıramı bekliyorum şu
anda. Saat biraz geçti. 00.00 civa-
rıydı. Yol bomboştu. Araba ya-
nımda sıkmadı. Geçti beni.
Camdan zıpladı uzattı sıktı" dedi.
DHA

Direğe çarptı 
3 kişi yaralandı
Kartal'da sürücüsünün kontrolünden çıkan
hafif ticari araç önce bariyerlere ardından yol
kenarındaki aydınlatma direğine çarptı.
Kazada araçta bulunan 3 kişi yaralandı

Kaza, saat 04.30 sıralarında Kordonboyu
Mahallesi Turgut Özal Bulvarı üzerinde
meydana geldi. İddiaya göre, sahilyo-

lunda seyir halinde olan Hasan K.'nin kullandığı 28
TE 208 plakalı hafif ticari araç, sürücüsünün direksi-
yon hakimiyetini kaybetmesi sonucu önce bariyer-
lere ardından yol kenarındaki aydınlatma direğine
çarptı. Kazada araç içerisinde bulunan 3 kişi yara-
landı. İhbar üzerine olay yerine polis, itfaiye ve sağ-
lık ekipleri sevk edildi. Yaralılara ilk müdahale olay
yerinde sağlık ekipleri tarafından yapıldı. Yaralılar
daha sonra ambulansla Kartal Lütfi Kırdar Eğitim ve
araştırma Hastanesi'ne kaldırıldı. Yaralılardan
2'sinin durumunun ağır olduğu öğrenildi. Kaza son-

rası kullanıla-
maz hale gelen
hafif ticari araç
çekici yardı-
mıyla bulunduğu
yerden kaldırıldı.
Polis kazayla il-
gili inceleme
başlattı. DHa

Küçükçekmece'de
içerisinde hasta olan ve
siren çalan ambulansa
yol vermeyen otomobil

sürücüsünün o anları,
ambulansta bulunan

hasta yakını 
tarafından cep telefonu

kamerasıyla 
görüntülendi

OLAY, sabah saatlerinde D-
100 Karayolu Beşyol mevki-
inde meydana geldi. İddiaya

göre, 34 SA 3794 plakalı otomobil sürü-
cüsü, içerisinde hasta olan ve siren çala-
rak sol şeritte ilerleyen ambulansa yol
vermedi. O anlar, ambulansta bulunan
hasta yakını tarafından cep telefonu ka-
merasıyla kaydedildi. Görüntülerde,
ambulansın siren çalmasına rağmen yol
vermeyen otomobilin bir süre sonra şerit
değiştirmesi yer alıyor. DHA

InsanlIğI yok
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A vcılar Belediyesi ta-
rafından düzenlenen
'Anlat Komşum' bu-

luşmaları Ambarlı Mahalle-
si’nde başladı. Göreve
geldiği ilk günden bu yana
vatandaşla iç içe olan Be-
lediye Başkanı Utku Caner
Çaykara, vatandaşları tek

tek dinledi, taleplerini not aldı. Ambarlı
Kapalı Semt Pazarı’nda düzenlenen
toplantıda başkan yardımcıları, birim
müdürleri ve başkan yardımcılarına
bağlı müdürlüklerde görev yapan per-
soneller talep ve istekleri dinleyerek
anında çözüm için kayıt altına aldı. 
Belediye Mahallenizde 'Söz Sizde' 
sloganıyla hayata geçirilen Anlat 
Komşum buluşmaları Avcılar’ın 10

mahallesinde devam edecek.

Çocukları unutmadı

Avcılar Belediyesi ekipleri etkinlik alanın-
daki çocukları unutmadı. Vatandaşlar ta-
leplerini iletirken çocuklar için oluşturulan
etkinlik alanında çocuklar doyasıya eğ-
lendi. Gün boyu süren Anlat Komşum
buluşmasına Ambarlı Mahallesi’nde ya-
şayan vatandaşların ilgisi yoğundu. Ay-
rıca toplantıya katılan vatandaşlara çiçek
hediye edilirken belediyeye ait ikram aracı
vatandaşlara hizmet verdi.

Dertlerini dinleyeceğiz

“Göreve geldiğim günden bu yana siz-
lerle bir arada olmak sizleri dinlemek ve
taleplerinizi hızlı bir şekilde çözüm üret-
mek benim en büyük önceliğim oldu”

diyen Çaykara, “Sorularınıza anında
çözüm üretmek taleplerinizi yerinde din-
lemek ve mahallelerimizi birlikte daha
iyiye taşımak için geliyoruz. Anlat kom-
şum diyerek her birinizin sesini duymak
için yola çıkıyoruz. Gün boyunca mü-
dürlerimiz, başkan yardımcılarımız,
meclis üyelerimizle birlikte mahalle ma-
halle sizlerin sıkıntılarını ve dertlerini
dinleyeceğiz” ifadelerini kullandı. Çay-
kara, “Bu yolculukta sizlerle el ele omuz
omuza yürüyeceğiz. Birlikte daha güçlü,
daha mutlu bir Avcılar’ı inşa edeceğiz.
Katılın,fikirlerinizi, isteklerinizi ve öneri-
lerinizi bizimle paylaşın. Sizin sesiniz
bizim gücümüzdür. Hep birlikte daha
güzel yarınlara ulaşmak için buradayız.
Yaşamın merkezi Avcılar için çok çalışı-
yoruz ve çalışacağız” dedi.

BIZLERE ISIK
TUTACAKTIR!

silivri Belediyesi’nin düzen-
lediği Yazlık Sinema Nostal-
jisi Film Gösterimlerinin gala

gecesi “Atatürk” filmi ile düzenlendi.
Başrolünü Aras Bulut İğnemli’nin oy-
nadığı filmde Gazi Paşa’nın kız kardeşi
Makbule Hanım karakterine hayat
veren Silivrili oyuncu Sahra Şaş da et-
kinliğe katılım sağladı. Etkinliğin açılış
konuşmasında konuşan Silivri Belediye
Başkanı Bora Balcıoğlu, yaz akşamla-
rını daha keyifli hale getirmek için çaba-
ladıklarını söyledi. 

İlham kaynağı oldu

Silivri halkıyla bir araya gelmekten onu
duyduğunu ifade eden Balcıoğlu, gala
gecesinde gösterimi yapılan “Atatürk”
filmi ile ilgili, “Bu özel etkinliğimizin ilk
film gösterimi olarak, Türk milletinin
büyük lideri izinden ve ideallerinden ay-
rılmadan yürüdüğümüz fikirlerine sıkı
sıkıya bağlı olduğumuz Mustafa Kemal
Atatürk'ün hayatını konu alan "Atatürk"
filmini seçtik. Bu film, Atatürk'ün yaşa-
mını ve mücadelesini büyük bir başa-
rıyla beyaz perdeye taşıyor. Atatürk'ün
hayatı, idealleri ve vizyonu, bizler için
her zaman ilham kaynağı olmuştur ve
olmaya da devam edecektir. Bu film,
onun azim ve kararlılığını bir kez daha

hatırlatarak bizlere ışık tutacaktır” ifa-
delerini kullandı. 

Bağlarımız güçlenecek

Etkinlik hakkında bilgi veren Balcıoğlu,
sinema gösteriminin ücretsiz ve herkese
açık olduğunu söyledi. Balcıoğlu, mer-
kezde 25, belde ve mahallelerde 35
olmak üzere toplam 60 gösterimden
oluşan etkinliğin Eylül ayına kadar sü-
receğine dikkat çekti. Etkinlik sayesinde
sosyal bağların da güçleneceğini söyle-
yen Balcıoğlu, “Gösterimlerimiz, Eylül
ayına kadar devam edecek ve yaz bo-
yunca sizlere keyifli anlar yaşatacak. Bu
etkinlikler, yalnızca sinema izlemekle
kalmayıp, aynı zamanda komşuları-
nızla ve dostlarınızla bir araya gelerek
sosyal bağlarınızı güçlendireceğiniz fır-
satlar sunacak” diye konuştu.

Mutluluk duyuyoruz

Toplumun kaynaşması için bu tür et-
kinliklerin önemli olduğunu vurgulayan
Balcıoğlu, “Bu tür etkinliklerin toplu-
mun kaynaşması ve birlikte vakit geçir-
mesi için ne kadar önemli olduğunu
biliyoruz. Bu nedenle, yaz boyunca siz-
leri farklı filmlerle buluşturacak, kültürel
zenginliğimizi hep birlikte paylaşacağı-
mız bu etkinlikleri planladık. Sinema,

toplumun tüm kesimlerini bir araya ge-
tiren, ortak duygular ve deneyimler ya-
şatan güçlü bir sanat dalıdır. Bu
etkinliklerle, Silivri’nin kültürel hayatına
katkıda bulunmaktan büyük mutluluk
duyuyoruz” dedi. Programa büyük kat-
kısı olan VEGA Alışveriş Merkezi’ne te-
şekkür eden Balcıoğlu, Yönetim Kurulu
Üyesi Burak Çırak’a özel geceye olan
katkılarından dolayı şilt takdim etti.
HABER MERKEZİ

İkinci el ürünler 
satışa sunulacak

yaz boyunca iki haf-
tada bir cumartesi ak-
şamları düzenlenecek

Ataşehir Yeniden Kullanım Pa-
zarlarının ilki 13 Temmuz’da İçe-
renköy Mahallesi Muhtar Tacim
Ayvadaş Parkı’nda kurulacak. Bi-
linçli tüketim ve geri dönüşüm
kültürünün gelişimine katkı sağla-
mak amacıyla Ataşehir Belediyesi
tarafından hayata geçirilen Ataşe-
hir Yeniden Kullanım Pazarı’nda,
kıyafetten ev aksesuarına, oyun-
caktan kitaba, takıdan elektronik

eşyaya kadar pek çok ürün satışa
sunulacak. Ataşehir Yeniden Kul-
lanım Pazarı’nda; kıyafet, ev ak-
sesuarı, takı, kitap, tablo bardak,
biblo, tohum, bitki, elektronik,
kutu oyunları, oyuncak gibi 2. el
eşyaların takası ve satışı gerçek-
leştiriliyor. Yıpranmış, yırtık, kirli
hijyenik olmayan ürünler, iç
giyim, tarak, makyaj malzemesi,
kişisel bakım ürünleri, el emeği ile
yapılmış ve hiç kullanılmamış takı
ile aksesuar gibi eşyaların takas ve
satışına ise izin verilmiyor.

Avcılar’da vatandaşların istek ve taleplerini dinleyip çözüme ulaştırmak için
başlatılan Anlat Komşum buluşmalarının ilk adresi Ambarlı Mahallesi oldu.
“Anlat komşum diyerek her birinizin sesini duymak için yola çıkıyoruz” diyen
Avcılar Belediye Başkanı Utku Caner Çaykara: “Taleplerinizi yerinde dinlemek
ve sorunlara anında çözüm üretmek için geliyoruz” ifadelerini kullandı
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PERSONEL DEVAM KONTROL SİSTEMİ ALIMI VE MONTAJI
HAVAALANI İŞLETME VE HAVACILIK ENDÜSTRİLERİ ANONİM 

ŞİRKETİ (HEAŞ)

PERSONEL DEVAM KONTROL SİSTEMİ ALIMI VE MONTAJI mal alımı 4734 sayılı Kamu
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sa-
dece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda
yer almaktadır:
İKN :2024/868949
1-İdarenin
a) Adı :HAVAALANI İŞLETME VE HAVACILIK 

ENDÜSTRİLERİ ANONİM ŞİRKETİ (HEAŞ)
b) Adresi :SABİHA GÖKÇEN HAVAALANI GENEL 

MÜDÜRLÜK BİNASI -A- BLOK 34912 KURTKÖY 
PENDİK/İSTANBUL

c) Telefon ve faks numarası :2165855000 - 2165855114
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak 
indirilebileceği internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :PERSONEL DEVAM KONTROL SİSTEMİ ALIMI 

VE MONTAJI
b) Niteliği, türü ve miktarı :Mal Alımı : 17 adet Yüz Tanıma Özellikli Kart Okuyucu 

Cihaz (Tek Cihazlı Çözüm), 2000 adet Akis İşletim 
Sistemli Temassız Akıllı Kart 8 KB hafıza, 1 adet PDKS 
Yönetim Yazılımı (Raporlama (Hareket Raporu, Günlük 
Giriş-Çıkış Raporu, Aylık Giriş-Çıkış Raporu, Geç Giren-
Erken Çıkan-Gelmeyenler Raporu), 1 adet Kurulum, 
Uyarlama ve Devreye AlmaAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer 
alan ihale dokümanı içinde bulunan idari 
şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Havaalanı İşletme ve Havacılık Endüstrileri A.Ş. (HEAŞ) 
Kurtköy Pendik /İSTANBUL (Teknik Şartname 'nin Genel
Şartlar başlıklı 7. maddesinde belirtilen alanlar)

ç) Süresi/teslim tarihi :Yüklenici sözleşme süresi içerisinde sözleşme 
konusu malları İdare'ye teslim edecek ve teknik 
şartnameye uygun olarak montajını yapacaktır.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşme imzalanmasına müteakip 1 (bir) gün 
içinde işe başlanacaktır.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :22.07.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :Sabiha Gökçen Havalimanı HEAŞ Genel Müdürlük 

Binası ( Eminönü Toplantı Salonu ) A Blok 
Kurtköy/Pendik- İSTANBUL

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, 
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

ANLAT
KOMSUM!
ANLAT
KOMSUM!
ANLAT
KOMSUM!
ANLAT
KOMSUM!
ANLAT
KOMSUM!
ANLAT
KOMSUM!

YAKUP 
TEZCAN

HABER

Silivri Belediyesi’nin düzenlediği Yazlık Sinema Nostaljisi Film Gösterimlerinin
gala gecesi Aras Bulut İğnemli’nin başrolünü aldığı “Atatürk” filmi ile başladı.
Etkinliğe katılan Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, “Bu film, onun azim
ve kararlılığını bir kez daha hatırlatarak bizlere ışık tutacaktır” dedi

EsEnyurt Belediyesi
Temmuz ayı meclis
toplantısının ikinci

birleşimi yapıldı. Meclis Baş-
kan Vekili Oktay Kılıç’ın baş-
kanlığında gerçekleşen
toplantıda, Ardahan Göle,
Muş Varto ve Van Muradiye
belediyeleri ile kardeş kent
olunmasına ilişkin madde ko-
misyondan geçerek Meclis oy-

lamasına sunuldu. Yerel yöne-
timler arası ilişkilerin geliştiril-
mesi amacıyla görüşülen
madde oy birliği ile kabul
edildi. Bu çerçevede, kardeş be-
lediyelerle ekonomik ve sosyal
ilişkilerin geliştirilmesi, kültür,
sanat ve spor gibi alanlarda
faaliyet ve projeler yürütülmesi,
arsa, bina ve benzeri tesislerin
yaptırılması, kiralanması ya da
tahsis edilmesine ilişkin proto-
kol imzalanabilecek. 
HABER MERKEZİ

Kardeş oylaması
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Ç atalca Belediyesi, kapalı otopark başta olmak
üzere Millet Bahçesi, Cem Kara Yaşam Vadisi,
100. Yıl Cumhuriyet Parkı gibi Çatalca mer-

kez mahalleleri ve diğer mahalleler de bulunan bünye-
sindeki bazı sosyal tesisleri kiraya verilmek üzere
ihaleye çıkartıyor. (Buradan sosyal tesis ve kafeterya
olarak geçen yerlerin mahalleleri tek tek yazmadım il-
gilenenler zaten Çatalca Belediyesi’nin yayınladığı
ilandan detaylara ulaşabilirler.) İhalede bu alanlar tek
tek değil hepsi birlikte ihaleye çıkıyor. Muhtemelen bu
alanların belediye iştiraki olan ÇATBEL'e verilmesi he-
defleniyor. Tabi başka bir firmanın da girme hakkı var
gibi duruyor. Eğer başka bir firmada girerse bu alan-
ların hepsini alırsa o zaman neler olur bilemiyorum.
Şimdi ben bu konuya başka bir tarafından bakıyorum.
Daha önceki Ak Parti döneminde de benzer bir konu
gündeme gelmişti. 

Dönemin belediye yönetimi aynı yöntemle belediyeye
ait arazileri ÇATBEL'e vermek istemiş, Çatalca CHP
İlçe Başkanlığı broşürler bastırıp kapı kapı dağıtmış,
CHP'li Meclis Üyeleri de mecliste buna karşı çıkmış-
lardı. Gerekçe olarakta sayıştay tarafından denetlene-
meyeceğini, şeffaflıktan uzak olduğu söylenerek bu
yerlerin ÇATBEL tarafından peşkeş çekile bileceğini
ifade etmişlerdi. Her iki konuda bugün baktığınızda
birbirine ne kadar çok benziyor. Başka bir ayrıntıda
vermek istiyorum. O dönem Çatalca CHP İlçe Yöneti-
mi’nde olan bugün ise Çatalca Belediyesi CHP Meclis
Üyesi olan bir arkadaş “nasıl gazetecisiniz abi görmü-
yor musunuz adamlar ÇATBEL aracılığıyla buraları
belediyeden alıyor. Artık denetlenemeyecek belki yan-
daşlarına peşkeş çekecekler” demişti. Bende konuyu
ayrıca köşe yazımda yorumlamıştım. Bu meclis üyesi o
dönem Sosyal medya hesabından da bir paylaşım yap-
mıştı. Bu paylaşımdan aldığım bir bölüm şu şekilde;

“Belediyeye ait olan bir şirket olsa bile ÇATBEL ti-
cari bir şirkettir, ticari şirkette halkın denetimi ve
kontrolü olmaz. Ticari şirket demek yüzyıllardır köylü-
lere ait olan yerlerin halkın bilgisi olmadan satış yolu-
nun açılması demektir. Halkın denetiminden,
kontrolünden kaçırma girişimleri de peşkeş çekme ha-
zırlığıdır. Buna izin vermeyeceğiz.”

Şimdi bu CHP’li meclis üyesine ve Çatalca Belediye
Başkanı Sayın Erhan Güzel'e soruyorum. Bu gün ne
değişti de benzer bir girişimde siz bulunuyorsunuz? Bu
söylediklerinizle yaptıklarınızın çelişmesinden başka
birşey değil mi? O zaman ki karşıt tavrınız sadece mu-
halefet olsun diye muhalefet yapmak mıydı? Bugün
gördüğümüz manzara şu ki belediye yönetimi değişmiş
olsa da zihniyet aynı ya da onlar yapınca yanlış biz ya-
pınca doğru artık adını siz koyun. İnsanlar güven duy-
mak için her zaman tutarlılık bekler. İkili ilişkilerde
olsun yöneticilere karşı olsun güven duyabilmenin yolu
tutarlılıktan geçer. Çünkü bilirsin ki kişinin bazı du-
rumlara karşı değişmeyecek bir duruşu vardır. 

Şimdi sizin Ak Parti yönetimine karşı çıktığınız,
halkın kontrolü ve denetimi olmaz dediğiniz, peşkeşe
izin vermeyiz, şeffaflıktan yanayız dediğiniz duruşu-
nuza ne oldu? Halk hangi CHP’nin dediğine güvenmeli
muhalefetteki Çatalca CHP’ye mi yoksa iktidardaki
CHP’ye mi? Belki Siyaset Biliminde muhalefetteyken
sergilediğin duruşun tam tersini iktidara gelince sergi-
lemek çok normaldir. Siyasi duruş ve fikirler muhale-
fet ve iktidar olmaya göre değişkenlik gösterebilir
demek ki. Yaşadığımız hiç bir şey anlamsız değildir
her biri bizim için bir derstir. Buradan çıkardığımız
derste laf olsun diye konuşmayacaksınız, konuştuğu-
nuz lafın arkasında duracaksınız. Halkın hafızasını kü-
çümsemeyeceksiniz. Gün gelip devran döndüğünde
devran dönmeden önceki söylediklerinizi unutmaya-
caksınız. Şimdi bu durumda Başkan Sayın Erhan Gü-
zel’e bir noktada hak vermek gerek demek ki isim isim
vererek bu gazetecilerle görüşmeyin basın bize zarar
verir demesini nedeni bu olabilir. Bazı konuların ka-
muoyu tarafından bilinmesini istemiyordur. Hal böyle
olunca başka çelişkileri de mercek altına almak ge-
rekti. Erhan Güzel yönetimindeki Çatalca Belediye-
si’nin söyledikleri çeliştiği tek konu bu değil. 

Haziran Ayı Meclis Toplantısı’nda Ak Partili bir
meclis üyesini meclis kürsüsünden adeta sorgulayan
Sayın Erhan Güzel, bu meclis üyesinin hangi yetkiyle
muhasebenin şifrelerini kullandığını hangi vasıfla Mali
Hizmetler Müdürlüğü’nde görev aldığını, görevlen-
dirme yazısının, meclis kararının olup olmadığını sor-
gulamıştı. Açıkçası o gün Sayın Erhan Güzel’in bu
kararlı duruşunu çok çarpıcı bulmuştum. Ve kendi
kendime Erhan Güzel olmasa bunları hiç bilmeyecek-
tik, meclis üyeleri diledikleri müdürlükte istedikleri
bilgilere hiçbir yetkilendirme olmadan ulaşabiliyor.
Beş yıl boyunca muhalefetteki CHP’li meclis üyeleri
hiç mi bunun farkına varmamıştı biri çıkıp bu duruma
itiraz etmedi demiştim. Peki şimdi... Şimdi ise kendi
yönetimindeki Çatalca Belediyesi’nde bir meclis üyesi
Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü’nün adeta başınday-
mış gibi hareket ediyor. Bu meclis üyesine tahsisli bir
oda olduğu ve her çalışmaya müdahil olduğu iddia edi-
liyor. Hatta seçilir seçilmez bu müdürlükte soluk alan
meclis üyesi odaların yerlerini değiştirip kafasına göre
düzenlemeler yapmıştı. Peki hangi yetkiyle yapıyor
bunları? Meclis kararı, atama yazısı var mı? Şimdi
başkasının yaptığı yasal olmuyor sizin yaptığınız yasal
mı oluyor merak ettim. Benim kafam işte tam burada
çok karışıyor “doğru tek midir, doğru kişiden kişiye
değişir mi?” Yasalar neden vardır? Toplum düzeni için
kurallara uymak için mi yoksa kendi kurallarını 
koymayı yasallaştırmak için mi?

Doğru, duruma 
göre değişti mi?

BU KACINCI
SAYGISIZLIK!

Sultanahmet'te tarihi
hipodromun

‘Sfendon’ olarak 
bilinen duvarları ve
çevresinin bakımsız

hali dikkat çekti.
Sosyal medyada da
tartışılan yapının
çevresinde pazar

tezgahları ve çeşitli
eşyaların depolandığı,

İSPARK’ın hizmet
verdiği ön bölümde

ise park edilen
araçların hipodromun

görünümünün bir
kısmını kapatarak
yayaların erişimini

engellediği görüldü.
Kadıköy'de Doğu

Roma dönemine ait
kalıntıların sefil hali

dikkat çekti

S ultanahmet’te bulunan ve İstan-
bul’un en eski yapılarından olan
tarihi hipodromun Sultanahmet

Meydanı’na yakın bir noktada bulunan
Sfendon bölümü ve çevresi bakımsızlığı
ile dikkat çekti. Yaklaşık 1700 yıl önce
Doğu Roma döneminde inşa edilen ve
inşa edildiği dönemde çeşitli tören, ya-
rışlar ve spor müsabakalarının yapıldığı
hipodromun duvarının çevresi sosyal
medyada da tartışma konusu oldu.
Yüksekliği ve boyutu ile dikkat çeken ya-
pının önünde İSPARK tarafından oto-
park işletildiği görüldü. Turistlerin de
yoğun ilgi gösterdiği noktada bulunan
otoparkta; araçların yapıya yakın bir şe-
kilde park edildiği ve eserin görünümü-
nün bir bölümünü kapatarak yaya
erişimine engel olması dikkat çekti. Ala-
nın çevresinde depolanan pazar tezgah-
ları ve yerlerde biriken çöpler ise çirkin
bir görüntü oluşturdu. Turistler ve va-
tandaşlar tarihi duvarın bakımsızlığı ko-
nusundaki şikayetlerini dile getirdi.
Sanat Tarihçisi Hayri Fehmi Yılmaz da
hipodromun Sultanahmet Meydanı için
değerine vurgu yaparak, alanda resto-
rasyon çalışmaları yapılarak düzenle-
meler yapılmasının ve bölgenin turistik
açıdan değerlendirilmesinin önemine
dikkat çekti.

Araçlar park ediyor

Kadıköy’de bulunan bir sitenin bahçe-
sinde ise 14. yüzyıldan kalma olduğu
düşünülen Doğu Roma dönemine ait
manastırın kalıntılarının yer aldığı gö-
rüldü. 2000’li yılların ortasında inşa edi-
len yapının bahçesinde bir peyzaj
unsuru olarak kalan kalıntıların çevre-

sinde Sultanahmet’teki duruma benzer
şekilde araçların park ettiği görüldü.
Apartman sakinleri inşaat sırasında
büyük bir kısmı ortaya çıkan kalıntıların,
uzun süredir aynı şekilde muhafaza
edildiğini belirtti.

Özel bir yere sahip

Sultanahmet’te yer alan tarihi hipo-
drom ile ilgili bilgi veren Sanat Tarihçisi
Hayri Fehmi Yılmaz, “Hipodrom İstan-
bul’un en etkileyici anıtlarından biri.
Dünya tarihi ve mimarisinde de özel bir
yere sahip İstanbul Hipodromu. En
uzun süreli kullanılan anıtlardan biri
geç roma çağında inşa edilmiş 2.yüz-
yılda yapılıp 4.yüz yılda genişletildiği
düşünülse de belki sadece 4. Yüzyılda
da yapılmış olabilir" dedi. Yılmaz, “İm-
paratorluğun gücünü, zenginliğini gös-
terebilmek için imparatorluk sarayının
yanında inşa edilen bu spor alanı atlı
yarışlar için, bazı eğlenceler gösteriler
için kullanılıyordu. Bu muhteşem anıtı
imparatorluğun her yerinden getirilen
malzemelerle süslemişlerdi. Bugün hala
üç tanesi duruyor. Dikilitaş, Yılanlı
Sütun ve Örme Sütun dediğimiz Yuna-
nistan'dan ve Mısır'dan gelen kentin en
eski hatıraları burada teşhir ediliyor.
Hala, Bizans İstanbul'unda da Osmanlı
başkentinde de bugün Cumhuriyet İs-
tanbul'unda da şehri ziyaret eden her-
kes, hipodromu ziyaret eder, onun
anıtlarını da" şeklinde konuştu.

Kentin en yaşlı duvarı

Yılmaz, “ Ama aslında burası, bir vadi-
nin kenarında inşa edilmiştir ve hipo-
drom için gerekli olan düz alanın

oluşabilmesi için atlı arabaların yarışa-
bilecekleri pistin oluşabilmesi için bir
vadinin kenarına çok büyük bir inşaat
yapılmıştır. Ona Sfendon diyoruz, U
şeklinde bir anıtsal duvar. Tabi, bunun
içerisinde de çok büyük bir mahzen
oluşturulmuştur. Bugün mahzen sarnıç
halindedir, herhalde Bizans'ın orta dö-
nemlerinden itibaren kentin en yaşlı du-
varlarından biri burada karşımıza çıkar.
Tabi İstanbul çok katmanlı bir kent, hi-
podrom da çok katmanlı. Bir sürü ev-

reyi bir arada görebiliyoruz. Hipodro-
mun bir bölümünün üzerinde şimdi
Sfendon’un üzerinde Sultan Ahmet
Külliyesi'nin birtakım birimleri var. Da-
rüşşifasının kalıntıları var, imareti var.
Bunların hepsi Sfendon’un oluşturduğu
terasın üzerine oturmuş. Yani altta bir
Geç Roma, Erken Bizans dönemine ait
dev bir duvar onun üzerinde bir teras ve
mahzen. Onun üzerinde de 17. yüzyıl
Osmanlı Hastanesi, imareti ve onun bö-
lümleri bulunuyor" dedi. DHA

MAALESEF PEK iYi 
DURUMDA DEĞiL!
“Duvar tabi çok etkileyici. Eskiden
önünde bir mahalle varmış ahşap evler-
den oluşan; ama zamanla bunlar orta-
dan kalkmış” bilgisini veren Sanat
Tarihçisi Hayri Fehmi Yılmaz, “Bugün
maalesef pek iyi durumda değil. Uma-
rım restore edilir, umarım hipodromu
anlatan bilgilendirme panoları ve birta-
kım notlar hızla bu alana yerleştirilir.
Böylelikle hem İstanbullular hem de zi-
yaretçiler bu
alanla ilgili çok
daha fazla bil-
giyi edinebilir.
Bir genel dü-
zenlemenin ya-
pılması
gerekiyor. Hi-
podromun

Sfendon kısmı ayrıdır, Spina dediğimiz
anıtların olduğu bölüm aydır. Ayrıca
orası en göze gelen yerdir. Aynı za-
manda bir de İbrahim Paşa Sarayı sıra-
sında birtakım altyapılar vardır. Onlara
da dikkat etmekte fayda var. Yani bun-
ların hepsini tüm ziyaretçilerin rahat-
lıkla görebileceği ve anlayabileceği
şekilde düzenlemek, bir an önce bu-
nunla ilgili bilgilendirme ve yönlen-

dirme levhaları
yerleştirmek bu
alanı hem İs-
tanbullulara
hem ziyaretçi-
lere daha iyi an-
latmak mümkün
olabilir” ifade-
lerini kullandı. 

Kugulu ParK 
hePimizindir

Beylikdüzü Cumhuriyet Mahalle-
si'nde bulunan eski Kuğulu Park'ın
olduğu alan için Beylikdüzü Barış ve

Demokrasi Güçleri ve Beylikdüzü Çevre Plat-
formu basın açıklaması yaptı. İlgili alan hak-
kında geçtiğimiz günlerde belediyeden yapılan
açıklamada, söz konusu yerin özel proje alanı
olarak çizildiği ve oraya Gündüz Çocuk Bakım-
evi ile kafeterya yapılacağı ifade edilmişti.  Bey-
likdüzü Barış ve Demokrasi Güçleri ve
Beylikdüzü Çevre Platformu'ndan yapılan açık-
lamada, “Kuğulu Park dört dönüm arazi üze-
rine kurulmuş, yüksek yapılar arasında doğası,
ağacı ve yeşilliği ile ilçemizde nefes almamıza
olanak veren, belediyeye ait kamusal bir alan-
dır. Başka bir ifade ile Kuğulu Park hepimizin-
dir. Maalesef önceki aylarda etrafı çevrilmiş,
içindeki çocuk parkı kaldırılmış,  projesi dahi

asılmadan alana girmenin yasal olarak cezası
olduğu bildirisi ile bir inşaat alanına dönüştü-
rüldü” denildi. 

Ağaçlar kesildi

Yapılan açıklamada Kuğu Park'ta 3 temmuz ak-
şamı çok sayıda ağacın kesildiği belirtilerek, “Bir
ağacın bile eksilmesine, taşınmasına, yeşil alanı-
mızın yok olmasına izin vermeyeceğiz. Emekliler
Lokali yanındaki yeşil alan için  nasıl mücadele
ettiysek, ranta ve talana karşı karşımızda kim
olursa olsun yine mücadele edeceğiz. Partiler
değil, öncelikle zihniyet değişmelidir diyoruz. Be-
lediyeyi bu yanlış karardan dönmeye, halkın ola-
nın halk yararına kullanılması için proje
üretmeye çağırıyoruz. Beylikdüzü’nde yaşayan
herkesi yeşil alanlarımızı korumaya çağırıyoruz”
ifadelerine yer verildi. BARIŞ KIŞ

Meclis 1 ay
tatile girdi
Maltepe Belediyesi Meclisi’nin temmuz ayı toplantılarının
ikinci oturumu, Belediye Başkanı Esin Köymen’in
başkanlığında tamamlandı. Gündeme dair maddelerin
oylamasının ardından Meclis bir aylık tatile girdi

Meclis toplantısında Maltepe Belediyesi Emlak ve
İstimlak Müdürlüğü’nün, Bahadır Erdoğdu Engelli-
ler Özel Eğitim ve Rehabilitasyon Merkezi’yle alakalı

Maltepe Belediyesi ile Süreyyapaşa Vakfı arasında hazırlanan İş
Birliği Protokolü’nün imzalanması için Belediye Başkanı Esin
Köymen’e yetki verilmesi ile ilgili 2027066 sayılı teklif oy birli-
ğiyle kabul edildi. Toplantıda Hukuk Komisyonu Başkanı
Nimet Karabulut merkezle ilgili kısa bir bilgilendirme yaptı.
Mülkiyeti Maltepe Belediyesi’ne ait merkezin 2009 yılında hiz-
mete açıldığını belirten Karabulut, Maltepeli zihinsel engelli va-
tandaşlara hizmet vermekte olan merkezde sadece çocukların ve
gençlerin değil, belli yaştaki insanların da rehabilite edildiğine

değindi. Karabu-
lut, mevcut proto-
kol süresinin
bitmesi nedeniyle,
protokolün devamı
yönünde Belediye
Başkanı’na 5393
sayılı Belediye Ka-
nunu kapsamında
yetki verildiğini
söyledi. HABER
MERKEZİ



A A muhabirinin, Türkiye İstatis-
tik Kurumundan (TÜİK) yap-
tığı derlemeye göre, Türkiye'nin

2021 yılından bu yana gelinlik ihraca-
tındaki artış dikkati çekiyor. Türkiye'nin
özellikle Avrupa, Asya ve Afrika kıtasın-
daki birçok ülkeye gelinlik ihracatı söz
konusu dönemden bu yana yükseliş
gösterdi. Türkiye'den geçen yıl yapılan
gelinlik ihracatı bir önceki yıla göre
yüzde 35,7 artarak 3 milyon 694 bin
401 dolar oldu. Adet bazında bakıldı-
ğında 2023'te 23 bin 380 gelinlik ihracat
edildi. Aynı dönemde en fazla ihracat 7
bin 836 adetle Almanya'ya yapıldı.
Bunu sırasıyla 2 bin 82 adetle Suudi
Arabistan, 1782 adetle Irak, 1437 adetle
Avusturya, 1024 adetle İsveç izledi. Bu
yılın ocak-mayıs döneminde ise 1 mil-
yon 468 bin 436 dolarlık ihracat gerçek-
leşti. Türkiye bu dönemde 11 bin 898
adet dış satım yaptı. Ocak- Mayıs
2024'te en fazla gelinlik ihracatı 2 bin
901 adetle Almanya'ya yapıldı. Bunu
1450 adetle Irak, 1365 adetle Dani-
marka, 1340 adetle ABD ve 942 adetle
Avusturya izledi. Türkiye'nin 2022'de
gelinlik ihracatı 2 milyon 722 bin 240
dolar olarak kayıtlara geçti. Bu dö-
nemde 52 bin 850 adet dış satım ger-
çekleşirken, en fazla ihracat 22 bin 130
adetle Birleşik Krallık'a yapıldı. Bunu 12
bin 129 adetle Almanya, 3 bin 868
adetle Yemen, 2 bin 588 adetle Kırgızis-
tan, 1826 adetle Irak izledi. Türkiye,
2021'de 2 milyon 362 bin 715 dolarlık
gelinlik ihracatı gerçekleştirdi. Aynı dö-
nemde 43 bin 789 adet gelinlik ihraç
edilirken, en çok ihracat 8 bin 635
adetle Irak'a, 7 bin 607 adetle Tunus'a, 6
bin 813 adetle Almanya'ya, 5 bin 168
adetle Polonya'ya, 2 bin 881 adetle Bir-
leşik Krallık'a yapıldı.

Kalite çok üst düzey

Moda ve Hazır Giyim Federasyonu
Başkanı Hüseyin Öztürk, AA muhabi-
rine, Türk hazır giyim sanayisinde ge-
linlik sektörünün, büyük bir iç pazar ve
güçlü ihracat potansiyeli ile önemli bir
konuma sahip olduğunu söyledi. Öz-
türk, sektörün katma değer, moda, ino-
vasyon ve AR-GE anlamında güçlü
olduğuna işaret ederek, "Türkiye'nin
genel ihracat kilogram birim fiyatının
1,57 dolar olduğu düşünüldüğünde ge-
linlik, yaklaşık 100 dolar ihracat kilo-

gram fiyatıyla dikkati çekiyor. Gelinlik
sektörümüz nitelikli iş gücü ve gelişmiş
yan sanayisi ile küresel ölçekte önemli
bir aktör olmasının yanında tasarım ve
kalite açısından rekabetçi ürünler sunu-
yor. Türk gelinlik üreticileri Avrupa'dan
Amerika'ya, Körfez ülkelerinden Orta
Asya ülkelerine kadar geniş bir coğraf-
yada tasarımı ve kalitesiyle adını duyur-
muştur." diye konuştu. Sektörünün
tasarım gücü, kalitesi ve rakiplerine göre
fiyat avantajıyla dünya pazarlarında
öne çıktığına da dikkati çeken Öztürk,
Türkiye'de gerek meslek yüksekokulu
gerekse lisans düzeyinde moda tasarım
bölümlerinin artmasıyla "eğitimli tasa-
rımcı" sayısının yükseldiğini, bunun da
sektörü rekabetçilikte daha yukarı taşı-
dığını belirtti. Öztürk, her yıl İzmir'de
gerçekleştirilen IF Wedding Fashion Ge-
linlik, Damatlık ve Abiye Giyim Fua-
rı'nın alanında Avrupa'nın en büyük
organizasyonu olduğunu ve bu yıl 18.
kez kapılarını açacağını dile getirerek,
fuarın dünyanın birçok ülkesinden katı-
lımcıyı ağırlayarak sektördeki başarıya

katkı sunduğunu söyledi.

Özel siparişle gelinlik dikiliyor

İstanbul Gelinlik Sanayicileri ve İhra-
catçıları Derneği Başkanı Turan Aksoy
ise Türk tasarımcıların özellikle "haute
couture" adı verilen özel sipariş gelin-
liklerde başarısını artırdığına dikkati
çekti.Aksoy, kullanılan malzeme ve iş-
çiliğin üst düzey olmasının Türk gelin-
lik sektörünün uluslararası pazarlarda
tercih edilme nedeninin başında geldi-
ğini belirtti. Özellikle işleme ve el işçi-
liği konusunda Türk firmalarının
Avrupalı rakiplerine göre çok iyi oldu-
ğunu vurgulayan Aksoy, "Öte yandan
ürün çeşitliliğimiz de bizi bir adım öne
çıkarıyor. Her tarz gelinliği Türk üreti-
cilerden bulmaları mümkün. Katıldığı-
mız uluslararası fuarlarda Türk
firmaları ürün çeşitliliği ile dikkati
çekiyor. Yabancı firmalar ve alıcılar
aradığı her modeli bulabiliyor. Dün-
yada gelinlik sektörü çok büyük bir
pazar. Türkiye bu pazarın en etkin
oyuncularından biri." diye konuştu.
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6 ayda dev ihracat

TOGG liderliği
ele aldı

aa muhabirinin Otomotiv Distribütörleri
ve Mobilite Derneği (ODMD) verilerinden
derlediği bilgilere göre, Türkiye otomobil

ve hafif ticari araç satışları, yılın ilk yarısında bir ön-
ceki yılın aynı dönemine göre yüzde 3,7 artarak 577
bin 981 adet oldu. Otomobil satışları, söz konusu
dönemde geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 7,3
artarak 462 bin 955'e çıkarken, hafif ticari araç sa-
tışları ise yüzde 8,7 azalarak 115 bin 26'ya geriledi.

Elektrikli otomobil satışı arttı 

Ocak-haziran döneminde, "tam elektrikli" otomobil
satış sayısı yüzde 223,1 artışla 35 bin 636 oldu. Tam
elektrikli otomobillerin toplam satışlar içindeki payı
geçen yılın aynı ayına kıyasla yüzde 2,6'dan yüzde
7,7'ye, hibrit otomobillerin payı ise yüzde 10,3'ten
yüzde 14'e yükseldi. "Tam elektrikli", "uzatılmış
menzil elektrikli" ve "hibrit" araçlar ele alındığında,
toplam pazarın yüzde 22,5'inin, içinde elektrikli
motor da bulunan araçlardan oluştuğu görüldü.

T10X fark attı

ODMD verilerine göre, elektrikli otomobil marka-
ları arasında yükselişi devam eden Togg, yılın ilk ya-
rısında da pazar liderliğini sürdürdü. Togg, yılın ilk
6 aylık döneminde 13 bin 21 adetlik satışla en yakın
rakibine 9 bin 213 adet fark attı. Bu dönemde
Togg'un elektrikli otomobil pazar payı yüzde 36,53
olarak kayıtlara geçti. Geçen yılın ocak-haziran dö-
neminde 808 adet Togg T10X satışı gerçekleşmişti.

En fazla satılan elektrikli markalar

Elektrikli otomobil pazarına marka bazlı bakıldı-
ğında ocak-haziran döneminde Togg'un ardından
satışlarda 3 bin 808 adetle BMW ve 3 bin 82 adetle
de Tesla sıralandı. KG Mobility (SsangYong) 2 bin
522 adetle dördüncü ve 1925 adetle Mercedes-Benz
beşinci olarak sıralandı. Model bazlı ele alındığında
ise söz konusu dönemde satış sıralaması, Togg
T10X, Tesla Model Y, KG Mobility Torres, BMW 5
Serisi ve BMW X1 şeklinde gerçekleşti.

Haziran ayı satışları

Diğer yandan yalnızca haziran ayına bakıldığında,
8 bin 32 adetlik tam elektrikli otomobil pazarında
Tesla 2 bin 670 satışla birinci, Togg 1733 satışla
ikinci ve BMW 823 satışla üçüncü oldu. KG Mobi-
lity 403 satışla dördüncü sırada her alırken, Merce-
des 393 satışla beşinci sırada konumlandı. AA

Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği Yö-
netim Kurulu Başkanı Saffet Kalyoncu,
yaptığı yazılı açıklamada, yılın 6 ayında

Trabzon'dan 612 milyon 571 bin 550, Rize'den
103 milyon 557 bin 591, Artvin'den 44 milyon 586
bin 795, Gümüşhane'den 32 milyon 756 bin 903
dolarlık ihracat gerçekleştirildiğini belirtti. Söz ko-
nusu dönemde bölgeden en fazla ihracat yapılan
sektörün 373 milyon 168 bin 519 dolarla fındık ol-
duğuna işaret eden Kalyoncu, fındık sektörünü sı-
rasıyla 111 milyon 856 bin 62 dolarla su ürünleri
ve hayvancılık mamulleri, 97 milyon 975 bin 655
dolarla yaş meyve sebze, 83 milyon 781 bin 625
dolarla maden ve metaller, 18 milyon 788 bin 276

dolarla kimyevi maddeler ve mamullerinin izledi-
ğini aktardı. Kalyoncu, bölgeden yılın ilk 6 ayında
132 ülkeye ihracat yapıldığını ifade ederek, en fazla
ihracat yapılan 5 ülkenin sırasıyla Rusya Federas-
yonu, İtalya, Gürcistan, Almanya ve Çin Halk
Cumhuriyeti olduğunu kaydetti. Japonya, Tunus,
Güney Kore Cumhuriyeti, Tacikistan, Panama,
Moğolistan, Letonya, Komor Adaları ve İzlan-
da'ya ihracatta önemli artış yaşandığına dikkati
çeken Kalyoncu, geçen senenin aynı döneminden
farklı olarak Venezuela, Sri Lanka, Mauritius, Fi-
listin, Nijer, Palau, Bahamalar, Bahreyn, Afganis-
tan, Saint Lucia ve Barbados'un aralarında
bulunduğu 14 ülkeye ürün satıldığını bildirdi. AA

Hukuk Danışmanı:  Av. D. Cemal KARAL
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Hububatın yanında ek gelir
elde etmek isteyen çiftçiler,
nadas alanlarını halk arasında

"kara şimşek" olarak adlandırılan yeşil
mercimek ekerek değerlendiriyor. Yeşil
mercimek hasadını önceki yıllarda tırpan
ve traktörün arkasına takılan "mastar"
isimli aparatla geleneksel yöntemlerle
yapan çiftçiler, hem maliyeti düşürmek
hem de zamandan tasarruf etmek ama-
cıyla biçerdöverle hasat yapmaya başladı.
İl Tarım ve Orman Müdürü Tanju Özkaya,
AA muhabirine, kentte yeşil mercimek ha-
sadının başladığını anlattı. Geçen yıla göre
yeşil mercimekte ekim alanının genişledi-

ğini ifade eden Özkaya, "Geçen yıl 170 bin
dekar alanda ekim yapılmıştı. Bu yıl ise 224
bin 265 dekar alanda ekim yapıldı ve 25
bin ton rekolte bekliyoruz. Yeşil mercimek
ekimini artırmak amacıyla Tarım ve
Orman Bakanlığımıza ait enstitülerde ge-
liştirilen mercimek türlerinin deneme ekim-
lerini yapmaktayız." dedi.

Önemli tasarruf sağladı

Sorgun ilçesine bağlı Gümüşkavak kö-
yünde çiftçilik yapan Erdal Yerden de yeşil
mercimek hasadının başladığını belirtti.
Geçen yıl 500 dönüm, bu yıl da 1200
dönüm yeşil mercimek ektiğini belirten

Yerden, şöyle konuştu: "Yıllarca traktörün
arkasına takılan mastarla hasat yapıyor,
yarısını döküyor ve işçi bulamıyorduk, çok
perişan oluyorduk. Yağmur yağdığı zaman
bir ay destelerin dönmesi ve kuruması ge-
rekiyordu. Şimdi biçerdöver biçiyor, rö-
morka boşalıyor. İstersen hemen tüccara
götür sat. Geleneksel yöntemle yapılan ha-
satta maliyetler yüksekti. Mastarla geçen
sene dönümünü 450-480 lira arasında bi-
çiyorlardı. Bu yıl 900-1000 liraya biçiliyor.
Biçerdöver dönümünü 300 liraya biçiyor,
römorka boşaltıyor. Pırıl pırıl, üründe kırık
olmuyor." Peyniryemez köyü muhtarı
Kadir Solak da biçerdöverle hasadın kolay

olduğunu, ürünün temiz biçildiğini belirtti.
Yeşil mercimek ekimini her yıl artırdıklarını
anlatan Solak, "Önceden işçi sıkıntımız
oluyordu. Şu an biçerdöverle hasat yapı-
yoruz. Hem işimiz kolay oluyor hem
çabuk oluyor hem de zamandan tasarruf
sağlıyoruz." ifadelerini kullandı. AA

Togg, Türkiye elektrikli otomobil
pazarında yılın ilk yarısında
gerçekleştirdiği 13 bin 21 adet satış
ve yüzde 36,53 pazar payıyla marka
sıralamasına ilk sırada yer aldı

Trabzon, Rize, Artvin ve Gümüşhane'den 2024'ün ocak-haziran 
döneminde yapılan ihracat tutarı 793 milyon 472 bin 839 dolar oldu

Ekim alanı her gün genişliyor

Turk gelınlıklerı 

Son yıllarda 3 kıtada birçok ülkeye gelinlik ihracatını artıran Türkiye, Amerika'dan
Orta Asya'ya kadar geniş bir coğrafyada tasarımı ve kalitesiyle de adından söz ettiriyor

dunya capında

Aksoy, İspanya'nın dünyadaki en iyi
hedef pazarlardan biri olduğunu dile ge-
tirerek, şunları kaydetti:"Bu sıralar ABD
de çok iyi. Bu hedef doğrultusunda bir-
çok Türk firması, Barselona'daki fuarda
her yıl yerini alıyor. Dönemin trendlerin-
den çok, her ülkenin farklı trendi var.
Örneğin ABD, Almanya, İtalya gibi ülke-
lerde daha sade modeller tercih edilir-
ken, Arap coğrafyasında tam tersi çok
kabarık, işlemeli, işçiliği yüksek gelin-
likler ön plana çıkıyor. Dünya genelinde
şimdilerde eskiye dönüş trendi de baş-
ladı. Saten, sade gelinlikler ve özellikle
son dönemde bizde 'Fransız danteli'
diye bilinen dantelli modellere yoğun
ilgi söz konusu." Sektörün en büyük sı-
kıntısının ise personel eksikliği olduğu-
nun altını çizen Aksoy, en büyük
beklentinin nitelikli iş gücünün yetiş-
mesi olduğunu sözlerine ekledi.

İspanya’da
Türklerin
imzası var
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12 AYLIK RENKLİ DOPPLER ULTRASON HİZMET ALIMI (RAPORLAMA DAHİL)
ŞEHİR HASTANESİ- DR.LÜTFİ KIRDAR 

KARTAL SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

12 Aylık Renkli Doppler Ultrason Hizmet Alımı (Raporlama Dahil) hizmet alımı 4734 sa-
yılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup,
teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler
aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/861110
1-İdarenin
a) Adı : ŞEHİR HASTANESİ- DR.LÜTFİ KIRDAR KARTAL SAĞLIK 

BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : SEMSI DENIZER CAD. E-5 ÜZERI CEVIZLI 

MEVKII KARTAL/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2164413900 - 2163521578
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : 12 Aylık Renkli Doppler Ultrason 

Hizmet Alımı (Raporlama Dahil)
b) Niteliği, türü ve miktarı : Renkli Doppler Ultrason Hizmet Alımı (Raporlama 

Dahil) - 9027283,1 Puan Puan Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer 
alan ihale dokümanı içinde bulunan 
idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer
: T.C. Sağlık Bakanlığı Kartal Dr. Lütfi Kırdar Şehir Hastanesi

ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 12(Onİki) aydır
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 

5 gün içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati 

: 29.07.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: T.C. Sağlık Bakanlığı Kartal Dr. Lütfi Kırdar Şehir 
Hastanesi - Satınalma Birimi İhale Toplantı Salonu

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uy-
gulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat
dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin ya-
rısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği
veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk
ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz
olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kri-
terler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriter-
ler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif
edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş
deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamu veya özel kuruluşlarda gerçekleştirmiş olan her türlü Radyolojik Görüntüleme
Hizmetleri benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyat-
ların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanu-
nun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kazakistan 
ziyareti dönüşü uçakta gazetecilerin sorularını yanıtladı.
Kayseri ve Suriye'deki provokasyonlar hakkında konuşan
Erdoğan, “Biz bu oyunları da, nasıl bozacağımızı da çok iyi
biliriz. Alçakça bir hadise üzerinden kaos planlayanlara da,
istismarlara da müsaade etmeyiz” dedi. Suriye ile
normalleşme sürecine ilişkin konuşan Erdoğan, "Putin ile
Beşar Esed’e bir davetimiz olabilir” ifadelerini kullandı

K azakistan'da Astana Zirvesi'ne ka-
tılan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
yurda dönüşte uçakta gazetecilere

konuştu. Suriye ile yakınlaşma sürecine
değinen Erdoğan, “Bizim Sayın Putin ile
Beşar Esed’e bir davetimiz olabilir. Sayın
Putin Türkiye’ye bir ziyaret gerçekleştirebi-
lirse, bu yeni bir sürecin başlangıcı olabilir.
Suriye sahasında aradan geçen onca yıl
herkese kalıcı çözüm mekanizmasının ku-
rulması gerektiğini net bir şekilde göster-
miştir. Altyapısı yok olmuş, halkı
darmadağın hale gelmiş Suriye’nin yeni-
den ayağa kalkması ve istikrarsızlığın son
bulması elzemdir. Sahada son zaman-
larda sağlanan sükunet, akıllıca politikalar
ve önyargılardan uzak ve çözüm odaklı
yaklaşımlarla barış kapısını aralayabilir”
dedi. 

Elimizi daima uzattık

“Bölgedeki istikrarsızlığın başta
PKK/PYD/YPG olmak üzere terör örgüt-
lerine hareket alanı sağlaması, bir sorun-
dur” diyen Erdoğan, “El birliği ile ayrımsız
bir biçimde bu terör yapılarının kökünün
kazınması, Suriye’nin geleceğinin inşası
için mühimdir. Suriye’nin demokratik alt-
yapısının inşası, kapsayıcı ve onurlu bir
barışın sağlanması ve tüm bunlara Su-

riye’nin toprak bütünlüğü temelinde yak-
laşılması önemlidir. Suriye’de esecek barış
rüzgarları ve bütün Suriye’de hayat bula-
cak barış iklimi, çeşitli ülkelere dağılmış
milyonlarca insanın ülkelerine geri dönme-
leri açısından da gereklidir. Biz komşumuz
Suriye’ye dostluk elimizi daima uzattık ve
uzatırız. Adil, onurlu ve kapsayıcı yeni bir
toplum sözleşmesi temelinde kucaklaşan,
müreffeh, bir ve bütün Suriye’nin her
zaman yanında oluruz. Yeter ki Suriye, bu
büyük kucaklaşmayı başlatsın ve her
alanda toparlansın” ifadelerini kullandı. 

Müsaade etmeyiz

Kayseri’de ve Suriye’nin kuzeyinde eş za-
manlı başlayan olayları da değerlendiren
Erdoğan, “Ülkelerin değil
PKK/PYD/YPG, DEAŞ gibi örgütlerin
rahatsızlığı söz konusu. Onların böyle bir
buluşmayı, Suriye’nin yeniden ayağa kalk-
masını istemedikleri ortaya çıkıyor. Fakat
Suriye’nin kuzeyinde biliyorsunuz birçok
yapılanma mevcut. Bunların içerisinde
Türkiye ile münasebetlerini süratle iyileş-
tirmek isteyenler de bulunuyor. Nitekim bu
Suriye’nin kuzeyindeki olaylar başladıktan
sonra Suriye Geçici Hükümeti Başbakanı
Abdurrahman Mustafa Bey, devreye girdi
ve süratle bu olumsuz gelişmeleri hemen

olumluya çevirdiler. Türkiye içinde de
Kayseri’deki hadisede güvenlik güçlerimi-
zin süratli müdahalesiyle hava sakinleşti
ve bir an önce olumlu neticeyi her tarafta
aldık. Ülkemizde kısa süreli bu tür durum-
lar ortaya çıksa bile bunların uzamasına
zaten müsaade etmeyiz” diye konuştu. 

Kaos planladılar

Konuşmasını, “Suriye tarafında da terör
örgütlerinin karşısında olan yapılar böyle
bir duruma izin vermez” şeklinde sürdü-
ren Erdoğan, “Türkiye’de de ırkçı, akımlar
oluşturup kardeşlik iklimini bozmayı
amaçlayanlar, karanlık odaklardan aldık-
ları talimatları yerine getirme gayretinde-
ler. Fakat biz bu oyunları da, nasıl
bozacağımızı da çok iyi biliriz. Alçakça bir
hadise üzerinden kaos planlayanlara da,
istismarlara da müsaade etmeyiz. Kay-
seri’deki hadisede devletimiz üzerine dü-
şeni yapmıştır, yapmaktadır. Bu ülkede
kimsenin kendini devletin kolluk kuvvetle-
rinin, yargısının, hükümetinin yerine koy-
masına izin vermeyiz. Onlar kendi sinsi
planlarının güçlü olduğunu zannedebilir,
ancak bizim kardeşliğimiz, birliğimiz ve
beraberliğimiz tüm oyunları bozmaya
muktedirdir” açıklamasını yaptı.  
HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “A Milli Takım
futbolcumuz Merih Demiral’ın çeyrek final
maçında yaptığı bozkurt işareti çok konu-
şuldu. Bu konuda ne demek istersiniz?”
sorusunu, “Kimse Almanların formala-

rında kartal var diyor mu? Kimse
kalkıp da Fransızların forma-

sında horoz var, niye horoz-
lanıyorsun diyor mu?

Orada Merih heyecanını
bu görüntüyle verdi.

Bunun üzerine de
malum Dışişleri
Bakanlığımız bun-
ların yetkililerini
çağırdılar, ge-
rekli adımlar da
buna göre atılı-
yor. İnşallah
bütün mesele
cumartesi
günü, biz, sa-
hadan galibi-
yetle ayrılarak bir üst tura çıkalım.
Fevkalade bir durum olmazsa, maça gitme
kararımızı verdik” şeklinde cevapladı. 

MAÇA GiTME 
KARARI ALDIKOYUNLARINI 

BOZACAĞIZ!

Komisyon kuralım!
CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
Erzincan'da Başbağlar Katlia-
mı'nın 31. yılında şehitleri anma

törenine katıldı. Özel, burada yaptığı konuş-
mada, “5 Temmuz günü birileri aldıkları ta-
limatla aslında bir pusu kurdular. Beklediler
ki köyün erkekleri camide toplansın, akşam
namazını takiben camiye giden namazdan
çıkanları aldılar getirdiler ve 28'ini köyün
meydanında katlettiler. Köyü ateşe verdiler,
yaktılar beş canımızı da orada aldılar. Ve 33
şehidimizi bizim yüreğimizi yakarak tarih
önünde hepimize emanet ettiler. Öyle Baş-
bağlar rastgele seçilmiş bir yer değildi. Eyle-
min biçimi, sayısı asla rastgele değildi. İki
gün önce Sivas'ta Madımak Oteli'nde canlar
yanmıştı. 33 kişi hayatını kaybetmişti. Önce
31 sonra 33'e çıkacaktı rakam. Onlar se-
maha durmaya gelmişlerdi. İnançlarına
göre bir ibadeti yerine getiriyorlardı. Birileri
onları katletti. Güya ona misilleme bu sefer
bir cami çıkışında ve yakın sayıda vatandaş
sonra da yakılarak beş kişi yine 33 kişi haya-
tını kaybetti. Hesap bu ülkede mezhep kav-
gası çıkarmak” dedi. 

Birliğimize kastettiler

“Terör örgütü ki hepimizin birliğine ve bera-
berliğine kastetmiş o terör örgütü ya da o
terör örgütünü kullanan başka güçler mez-
hep kavgası, savaşı çıkarır mıyız diye niyet-
lendiler” diyen Özel, “Bu büyük acıya
rağmen iki tarafında acılarını yüreklerine
gömen birbirlerini seven, vatanını seven in-
sanları bütün dünyaya bir büyük insanlık
dramından nasıl bir insanca mesaj, nasıl bir
kardeşlik, birlik, beraberlik çıkarılır onu gös-
terdiler. O gün o acılarında bu mezhep kav-
gasına yönelmeyenlerin verdiği mesajı
bugün bir kez de buradan ben ifade etmek
isterim ki; Türkiye Cumhuriyeti'nde Alevi-
lerle Sünniler kardeştir. Türklerle Kürtler
kardeştir. Buna kastedenler de kalleştir. Biz
bu davanın sanıkların gıyabında da olsa bir
insanlık suçu, insanlığa karşı işlenmiş suç
olarak nitelendirilmesini, her türlü zaman
aşımından, her türlü ceza indiriminden, her
türlü aftan muaf olmasının sağlanmasını
geleceğe yönelik olarak da önemsiyoruz”
ifadelerini kullandı. 

Teklifi yenileyelim

Başbağlar katliamının araştırılması için
TBMM'de komisyon kurulmasını öneren
Özel, “Milletvekilimiz Mustafa Sarıgül, geç-
tiğimiz hafta bir araştırma komisyonu kurul-
masını teklif etti. Bence biz bu teklifi
yenileyelim. Partiler arası diyalogla nasıl bir-
çok komisyonu Soma'da ya da hekime
karşı şiddet için bu sefer İliç'te kurduysak
bu Başbağlar'ın acısının araştırılması hiç
olmazsa tarih önünde gazi Meclis'in dokü-
manlarına bu konuda bir çabanın da nak-
şedilmesi için biz bunu grup
başkanvekillerimizden rica edelim ve ken-
dileri diğer parti gruplarıyla görüşsünler
bu komisyonu da ivedilikle kuralım. İliç
Komisyonu'nun gayretlerini, mücadelele-
rini önemsiyoruz. Yapılacak madencilik
faaliyetlerinin insan sağlığını, çevreyi
önemsemesini bu konuda ÇED raporları
konusunda, diğer konularda varsa ihmal-
ler üzerine cesaretle gidilmesini önemsiyo-

ruz” açıklamasını yaptı. Erzincan kent
merkezine 220 kilometre uzaklıktaki Baş-
bağlar köyüne 5 Temmuz 1993 akşamı
gelen PKK'lı teröristler, 33 kişiyi katlet-
mişti. HABER MERKEZİ

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Erzincan’da Başbağlar Katliamı’nın 31. yılında düzenlenen
anma töreninde; TBMM’de katliamla ilgili ivedilikle bir araştırma komisyonu kurulması
gerektiğini belirterek, “Hesap bu ülkede mezhep kavgası çıkarmak” dedi

Toplamda 53 kişi tutuklandı
İçişleri Bakanı Yerlikaya, Kayseri
Valiliği ve Büyükşehir Belediyesi zi-
yaretinin ardından AFAD İl Müdür-

lüğü'nde düzenlenen değerlendirme
toplantısına katıldı. Yaklaşık 3,5 saat süren top-
lantının ardından açıklamalarda bulunan
Bakan Yerlikaya, "30 Haziran günü, Kayseri'de
çirkin bir olay yaşandı. Bunun
üzerine Kayseri'de bazı eylem-
ler meydana geldi. Bu olaylar
sonrası 855 şahıs gözaltına
alındı. Bunların 13'ü tutuklandı,
145'i hakkında adli kontrol ka-
rarı verildi. Kayseri’de gözal-
tına alınan şahıslardan 468'inin
50 farklı suçtan adli kaydı bulu-
nuyor. Bu suçlar arasında 'göç-
men kaçakçılığı', 'kasten
yaralama', 'yağma', 'hırsızlık',
'cinsel istismar', 'tehdit-haka-
ret', 'uyuşturucu, mala zarar
verme', 'dolandırıcılık' ve şantaj
gibi suçlar da var. Türkiye ge-
nelinde ise benzer olaylar ne-

deniyle toplam 1065 şahıs gözaltına alındı.
Bunların 28'i tutuklandı, 187'si hakkında adli
kontrol kararı verildi" diye konuştu.

Gerçek dışı paylaşımlar

Göçmen konusuna değinen Bakan Yerlikaya,
"Özellikle sosyal medyada provokasyona yöne-

lik bir süreç yaşanıyor. Bot he-
saplar tarafından manipülatif,
olumsuz ve gerçek dışı payla-
şımlar yapılıyor. Siber Suçlarla
Mücadele Daire Başkanlığımızın
Güvenlik Daire Başkanlığımız ile
koordineli yaptığı çalışmalar
sonrası Kayseri'deki olaylarla il-
gili provokatif ve dezenformas-
yon içerikli paylaşım yaptığı
değerlendirilen 6'sı yurt dışında
olmak üzere toplam 189 hesap
yöneticisi tespit edildi. 108 şahıs
yakalandı. Bunlardan 12’si tu-
tuklandı. Gözaltındaki 6 şahsın
işlemleri devam ediyor, 38 adli
kontrol, 52 kişi de serbest" dedi.
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S endikalaştıkları için işten atılan
Borusan Port işçileri, direnişle-
rini sürdürdükleri Bursa’dan, İs-

tanbul’daki Borusan Holding Genel
Merkezi önüne geldi. Liman-İş üyesi
işçiler, işe iadelerini ve sendika hakla-
rının tanınmasını istedi. Borusan
Holding Genel Merkezi önünde ya-
pılan açıklamaya Emek Partisi İstan-
bul Milletvekili İskender Bayhan, çeşitli
siyasi parti ve sendikaların temsilcisi de ka-
tıldı. Burada yapılan açıklamada, Borusan
Port işçilerinin kısa sürede sendikalaştığına
ve Liman-İş’in çoğunluğu sağladığına dik-
kat çekildi. Borusan yönetiminin ise holding
bünyesinde başka iş kollarından işçileri
liman iş koluna geçirerek yetki sürecini en-
gellediği belirtilen açıklamada, önce 4 işçi-
nin işten atıldığı, daha sonra yapılan
anlaşma gereği işçilerin geri alınarak sen-

dika hakkının tanınacağı sözünü aldıkları
belirtildi. Açıklamada, “Ancak sözlerini
yerine getirmeyen Borusan yönetimi üye-
lerimiz üzerinde baskı yapmaya devam

etti. Hukuksuzlukta sınır tanımayarak
bünyelerindeki senfoni orkestrasının
elemanlarını dahi liman işçisi olarak
gösterdiler. İş yeri zarara uğratıldı ge-
rekçesi ile önce işçilere hukuka aykırı

davalar açıldı” denildi.

37 işçi işten atıldı

21 Mayıs’ta ise 37 işçinin tazminatsız işten
atıldığı hatırlatılan açıklamada, “Hukuka ve
ahlaka sığmayan bu yöntemler uygulanırken
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı izle-
mekle yetindi” ifadeleri kullanıldı. İşçilerin
liman önünde başlattıkları direnişin kararlı-
lıkla devam edeceği vurgulanan açıklamada,
“Borusan yönetimini bir kez daha bu usul-

süzlüklere son vermeye, sendikamızla ma-
saya oturmaya ve işçilerinin taleplerini kabul
etmeye çağırıyoruz. Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığını da yaşanan ihlallere se-
yirci olmamaya, harekete geçmeye
çağırıyoruz” denildi.

Gün gelir başınıza yıkılır

Açıklama sonrası söz alan Emek Partisi İs-
tanbul Milletvekili İskender Bayhan da ül-
kede hakları için direnen ve grevde olan
işçileri selamladı. Bugün direnen işçilerin
her gün bir demokrasi ve devlet dersi aldı-
ğını dile getiren Bayhan, “İşçiler, bu ülkenin
Anayasa’sı kime hizmet ediyor, Saray’daki
uzun adam kime hizmet ediyor, bu ülkenin
sendikal yasaları kimin için kullanılıyor, onu
öğreniyor. Ülkede hak, hukuk, adalet, özgür-
lük, eşitlik denilince hangi sınıf akla geliyor,
hangi sınıf unutuluyor, onu öğreniyor” dedi.

AK Parti iktidarının ekonomi programına
da değinen Bayhan, “Aylardır bu ülkenin as-
gari ücretle çalışan milyonlarca işçisi, asgari
ücrete küçük de olsa bir zam olması için
beklenti içinde oldular, tepkilerini gösterdiler
ama bu ülkeyi yönetenler, Erdoğan-Şimşek
programının temsilcileri, onları hep açlıkla
terbiye etmek üzere onların taleplerini duy-
mazdan geldiler” diye konuştu. Bayhan Bo-
rusan Holding yönetimine de şöyle seslendi:
“İçinde oturduğunuz sermayenin bu perili
köşkü, bu sömürücü düzeninizin sembolü
olan köşkünüz bugün Borusan işçilerinin
sesleriyle inliyor. Yarın bu ülkenin dört bir
yanında işçilerin, emekçilerin mücadelesi
birleştikçe; grevlerle, genel grevlerle, genel
direnişlerle güçlendikçe, gün gelir bu sö-
mürü köşkünüz başınızın üstüne yıkılır. O
gün emin olun bu ülkenin en güzel günleri-
nin başlangıcı olacak.”
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gerI IstIyor!
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gerI IstIyor!
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gerI IstIyor!

Depremzede
adalet arıyor
6 Şubat depreminde yıkılan tek bina olan
Furkan Apartmanında hayatını kaybe-
denlerin aileleri, 19 Temmuz'da görüle-
cek dava öncesi seslendi: “Yaşadıklarımız
yetti artık adalet istiyoruz”

6 Şubat depremlerinde Gaziantep'in
Nizip ilçesinde yıkılan tek bina olan Fur-
kan Apartmanı davasında 19 Tem-

muz'da karar duruşması görülecek. Ailelerin
adalet arayışı sürerken Emek Partisi Gaziantep
Milletvekili Sevda Karaca Nizip'te yaşayan aileler
ile bir araya geldi. Aileler, “Yaşadıklarımız yetti,
artık adalet istiyoruz, bize ses olunmasını istiyo-
ruz” dedi. Sevda Karaca ise “19 Temmuz'da ne
karar verilirse verilsin, bu adalet mücadelesinden
vazgeçmediğiniz sürece o dava bitmez” ifadelerine
yer verdi.

Suçlular korunuyor

6 Şubat depremlerinde Nizip ilçesinde tek bir bina
yıkıldı: Furkan Apartmanı. Burası depremin mer-
kezine 74 kilometre uzaklıkta. Ancak depremde
saniyeler içinde yıkıldı ve 51 kişi yaşamını yitirdi.
Binada kolon kesilmesi, kaçak kat yapılması, bele-
diyenin buna göz yumması, bilirkişi raporlarında
yıkımda ailelerini kaybeden apartman sakinlerinin
suçlanması ve daha pek çok skandal var. Müteah-
hit Hasan Hüseyin Sever ve kardeşi Abdullah
Devrim Sever’in statik ve mimari yapıya uyma-
ması, kaçak kat inşa etmesi, beton dayanıklılığının
olmaması gibi binanın yıkımına sebep olan pek
çok şey raporda tespit edilmesine rağmen, soruş-
turmayı yürüten savcı sorumlular hakkında gözaltı
ya da yurt dışı yasağı uygulamadı ve şahıslar yurt-
dışına kaçtı.

Belediye göz mü yumdu?

Bilirkişi raporunda binanın zemin katında bulu-
nan asma katlı işyerlerinin sahipleri Faik Öğüt,
Eyüp Öğüt ve Nejdet Alpay mobilya mağazası
açmak ve asma katlara 1+1 daire yapmak için
kolon kesti ve bununla da kalmayarak o dairelerin
su ve doğalgaz tesisatları için kolonları delip boru-
lar geçirdi ve Nizip Belediyesi de bu dairelere göz
yumup elektrik ve su tesisatı çekilmesine izin verdi.
Bu daireler kiralanarak gelir elde edildi. Bunların
hepsi binanın bilirkişi raporunda açık ve net olarak
ifade edilirken dosyada hiçbir kamu görevlisi yar-
gılanmıyor. Tutuklu sanığın kalmadığı davada, fi-
rari sanıklar ve bina müteahhitleri Hasan Hüseyin
Sever ve Abdullah Devrim Sever'in avukatlığını
Ersan Şen ile Kervan Pastanelerinin damadı ve
avukatı Mesut Çakar yapıyor. Kırmızı bültenle
aranan Hasan Hüseyin Sever'in avukatı Ersan
Şen, son duruşmada firari müvekkiline tutuklan-
mama garantisi verilmesini talep etmişti. Aileler,
dava üzerinde siyasi baskı olduğunu, kolonları
kesip kaçak kat yapılmasına göz yumulmasında,
bu katlara su aboneliği bağlanmasında dönemin
AKP'li belediyesinin sorumlu olduğunu, bu ne-
denle üstünün kapatılmak istendiğini düşünüyor.
HABER MERKEZİ

Beykoz
ilaçlanıyor
Beykoz Belediyesi’nin huzurlu bir yaz
için aylar öncesinden başlattığı
sivrisinek ve larva ilaçlama çalışmaları
45 mahallede, 5 araç ve 15 personelin
katılımıyla gece ve gündüz kesintisiz
bir programla sürüyor

Haziran ayı itibariyle başlayan gece
ilaçlama çalışmaları sivrisineklerin ha-
vada etkin görüldüğü 20.00-00:30 sa-

atleri arasında her mahallede haftada 2 gün
yapılıyor. Mahalle muhtarlarının da eşlik ettiği
çalışmayla tüm sokakların ilaçlanması hedefle-
niyor. İlaçlama çalışmalarında Dünya Sağlık
Örgütü (WHO)’dan onaylı ürünler kullanılıyor.
Sivrisinek üremesine açık 10 bin 255 larva keşif
noktası gündüz ekipleri tarafından düzenli ola-
rak ilaçlanırken aynı zamanda ilçede bulunan
17 dere ve bağlantılarında da oluşabilecek vek-
törlere karşı gerekli mücadele yapılıyor.   Ayrıca
tespit edilen 573 adet gübrelik (üreme alanı),
karasinek üremesine karşı ekipler tarafından
düzenli ziyaret ediliyor.

Borusan’da sendikalaştıkları için işten
atılan işçiler, Borusan Holding Genel
Merkezi önüne gelerek açıklama yaptı.
İşçiler, örgütlendikleri Liman-İş’in
tanınmasını ve işe iadelerini talep etti

anıl 
BoduÇ

HABER

Multeciler endişe 
icinde yasıyor
Birçok kentte mültecilere yönelik saldırılar sonrası mülteciler evlerine kapandı. Gaziantep’te işçiler
sigara ve ekmek almak dışında evden çıkmıyor, çıksalar bile çok göze batmamaya çalışıyor

Kayseri’de Suriyeli bir çocu-
ğun yine Suriyeli bir erkek ta-
rafından taciz edildiği

iddiasıyla başlayan mültecilere yönelik
saldırıları birçok ile sıçradı. Hatay,
Adana, Bursa, Gaziantep, İstanbul,
Konya, Şanlıurfa, Antalya ve Kilis’te
mültecilerin yaşadığı mahallelerde iş
yerleri ve evlere çeşitli saldırılar düzenle-
nirken Antalya’nın Serik ilçesinde pa-
zartesi günü akşam saatlerinde
saldırıların olduğu eski cuma pazarı
mevkisinde 17 yaşındaki Suriyeli Ahmet
Handan El Naif motosikletli 3 kişi tara-
fından bıçaklanarak öldürüldü. Kay-
seri’de Suriyeli Muhammed M, kimliği
bilinmeyen kişi tarafından ayağından bı-
çaklandı. Dün ise İstanbul Bakırköy’de
Suriyeli bir gencin linç edildiğine dair
görüntüler sosyal medyaya yansıdı. Sal-
dırıların üçüncü gününde tansiyon ön-
ceki günlere göre gerilese de mülteciler
sokağa çıkarken, işe ya da markete gi-
derken yaşadıkları tedirginlik kaldı.
Özellikle mültecilerin yoğun olarak ya-
şadığı bölgelerde akşam saatlerinde so-
kaklar neredeyse bomboş.

İşe giden mülteci sayısı az

Gaziantep'te sıçrayan saldırılarda Suri-
yelilere ait işyerleri ve araçlara zarar ve-
rilmiş, çoğu mülteci işçi güvenlik
endişesiyle işe gitmemiş, dükkanlarını
açmamıştı. Saldırıya karışanlar, bazı işçi
servislerinin önünü kesip Suriyelileri in-

direrek darbetmişti. Antep’te görüştüğü-
müz yurttaşlar Kayseri’deki olaydan
beri mobil göç araçlarının ve denetim
noktalarının sayısında belirgin bir artış
olduğunu ifade ediyor. Son iki günde
saldırıların yoğunluğu dinmiş olsa da
mültecilerin yaşadıkları mahallelerin
özellikle akşam saatlerinden itibaren
terk edilmiş gibi bomboş olduğuna dik-
kat çekiyorlar. Gaziantep'te saldırıların
yoğun olduğu günlerde kendisi de saldı-
rıya uğramış Suriyeli bir ayakkabı işçisi
yaşadığı tedirginliği şöyle anlatıyor:
“Millet evinde, işe giden Suriyeli işçi sa-
yısı çok az. Sokağa çıkmama durumları
çok yaygın. Korkuyoruz çünkü hâlâ
saldırılar olabilir korkusu var. ‘Artık gi-
delim’ diyenler var. ‘Suriye’ye döneriz
ama iş yok’ diyorlar. İki ateş arasında
kalmış durumdayız. Başka mahalleler-
den gelip Suriyelilerin dükkanlarına
saldıranlar oluyor.”

Mahalleleri terk ediyorlar

Antalya’nın Serik ilçesinde de eski
cuma pazarında toplanan bir grup
sloganlarla ilçenin çeşitli bölgelerinde
oturan Suriyelilere ait araçlara taşlarla
zarar verip ters çevirmiş, Suriyeliye ait
bir motosiklet cadde ortasında ateşe
verilerek yakılmıştı. Daha sonra Suri-
yelilere ait iş yerlerinin taşlarla camları
kırılmış ve tahrip edilmişti. 17 yaşında
bir mülteci çocuk ise öldürülmüştü.
Serik’te özellikle seralarda çalışan

tarım işçisi mülteciler oldukça tedirgin.
Antalya’dan görüştüğümüz yurttaşlar
mültecilerin evlerini terk etmeye başladı-
ğını aktarıyor.

Eve mahkum yaşıyorlar

Saldırılar sırasında Birleşik Tekstil Do-
kuma ve Deri İşçileri Sendikası (BİR-
TEK-SEN) üyesi işçilerin olduğu bir
servisin de önü kesilmiş, servisteki An-
tepli işçiler mülteci işçilere yönelik saldı-
rıları engellemişti. BİRTEK-SEN Genel
Başkanı Mehmet Türkmen, mülteci işçi-
lerin saldırılardan sonra yaşadığı tedir-
ginliği Evrensel’e anlattı. Mültecilerin

tamamen evde kalma şansının olmadı-
ğını, çalışmak için çıktıklarını ifade eden
Türkmen, “Yerli işçilerle beraber çalışı-
lan, bir güven duygusunun oluştuğu
yerlerde işçiler işe gitti. Ancak böyle iş
yerlerinde dahi kadın işçiler işe gitmiyor,
kendini güvensiz hissettiklerini söylü-
yorlar” diyor. Bazı bölgelerde ise işçile-
rin işe gidemediğini anlatan Türkmen,
“Yakın iletişimde olduğumuz işçilerden
‘Günlerdir sigara ve ekmek almak dı-
şında evden çıkmadım’ diyenler var.
Çıksalar bile çok göze batmamaya çalı-
şıyorlar” diye konuşuyor.
HABER MERKEZİ
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Türkiye ikliminde 
gözlenen değişiklikler 

ÇEVRE ve HUKUKİ HAKLARIMIZ

Utku KIZILTAN
utkukiziltan@gmail.com 

GÜNCEL

MEHMET MERT’E

Derneğimizin 6. olağan genel kurul toplantısının, 
Dernek merkezimizde 03.08.2024 tarihinde, saat
10:00'da salt çoğunlukla, salt çoğunluk 
sağlanamadığı takdirde; çoğunluk aranmaksızın
11.08.2024 tarihinde Esenyurt Belediyesi Nazım 
Hikmet Kültür Merkezi’nde saat 10:00’da aşağıdaki
gündemle olacaktır.

Gündem :
1. Yoklama, hazırun listesinin imzalanması
2. Saygı duruşu, Başkanın açılış konuşması
3. Divan heyetinin seçilmesi
4. Gelir-Gider Durumu, Faaliyet Raporlarının 

Okunması ve İbrası
5. Menkul ve Gayrimenkul alım satım yetkisi
6.Danışma Kurulu nun Oylanması 
7. Dernek Organlarının Seçilmesi
8. Dilek ve Temenniler
9. Kapanış. Üyelerimize ilanen duyurulur

T ürkiye’de gece hava sıcaklıkları artıyor...
Devlet Meteoroloji İşleri Genel Müdürlü-

ğü’nde 1930-1993 dönemi için yapılan
özellikle ilkbahar ve yaz mevsimi gece en düşük
hava sıcaklıkları, Türkiye’nin pek çok kentinde ista-
tiksel ve klimatolojik açıdan önemli bir ısınma eği-
timi göstermektedir. Gece hava sıcaklıklarındaki
belirgin ısıtma eğilimlerinin oluşmasında, küresel
ısınmanın genel ve uzun süreli etkisine ek olarak,
Türkiye’deki hızlı nüfus artışına ve kentsel alanlara
yönelik büyük göçe bağlı yaygın ve hızlı kentleşme-
nin de etkisi vardır.

Türkiye ve bölgesinde 
kış yağışları azalıyor

Sahel’de ve Subtropikal kuşak yağışlarında
1960’lı yıllarda başlayan ani azalma, 1970’li yıl-
larla birlikte Doğu Akdeniz Havzası’nda ve Tür-
kiye’de de etkili olmaya başlamıştır. Yağışlardaki
önemli azalma eğilimleri ve kuraklık olayları, kış
mevsiminde daha belirgin olarak ortaya çıkmıştır.
Genellikle 1970’li yılların başı ile 1990’ların başı
arasında kalan dönemde egemen olan kurak koşul-
lardan en fazla, Ege, Akdeniz, Marmara ve Güney-
doğu Anadolu bölgeleri etkilenmiştir. 1994-1998
döneminde ise, Doğu Anadolu Bölgesi dışında Türki-
ye’nin büyük bir bölümünde önemli bir yağış azlığı
gözlenmemiş ya da meteorolojik kuraklıklar yaşan-
mamıştır. Bu dönemin hemen ardından 1999-2000
yıllarında ve 2001 yılının ilk üç ayında ise, Karade-
niz Bölgesi dışında, Türkiye’nin büyük bir bölü-
münde yeniden şiddetli kuraklıklar yaşanmıştır. Su
açığı ve su sıkıntısı, yalnız tarım ve enerji üretimi
açısından değil, sulamayı, içme suyunu, öteki hidro-
lojik sistemleri ve etkilerini içeren su kaynakları yö-
netimi açısından da kritik bir noktaya ulaşılmıştır.
Nisan-Mayıs 2001’deki bereketli yağışlar ise, son
yıllardaki yağış azlığını ve su açığını tümüyle 
giderememiştir.

Gelecek yüzyıl için öngörülen 
önemli iklim değişiklikleri

Yapılan Değerlendirme Raporu’nda (SAR) olduğu
gibi Üçüncü Değerlendirme Raporu (TAR) da temel
alınan tüm salım senaryoları ve projeksiyonları at-
mosferik karbondioksit birikimlerinin, yüzey sıcak-
lıklarının ve deniz seviyesinin 21. Yüzyıl süresince
yükseleceğini kara ve deniz buzlarının alansal ve ha-
cimsel olarak azalacağını öngörmektedir. Bütün
bunları öğrenip doğamızı çok çok önem vererek ko-
rumamız gerekiyor. Sevgili Okuyucularımız, Bu gibi
konuları her kitabı, konferansı araştırıp buldukla-
rımı sizinle paylaşıyorum. Lütfen siz de çevrenizi
bilgilendirin. Sağlıklı kalmanız dileklerimle.

Van Çaldıran Çevre 
Köyleri Kültür Yaşam Derneği

Genel Kurulu

SORUSTURMA!
Suriye'nin kuzeyinde yaşanan
şiddet olayları sırasında Türk

bayrağının yakılması üzerine bir
paylaşım yapan ve bu durumu
eleştiren gazetemizin İmtiyaz

Sahibi Mehmet Mert'e
soruşturma açıldı. Soruşturma

kapsamında ifade veren Mert, bir
gazeteci olarak gündeme dair

değerlendirme yaptığını,
sağduyu çağrısında bulunduğunu

ve söylediklerinin arkasında
olduğunu söyledi

K ayseri’de Suriye uyruklu olduğu
açıklanan bir kişi, küçük yaştaki bir
kız çocuğunu taciz ettiği iddiasıyla

tutuklandı. İddia sonrasında Kayseri'de
başlayan şiddet olayları farklı kentlere
sıçradı. Olaylar sonrasında çok sayıda
kişi gözaltına alındı tutuklananlar oldu.
Kayseri'deki olayların hemen ardından
Suriye'nin kuzeyinde Türkiye'nin kontrolünde olan böl-
gelerde Türk TIR şoförleri darp edildi, araçları yakıldı.
Bazı gruplar Türk bayrağını ateşe verdi. Bu olayların
ardından gazetemizin İmtiyaz Sahibi Mehmet Mert
paylaştığı bir görüntülü mesajla, yaşananlara tepki
gösterdi. Türk bayrağının yakılmasını sert bir dille eleş-
tiren Mert, sağduyu çağrısında da bulundu. 

Sağduyu çağrısı yaptım

Paylaşımının ardından, 'halkı kin ve düşmanlığa 
tahrik veya aşağılama' suçlamasıyla savcılık Mert
,,hakkında soruşturma başlattı. Soruşturma kapsa-
mında ifade veren Mert, yaptığı paylaşımın farkında
,olduğunu belirterek, “Halkı galeyana getirmekten 
ziyade sağduyu çağrısı yaptım. Çok sevdiğim ülkemle
ilgili kaygılarımı dile getirdim. Paylaşımımda herhangi
bir hakaret yok. Suçlama ve kışkırtma yok. 30 yıllık bir
gazetecinin gündemi değerlendirmesi var. Paylaşımım
evrensel basın özgürlüğü çerçevesindedir. Ulusal değer-
lere, vatanına, bayrağına saygılı bir şekilde görevimi 
yerine getiriyorum. Bundan sonra da bu şekilde 
devam edeceğim” dedi. 

Asla kabul etmiyorum

Yaptığı paylaşımda herhangi bir suç unsuru bulunma-
dığını dile getiren Mert, “Yaptığım paylaşımda ülkemi-
zin bekası için endişelerimi dile getirdim.
Sığınmacıların ülkemizde kontrolsüz şekilde artmasının
gelecek açısından kaygı verici olduğunu dile getirdim.
Bana soruşturma açan sayın savcının da aynı fikirde
olduğunu düşünüyorum. Bundan dolayı bu soruştur-
maya itirazım var. Böyle bir suçlamayı asla kabul 
etmiyorum” ifadelerini kullandı. 

EKREM
HACIHASANOĞLU

hABer

iStEMiYoRUZ!

Yenilenen ve ismi değişen  Muhammed
Yılmaz Düşünüklü Camii'nin açılışında

konuşan Bahçelievler Belediye Başkanı
Dr. Hakan Bahadır, “ Ülkemizde 
parmak izi, pasaportu olmayan

düzensiz göçmen istemiyoruz” dedi.
Bahadır, “ Düzenli göçmen olmayana

ruhsat da vermiyoruz” diye konuştu

DUZENSiZ 
göçMEN

Bahçelievler'de arsasını bir vatandaşın
hibe etmesiyle yapılıp 1970 yılında ibadete
açılan Yunus Emre Camii, uzun yıllar hizmet

verdi. 2019 yılında bağışçının çocukları ve torunları tara-
fından tapu olmadığı için arsası talep edilen camiyi
Bahçelievler Belediyesi, 2 buçuk milyon lira ödeyerek
satın almıştı. Depreme dayanıksız olduğu için 2022 yı-
lında yıkılan cami hem yenilendi hem de adı değişti. Be-
lediye, bağıçşılar ve vatandaşlar tarafından
yenilenen caminin yeni adı Muhammed Yılmaz
Düşünüklü oldu. 52 yıllık cami adını yapımı sıra-
sında en yüksek bağışı yapan kişiden aldı.

Camimiz yenilendi

Törende konuşan Bahçelievler Belediye Başkanı
Dr. Hakan Bahadır, “Biz aracıyız. Camimiz yeni-
lendi ve artık bir deprem anında bile toplanma yeri
olabilecek kadar sağlam” dedi. “Ülkemizde parmak
izi, pasaportu olmayan düzensiz göçmen istemiyo-
ruz” diyen Bahadır, “Onları zaten İçişleri Bakanlığı

topluyor.
Bizde de Göç
İdaresi Baş-
kanlığı'nın bir
aracı var. Ge-
rektiğinde
polis arkadaş-
lara haber ve-
riyoruz.
Düzenli göç-
men olma-
yana ruhsat da
vermiyoruz.
Yani burada
hassasiyetleri-
miz aynı. Bü-

yüklerimiz Almanya'ya gidip nasıl uyum sağlamışsa ül-
kemizdeki göçmenler de aynı şekilde uyum sağlayacak.
Yoksa düzensiz olduğu anda devlet gereğini yapacak.
Devletin polisi var, jandarması savcısı var, hakimi var.
Vandallığa gerek yok. Bu yaşananlar FETÖ'nün,
PKK'nın, SİA'nın MOSSAD’ın bir oyunu. Karıştırmak
istiyorlar. Aynısını Afrin’de de yaptılar. Gerekli dersi
Türk askeri, Türk polisi verdi" dedi. DHA

BAYRAĞIMIZIN YAKILMASI 
ASLA KABUL EDİLEMEZ!
Çağlayan Adliyesi'nde ifade verdikten
sonra açıklamalarda bulunan Mehmet
Mert, sığınmacılar konusunda endişeleri-
nin devam ettiğini belirtti. Kayseri'deki
gibi şiddet olaylarını asla tasvip etmedi-
ğini belirten Mert, “Bu tür olaylar birileri
tarafından provoke edilmiş olabilir. Devle-
timiz gerekli önlemi alır. Bu olayların
hemen akabinde Suriye'nin kuzeyinde ya-
şanan olaylar da bir o kadar endişe ve-
rici. Özellikle bayrağımızın yakılması, Türk
şoförlerin darp edilmesi, araçlarının

ateşe verilmesi ülkemizin her bir ferdini
derinden yaralamıştır. Bu olaylar Türki-
ye'deki kontrolsüz sığınmacı artışının do-
ğurduğu sorunları sümen altı etmemeli.
Ben bir gazeteci olarak bugüne kadar,
hiçbir kişiyi, hiçbir etnik grubu, hiçbir
inanç grubunu aşağılamadım. Bundan
sonra da asla aşağılamayacağım. Ama
milyonlara varan sığınmacıların Türki-
ye'nin bir beka sorunu olduğunu düşünü-
yorum. Ve bu sorunun ivedilikle, insani bir
şekilde çözülmesi zaruridir” diye konuştu.

İstanbul Çağlayan Adliyesi'nde ifade
veren Mehmet Mert, yeniden sığınmacı
sorununa dikkat çekerek, “Türkiye bu
kadar sığınmacıyı kaldıracak bir ülke
değil. Sığınmacı sorunu, telafisi 
imkansız bir hale gelmeden, çözüme
kavuşturulmalı” ifadelerini kullandı. 

BU SORUN 
MUTLAKA 
ÇÖZÜLMELİ
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O smanlı'nın ilk Kaptan-ı Deryası
Barbaros Hayrettin Paşa, ölümü-
nün üzerinden yüzyıllar geçmesine

karşın başarılarıyla tarihteki sayılı denizciler-
den biri olarak görülüyor. Asıl adı "Hızır
Reis" olan Barbaros Hayrettin Paşa, Vardar
Yenicesi'nden Midilli'nin fethi sonrası buraya
yerleşen sipahi Yakup Ağa'nın oğlu olarak
1478'de dünyaya geldi. "Dinin hayırlısı" an-
lamına gelen "Hayreddin" adı ise Hızır Reis'e
dönemin padişahı Yavuz Sultan Selim tara-
fından verildi. Ağabeyi Oruç Reis'e kızıla
çalan sakalı yüzünden "Barbarossa" adını
veren Avrupalılar, Oruç Reis'in vefatının ar-
dından kardeşi Hızır için de bu ismi kullandı
ve "Barbarossa" daha sonra Türkçede "Bar-
baros" olarak ifade edildi.

Zaferiyle adını duyurdu

Hızır Reis, gençliğinde yaptırdığı bir gemiyle
Midilli, Selanik ve Eğriboz arasında ticarete
başladı. Rodos şövalyelerine esir düşen ağabeyi

Oruç'un kurtarılmasından sonra iki kardeş,
kendilerine yardım eden Şehzade Korkut'un hi-
mayesine girdi. Oruç ve Hızır Reis, 1510'dan
sonra "deniz gazisi" olarak Akdeniz'de hakimi-
yet mücadelesi başlattı. Ağabeyiyle Akdeniz kı-
yılarına düzenledikleri akınlarda önemli
ganimetler elde eden Barbaros Hayrettin, İs-
panya, Ceneviz ve Fransa'ya karşı kazandıkları
zaferlerle adını iyice duyurdu.

Denizlerde hakim oldu

Hızır Reis, o dönem stratejik bir kararla
Yavuz Sultan Selim'e heyet göndererek top-
raklarının Osmanlı hakimiyetine kabulünü
istedi. Böylece Cezayir, Osmanlı Devleti'nin
bir toprağı haline geldi. Hayrettin Reis, Ce-
zayir Beyi olarak atandı, ardından yaşanan
gelişmelerle "Paşa" ünvanını aldı. Hayrettin
Paşa, Yavuz Sultan Selim'den sonra Kanuni
Sultan Süleyman döneminde de denizlerde
büyük başarılara imza attı. Hristiyan deniz-
cilerin Osmanlı Devleti'nin Mora kıyılarına

saldırması üzerine Kanuni Sultan Süley-
man, Hayrettin Paşa'yı 1534'te Kaptan-ı
Derya ilan etti. Böylece Barbaros Hayrettin
Paşa, Osmanlı'da amiralliğe kadar yükseldi
ve divanda vezir oldu. Barbaros Hayrettin
Paşa'nın zaferleriyle Osmanlı'nın Akde-
niz'deki gücünü ve denetimini artırması ne-
deniyle Papalık, Venedik, Ceneviz, Malta,
İspanya ve Portekiz gemilerinden oluşan ve
başında Andera Doria'nın bulunduğu Haçlı
Donanması kuruldu. Osmanlı Donanması
ile Haçlı Donanması'nın 28 Eylül 1538'deki
karşılaşmasına sahne olan Arta Körfe-
zi'ndeki Preveze'de tarihin en kalabalık deniz
muharebesi gerçekleşti.

Haçlıları mağlup etti 

Haçlı Donanması'nın 300'den fazla gemisi,
on binlerce forsa dışında 60 bin askeri, 122
gemiye sahip, forsalar dışında 20 bin askerli
Barbaros Hayrettin Paşa komutasındaki Os-
manlı Donanması ile çarpıştı. Bu büyük

savaş sonunda Haçlı Donanması 128 gemi-
sini kaybetti, 29 gemiyi de Osmanlı ele ge-
çirdi. Barbaros Hayrettin Paşa
komutasındaki donanma bir gemi bile kay-
betmezken, yaklaşık 400 levent şehit oldu.
Preveze Savaşı sonrasında Osmanlı Devle-
ti'nin Akdeniz'deki egemenliği pekişti. Kutsal
Roma İmparatoru Şarlken, Preveze'nin inti-
kamını almak için 1541'de Cezayir'e saldırdı
ise de başarılı olamadı ve yenilerek geri
döndü. Fransa Kralı 1. François'in, Şarlken'e
karşı Osmanlılardan yardım istemesi üzerine
Kanuni Sultan Süleyman, Barbaros Hayret-
tin Paşa'yı Fransa'nın Akdeniz kıyılarına
gönderdi. Hayrettin Paşa'nın donanması,
Toulon limanında demirledi ve Fransız do-
nanmasıyla birleşerek 1543'te Nice'i aldı. Os-
manlı denizciliği, Barbaros Hayrettin Paşa
sayesinde gücünün zirvesine ulaştı. Bir kara
imparatorluğu olan Osmanlı, aynı zamanda
açık denizlerde de etkinlik gösteren deniz im-
paratorluğu haline geldi. AA

Kazandığı zaferler ve gemi
teknolojisinde yaptığı

çalışmalarla Osmanlı'nın
deniz imparatorluğuna
dönüşmesini sağlayan 

Barbaros Hayrettin Paşa,
vefatının 478. yılında anılıyor

"Hayrettin Paşa'nın Akde-
niz'de varlık göstermesiyle
Osmanlılar Akdeniz'e
deniz hukuku getirdi"İstan-
bul Üniversitesi (İÜ) Edebi-
yat Fakültesi Tarih Bölümü
Öğretim Üyesi Prof. Dr.
İdris Bostan, AA muhabi-
rine, Barbaros Hayrettin
Paşa'nın Avrupalıların Ak-
deniz'de hükümran olma
mücadelesi verdikleri bir

zamanda önce kendi imkanlarıyla de-
nizlere açıldığını, sonra da Osmanlı İm-
paratorluğu hizmetine girerek en üst
rütbelere kadar ulaşmış bir denizci oldu-
ğunu söyledi. Bostan, Barbaros'un dün-
yanın tanıdığı en ünlü denizcilerden biri
olduğunu belirterek, "Kendisi Akdeniz'de
bir hakimiyet mücadelesi verdiği kadar
aynı zamanda gemilerin teknolojilerinin
değişmesinde, gelişmesinde ve inşa-
sında da çok önemli bir rol oynamıştır.
Onun denizcilik tecrübeleri her zaman
ses getirmiştir ve yaklaşık 150 yıl Os-
manlılar için örnek teşkil etmiştir." dedi.

Osmanlı'nın Akdeniz'deki hakimiyetinde,
Barbaros Hayrettin Paşa'nın katkısına deği-
nen Bostan, bizzat Kanuni Sultan Süley-
man'ın Preveze'den sonra Venedik Doçu
Pietro Lando'ya gönderdiği Eylül 1539 ta-
rihli mektupta, "Bundan böyle kimsenin
düşmanlığından ihtiyatım olmayıp ve kim-
senin dostluğuna ihtiyacım yoktur." dedirte-
cek düzeyde güven verdiğini kaydetti.
Bostan, Barbaros'un dönemindeki diğer
denizcilerden farkına dikkati çekerek, "Bar-
baros'u ayrıcalıklı kılan kişisel özellikleri ve
mensubu olduğu devletin imkanlarını en iyi
kullanabilme becerisine de sahip olması.
Bu görevinde yalnız değildir, çok önemli,
yine onun çapında olmasa bile onun yetiş-
tirmesi olan ünlü denizcilerle birlikte bütün
bu faaliyetleri Akdeniz'de gerçekleştirmeyi
başarmıştır.  Bu, Osmanlı İmparatorlu-
ğu'nun ona sağladığı bir imkandır, donan-
maları inşa etme gücüne sahip olan
devletin tabii ki ta kendisidir." dedi.

KAPTAN-I
DERYA!

EN BUYUK EN BUYUK EN BUYUK EN BUYUK EN BUYUK EN BUYUK 

Akdeniz'e
hukuk getirdi 

Çok özel
bir paşaydı 



F arklı işçi sendikaları ve der-
neklerin çağrısıyla aşırı sağ
karşıtları Paris'teki Republi-

que Meydanı'nda toplandı. Göste-
riciler, genel seçimlerin ilk turunda
sandıktan birinci çıkan aşırı sağcı
Ulusal Birlik (RN) partisine karşı
sloganlar attı. Eylemciler ayrıca
Fransa ve Filistin bayraklarının
yanı sıra "Hepimiz ırkçılığa, Yahudi
ve Müslüman karşıtlığına karşıyız"
yazılı büyük bir döviz taşıdı. Mey-
danda farklı sanatçılar konserler
verdi. Blanche isimli 24 yaşındaki
gösterici, AA muhabirine yaptığı
açıklamada, seçimin ilk turunda
RN partisinin sandıktan birinci çık-
masını üzüntüyle karşıladığını
ifade etti. RN'den yana oy kulla-
nanlara karşı öfkelendiğini söyle-
yen Blanche, bu seçmenlerin aşırı
sağcı partinin kendilerini yoksul-
luktan çıkaracağına inandığını be-
lirtti. Blanche, "RN'nin programına
iki dakika baktığımızda bunun söz
konusu olmadığını görüyoruz."
dedi. Seçimin kendilerini ilgilendir-
mediğini düşünerek sandığa gitme-
yen seçmene karşı da öfkelendiğini
dile getiren Blanche, "Bugün aşırı-
ların yükselişinde hepimizin bir so-
rumluluğu var. İnsanların
uyanmasını isterim." diye konuştu.

Çok endişeliyiz

Fransız eğitimci Mae ise ilk turun
sonuçlarını öğrenince önce cesare-
tinin kırıldığını ifade etti.Mae,
henüz hiçbir şeyin kaybedilmedi-
ğini belirterek, "Çok endişeliyim.
Ulusal Birlik'e karşı cephe almak
için çok geç olmadığını düşünüyo-
rum. İktidar çoğunluğunun burada
çok büyük bir sorumluluğu oldu-
ğunu düşünüyorum." dedi. Vatan-

daşları seçimin ikinci turunun dü-
zenleneceği 7 Temmuz'da aşırı
sağa karşı oy vermeye çağıran
Mae, aşırı sağın ülkenin başına
geçmesiyle sosyal politikaların
sona ereceği, ayrımcılığın ve sokak-
larda şiddettin artacağı değerlen-
dirmesinde bulundu. Mae, olası
bir RN hükümetinin yalnızca zen-
ginlerin yararına olacağını, toplu-
mun geri kalan kısmının ise aşırı
sağcı partiye katlanmak zorunda
kalacağını savundu. Lübnan asıllı
28 yaşındaki Fransız Khaled de
erken seçim kararının herkes için
sürpriz olduğunu söyledi.Khaled,
"Genel seçimleri düzenlemek için
en doğru zaman olduğunu düşün-
müyorum. Bu nedenle Cumhur-
başkanı'nın kararını anlamıyorum."
ifadesini kullandı.

Fransa gerçeklerden 
korkuyor 

Fransa'da aşırı sağın yükselişini
bir Müslüman olarak endişe verici
bulduğunu dile getiren ve aşırı
sağın yükselişiyle ırkçı söylemin de
arttığına dikkati çeken Khaled, 
"Bu durum Fransa'da bugün ger-
çekten korkutuyor." dedi. Khaled,
Fransa bayrağının "faşistlere ait
olmadığını" göstermek için göste-
riye bu bayrakla katıldığını anlattı.
Fransa'da son 3 seçimdir oylarını
artırmaya devam eden aşırı sağcı
RN en son 9 Haziran'daki AP se-
çimlerinde yüzde 31,4 oranında
oyla açık farkla ilk sıraya yerleş-
miş, bunun üzerine Cumhurbaş-
kanı Emmanuel Macron, meclisi
feshederek ilk turu 30 Haziran,
ikinci turu 7 Temmuz'da olmak
üzere erken seçime gitme kararı 
almıştı. AA
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Fransa'da Cumhurbaşkanı Emmanuel
Macron'un kararıyla gidilen erken genel
seçimlerin ikinci turuna günler kala aşırı
sağa karşı gösteri düzenlendi

Hint ayini yüzlerce can aldı
Hindistan'ın Uttar
Pradeş eyaletinde

düzenlenen
ayinde oluşan

izdiham nedeniyle
yaşamını 
yitirenlerin 

sayısı 123'e çıktı

NDTV kanalının haberine göre, 2 Tem-
muz'da Hathras bölgesinde düzenlenen
"satsang" adlı toplu dua etkinliği sıra-

sında izdiham oluştu. Yetkililer, yaralı 2 kişinin daha
hayatını kaybetmesiyle ölü sayısının 123'e yükseldi-
ğini açıkladı. Uttar Pradeş Başbakan Yardımcısı Bra-
jesh Pathak, yaptığı açıklamada, 23 yaralının
hastanedeki tedavisinin sürdüğünü belirtti. Pathak,
başlatılan soruşturmada ayini yöneten Hint guru
"Bhole Baba" lakaplı Narayana Sakar Hari'nin adının
geçmediğine yönelik eleştirilere, "Önce konuyla ilgili

rapor gelsin. Ne kadar iyi bağlantıları olursa olsun
kimse bağışlanmayacak." yanıtını verdi.

Henüz gözaltı yapılmadı

Yaşanan hadisenin üzerinden 2 gün geçmesine rağ-
men henüz gözaltına alınan olmadı. Öte yandan,
ayini yöneten Hari'nin nerede olduğu halen bilinmi-
yor. Hari'nin avukatı A.P. Singh, müvekkilinin soruş-
turma için hem polisle hem de eyalet yönetimiyle
işbirliği yapacağını açıkladı. Yetkililer, izdihamın
neden ve nasıl oluştuğuna dair inceleme başlatmıştı.

İncelemeler sonucu elde edilen ilk bilgilere göre, ola-
yın yaşanmasında, aşırı kalabalık, kötü planlama,
alandaki çıkışların yetersiz olması ve olumsuz hava
koşullarının etkisi büyük. Uttar Pradeş Başbakanı
Yogi Adityanath, gazetecilere, etkinliği yöneten Hint
guru Hari'ye dokunabilmek için sahneye akın eden
kalabalığın, olayın yaşanmasında etkili olduğunu be-
lirtmişti. Adityanath, kargaşa sonucu binlerce kişinin
çıkışlara doğru akın ettiğini, bazılarının çamurlu ze-
minde kayarak düştüğünü ve kalabalık tarafından
ezildiğini kaydetmişti. AA

Fransa solu
sokağa İndİ

Gazze için ateşkes
Gündemde!
Hamas, Gazze Şeridi'nde ateşkes için arabulucularla
fikir alışverişinde bulunduklarını bildirdi

Hamas'ın Telegram hesabından yapılan
açıklamada, "Filistin halkımıza yönelik saldı-
rıların durdurulması amacıyla arabulucu

kardeşlerimizle (Mısır-Katar) fikir alışverişinde bulun-
duk." ifadeleri kullanıldı. Açıklamada daha fazla bilgiye
yer verilmedi. İsrail Başbakanlık Basın Ofisi'nin Mossad
adına yaptığı açıklamada, İsrail ile Hamas arasındaki
esir takası anlaşmasına ilişkin Hamas'tan yanıt geldiği
bildirilmişti. Açıklamada, "Rehine (takası) anlaşmasında

arabulucular, Ha-
mas'ın re-

hinelerin serbest bırakılması anlaşması teklifine verdiği
yanıtı müzakere ekibine iletti." ifadelerine yer verilmişti.

Dolaylı müzakere süreci var

Hamas Hareketi 6 Mayıs'ta Katar ve Mısırlı yetkililere,
ateşkes için sundukları teklifi onayladıklarını iletmiş
ancak İsrail "şartlarını karşılamadığı" gerekçesiyle bu
teklifi reddetmişti. ABD Başkanı Joe Biden, 31 Mayıs'ta
İsrail'in 3 aşamadan oluşan yeni bir ateşkes önerisi sun-
duğunu açıklamıştı. Biden bu önerinin İsrail'e ait oldu-
ğunu söylese de Netanyahu, "belirlenen hedefler"
gerçekleşinceye kadar Gazze’deki saldırılarına devam
edeceklerini belirtmişti. Netanyahu, 3 Haziran'da Meclis
Dış İlişkiler ve Savunma Komitesi'nde yaptığı konuş-
mada, İsrail'in önerdiği ile Biden'ın sunduğu teklif ara-
sında "boşluklar" olduğunu öne sürmüştü. AA

Japonlar endişeli
Japonya hükümeti, İsrail hükümetinin işgal
altındaki Batı Şeria'da gasbettiği yerleşim yerlerini
genişletme planından endişe duyduğunu bildirdi

JapoNya Dışişleri
Bakanlığının açıkla-
masında, işgal altın-

daki Batı Şeria'da Filistin
topraklarını gasbeden Yahudilerin
yaşadığı 5 kaçak yerleşim birimi-
nin yasallaştırılması planına tepki
gösterildi.Genişletme planından
endişe duyulduğu bildirilen açık-
lamada, İsrail’in yerleşim faaliyet-
lerinin uluslararası hukuku ihlal
ettiğine ve iki devletli çözümün
uygulanabilirliğini zayıflattığına
işaret edildi. Açıklamada, "Ja-
ponya hükümeti, İsrail hüküme-
tine söz konusu kararı geri
çekmesi ve yerleşim faaliyetlerini
tamamen dondur-
ması yönünde güçlü
bir çağrıda bulun-
makta." denildi. Böl-
gede Filistinlilere karşı
"aşırılıkçı yerleşimcile-
rin şiddet eylemlerinin
artmasından" ciddi
şekilde endişe duyul-
duğu ve Japonya'nın
bu şiddet eylemlerini

kınadığı aktarıldı. Açıklamada, İs-
rail'e aşırılıkçı yerleşimcilerin şid-
detini önlemek için uygun
tedbirler alması çağrısı yapılarak,
"Japonya, Gazze'deki kritik insani
durum göz önünde bulundurula-
rak, Batı Şeria da dahil, gerginliği
tırmandıracak eylemlerden kaçı-
nılması gerektiğini vurguluyor."
ifadesi kullanıldı.

Yasa dışı sayılıyor 

İşgal altındaki Batı Şeria'da 451
bin, Doğu Kudüs'te ise 230 bin İs-
railli, Filistin topraklarını gasbedi-
yor. Uluslararası hukuka göre Batı
Şeria ve Doğu Kudüs'teki bu yer-

leşimler yasa dışı sayı-
lıyor. İsrail Güvenlik
Kabinesi, 28 Hazi-
ran'da Maliye Bakanı
Bezalel Smotrich'in
talebi üzerine Batı Şe-
ria'nın "B bölgesi"nde
bulunan 5 kaçak yer-
leşim biriminin yasal-
laştırılmasını
onaylamıştı.  AA

Ukrayna için dev destek
ABD, Ukrayna'ya yaklaşık 2,4 milyar dolar değerinde
yeni yardım paketi sağlanacağını açıkladı

ABD Savunma Bakanlığından (Pentagon) yapılan açıklamada, Ukray-
na'ya "kritik güvenlik ve savunma ihtiyaçlarını gidermek için" yeni yar-
dımda bulunulacağı duyuruldu. Ukrayna için duyurulan yeni yardım

paketinin değerinin yaklaşık 2,4 milyar dolar olduğu belirtilen açıklamada, paketin,
hava savunma sistemleri için mühimmat, toplar ve tanksavar füzeleri içerdiği kayde-
dildi.Ukrayna Güvenlik Yardımı Girişimi (USAI) fonları kullanılarak Patriot ve Ulusal
Gelişmiş Karadan Havaya Füze Sistemi (NASAMS) için 2,2 milyar dolarlık mühim-
mat yardımı yapılacağı bildirilen açıklamada, 150 milyon dolarlık ek paketin de farklı
mühimmat ve lojistik ihtiyaçlarına yönelik olduğu aktarıldı. Açıklamada, Ukrayna için
açıklanan 150 milyon dolarlık ek yardım paketinin, HAWK
hava savunma sistemi ve hafif çoklu roketatar sis-
temi (HIMARS) füzeleri, 155 ve 105 milimetre
top mermileri, Javelin ve AT-4 tanksavarlar,
güdümlü TOW füzeleri gibi mühimmatları
da içerdiği kaydedildi. ABD, 20 Haziran'da,
Ukrayna'ya "acil ihtiyaçları" nedeniyle
Patriot ve NASAMS sevkiyatlarında önce-
lik verileceğini, diğer müttefiklere sevki-
yatların erteleneceğini bildirmişti. AA

Gaz sevkiyatı
devam edecek
Rusya Başbakan Yardımcısı Aleksandr
Novak, Ukrayna üzerinden Avrupa'ya doğal
gaz sevkiyatına 2024’ten sonra da devam
etmeye hazır olduklarını söyledi

Novak, Kazakistan'da gazetecilere
yaptığı açıklamada, Ukrayna üze-
rinden Avrupa'ya Rus gazı sevkiya-

tına yönelik, 2024’te sona erecek sözleşmeye
ilişkin konuştu. Sözleşmenin devamının Ukray-
na'ya bağlı olduğuna işaret eden Novak, "Sevki-
yat onların topraklarından yapılıyor, kendi
kuralları var. (Sevkiyat) Devam etmesi onların
arzusuna bağlı. Biz sevkiyatı sürdürmeye hazı-
rız." dedi. Ukrayna Bakanlar Kurulu, Rus doğal
gazının Ukrayna üzerinden Avrupa'ya akışını
sağlayan anlaşmaların 2024 sonrası için uzatıl-
mayacağını duyurmuştu. Ukrayna yönetiminin
2023 sonu için yayımladığı verilere göre, boru
hatları ile ülke üzerinden Avrupa'ya taşınan Rus
gazı miktarı geçen yıl 2022'ye kıyasla yüzde 28,4
azalarak 14,6 milyar metreküpe geriledi. Ukray-
na'nın ulusal doğal gaz şirketi Naftogaz ile Rus-
ya'nın Gazprom şirketi arasında 30 Aralık
2019'da imzalanan hükümetler arası anlaş-
mada, Ukrayna üzerinden Avrupa'ya 2021-
2024 dönemi için senede 40 milyar metreküp
doğal gaz transiti öngörülüyor.  AA

İsrail zulmü sürüyor
İsrail ordusu, Lübnan'ın güneyindeki
Sur kentinde biri üst düzey komutanı
iki Hizbullah mensubunun
öldürüldüğü saldırıyı üstlendi

İsraİl ordusu, Lübnan'ın güneyin-
deki Sur kentine düzenlediği, Hiz-
bullah'ın üst düzey saha komutanı

Muhammed Nime Nasır ve bir mensubunun
daha öldürüldüğü saldırıyı üstlenirken Hizbul-
lah'ın da İsrail'e yaklaşık 100 roket attığı bildi-
rildi. İsrail ile Lübnan sınır hattı bugün
Lübnan'ın güneyindeki sahil kenti Sur'da bir
araca düzenlenen hava saldırısıyla yeniden ha-
reketlendi. İsrail ordusu, Lübnan Hizbullahı'nın
tecrübeli saha komutanı Nasır'ın Sur'da öldü-
rüldüğü saldırıyı üstlendi. Ordu, Nasır'ın Lüb-
nan'ın güneyinde Hizbullah'ın "Aziz Birliği"nin
başındaki üst düzey komutanlardan olduğu ve
İsrail'e sınır hattında düzenlenen saldırılardan
sorumlu olduğunu savundu. Hizbullah ise yap-
tığı açıklamada, Nasır'ın öldürüldüğü saldırıda
bir başka mensubu Muhammed Hassan Haş-
şab'ın (27) da hayatını kaybettiğini belirtti. Hiz-
bullah ayrıca "Telegram" hesabından Nasır'ın
1999'da Lübnan'ın güneyini işgal eden İsrail
birliklerine düzenlediği bir saldırıya katıldığı gö-
rüntüleri paylaştı. İsrail ile 8 Ekim 2023'ten bu
yana devam eden çatışmalarda ölen Hizbullah
mensubu sayısı 359'a ulaştı.İsrail devlet televiz-
yonu KAN'ın haberine göre, İsrail Ordusu İç
Cephe Komutanlığı, vatandaşlara yaptığı gü-
venlik uyarılarında değişikliğe gitmedi ancak
ordu Lübnan'dan gelecek saldırılara karşı te-
yakkuz durumuna geçti.
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Köpek

(Simge) Yemek (Simge)

Dize

Hizip

gitme

özdek

9 3 7 8 5
1 3

2 4 9 7
5

5 3 8
8 9 2

3 1 2
9 2 1

7 5

9 4 2 3 5 1 6 7 8
8 7 1 4 9 6 3 5 2
6 3 5 2 7 8 9 4 1
7 8 9 1 3 5 2 6 4
5 6 3 8 4 2 1 9 7
2 1 4 9 6 7 5 8 3
4 5 6 7 1 3 8 2 9
3 2 7 6 8 9 4 1 5
1 9 8 5 2 4 7 3 6

1 9 4 3 7 6 8 5 2
5 8 7 2 9 1 6 4 3
6 2 3 8 4 5 9 7 1
3 6 5 4 8 2 7 1 9
9 1 2 5 6 7 3 8 4
7 4 8 1 3 9 5 2 6
8 3 1 6 5 4 2 9 7
4 5 9 7 2 3 1 6 8
2 7 6 9 1 8 4 3 5
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

06:00 A'dan Z'ye
07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

05:45 Erkenci Kuş
07:00 Ateşböceği
09:00 Ada Masalı
11:00 Dolunay
13:30 Yüksek Sosyete
16:15 Erkenci Kuş
19:00 Star Haber
20:00 Deliha 2
22:15 Deliha 2

05:00 Gece Haberleri
05:15 Huzura Doğru
05:45 Gecenin İçinden
06:00 Hafta Sonu Haber
08:00 Gün Başlıyor
10:45 Doğa ve Biz
11:00 Hafta Sonu Haber
12:00 Hafta Sonu Haber
15:00 Hafta Sonu Haber
15:45 Doğa ve Biz
16:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:45 Ana Haber
21:00 Günün Gündemi
23:00 Gün Biterken

07:00 Öyle Bir 
Geçer Zaman Ki
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Magazin D Yaz
12:00 Kanal D Haber Gün
Arası
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Aşk-ı Memnu
21:45 Aşk-ı Memnu
23:15 Sıfırlar ve Birler

07:00 Gençliğim 
Eyvah
10:00 Ankara'nın 
Dikmeni
12:20 Şansımı Seveyim
14:10 Şirinler: Kayıp Köy
16:00 Alan
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Şangay Şövalyeleri
22:20 Şangay Şövalyeleri

05:45 Fatih Ürek 
ile Gelin Görümce
08:30 Çalar Saat
10:00 Şevkat Yerimdar
13:00 Kirli Sepeti
14:15 Yanlış Anlama 2
16:30 Fatih Ürek ile Gelin
Görümce
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Eski Köye Yeni Adet
22:30 Hudutsuz Sevda

04:30 Doğduğun Ev 
Kaderindir
06:00 Dizi
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun Ev Kaderindir
09:45 MasterChef Türkiye
13:45 Gazete Magazin Yaz
15:45 Çarkıfelek
20:00 MasterChef Türkiye

04:00 Haber Bülteni
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:30 HT Spor Gündem
12:00 Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:30 HT Spor Aktüel
16:00 HT 360
18:00 Ana Haber Bülteni
20:00 Enine Boyuna
23:00 Mesut Yar ile Gece Hattı

04:30 Haber Bülteni
05:00 Alfapetek
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 Günün Rotası
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:00 Haberin İçinden
18:00 Osman Kenan Çapoğlu
ile Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:45 Özgür İfade
23:45 Alfapetek

02:15 Çılgın Joe
04:00 Arıza
06:00 Aşk Laftan Anlamaz
08:00 Cımbız Ali
10:00 Cumartesi Sürprizi
13:00 Japon İşi
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
23:45 Dünya Güzellerim
Tatilde

06:00 Beni Böyle Sev
08:40 Perihan Abla
09:45 Hayallerinin Peşinde
12:40 Dizi
17:55 Turgay Başyayla ile
Lezzetli Tavsiye
18:00 Ana Haber
19:00 İngiltere - İsviçre
21:00 Kupa Saati
22:00 Hollanda - Türkiye

07:00 Güne Başlarken
08:00 Güne Başlarken
10:00 Haber Merkezi
10:40 Paranın Nabzı
10:45 Sıra Dışı Gerçekler
10:50 Uzman Bakışı
13:00 Öğle Bülteni
14:00 Öğle Bülteni
14:50 Paranın Nabzı
16:00 Günün İçinden
16:35 Yeşil Ekran
16:50 Laf Aramızda
17:35 Gece Gündüz
18:25 Dünyanın Haberi
19:00 Akşam Haberleri
19:15 Ceyda Düvenci İle Bambaşka
Sohbetler

G eçtiğimiz günlerde
Çeşme'de bir plajda
yakın halleriyle dik-

kat çeken Doğukan Güngör
ve Aleyna Kalaycıoğlu, aşk
dedikodularının odağına
yerleşti. Plajda birlikte vakit
geçirirken görüntülenen
ikili, sosyal medyada ve ma-
gazin dünyasında büyük
yankı uyandırdı. Aleyna Ka-
laycıoğlu, "Doğukan Güngör
ile aşk yaşıyor musunuz?"
sorularına verdiği yanıtla
gündem oldu. Kalaycıoğlu,
"Arkadaşımın arkadaşı ken-
disi. Beachte birlikteydik.
Telefondan bir şey gösteri-
yordu. Güneş de vardı. O da
kolunu attığı için öyle bir
görüntü ortaya çıkmış. Ama
zaten bu saatten sonra ar-
kadaşım da değil kendisi.
Hoş olmayan şeyler yani.
Aramda bir şey olması
onunla imkansız," şeklinde

açıklama yaparak, Güngör
ile aralarında bir ilişki olma-
dığını belirtti.

Tartışmalar devam
ediyor

Muhabirlerin kendisine yö-
nelttiği sorular karşısında
değişik tavırlar sergileyen
Kalaycıoğlu, aynı soruları
Doğukan Güngör'e yönelt-
melerini de tavsiye etti.
Kalaycıoğlu'nun bu açık-
lamaları, aşk dedikodula-
rını bir nebze de olsa
yatıştırdı. Doğukan Gün-
gör ise henüz konuyla
ilgili bir açıklama 
yapmadı. İkilinin 
plajdaki görüntüleri
ve ardından gelen 
açıklamalar, 
magazin 
gündeminde 
tartışılmaya
devam ediyor.

Harbiye’yi ateşe veriyor!

kızdırdılAr!
Doğukan Güngör'le adı aşk dediko-
dularına karışan Aleyna Kalaycıoğlu,
sert açıklamalarda bulundu 

AleynA’yı

Ünlü şarkıcı Zeynep Bastık, Harbiye Açık-
hava'da gerçekleştirdiği konserle İstanbullu
hayranlarıyla bir araya geldi. 30 yaşındaki
sanatçıyı konserinde yalnız bırakmayan sev-
gilisi Serkay Tütüncü, sevgilisine övgüler
yağdırarak aşkını ilan etti. Konseri izlemeye
gelenler arasında hayranlarının yanı sıra
Bastık'ın bir süredir aşk yaşadığı Serkay Tü-
tüncü de vardı. Habertürk'ün haberine göre
Tütüncü, sevgilisinin seslendirdiği tüm şar-
kılara eşlik ederek destek oldu. Serkay Tü-

tüncü, Zeynep Bastık'ın fotoğrafını sosyal
medya hesabında paylaşarak "Birisi Harbi-
ye'yi yakıyor. Bunun için doğmuşsun res-
men. Hastayım sana" notunu düştü ve
sevgilisine olan hayranlığını dile getirdi.
Daha önce aşk iddialarını kabul etmeyen ve
sadece birbirlerini tanıdıklarını söyleyen
ünlü çift, bu paylaşımla ilişkilerini gözler
önüne serdi. Tütüncü'nün sevgilisine olan
desteği ve ilan-ı aşkı, sosyal medyada 
büyük ilgi gördü.

Ünlü şarkıcı Zeynep Bastık'ın Harbiye konserine
katılan Serkay Tütüncü, sevgilisine olan aşkını ilan
etti. “Birisi Harbiye'yi ateşe veriyor. Sen bunun için
doğmuşsun resmen. Sana hayranım” dedi

Şarkının klip çekimleri Amerika'nın New
York şehrinde gerçekleştirildi. Yönetmenli-
ğini Deniz Akel'in üstlendiği klip, New
York'un ikonik yapıları ve sokaklarında çe-
kildi. Büyük bir titizlikle hazırlanan klip,
şarkının duygusunu görsel olarak da yan-
sıtmayı başarıyor. "Yandım Ateşinle", yarın
(5 Temmuz 2024) itibarıyla DMC etike-
tiyle tüm dijital platformlarda yerini alacak.
Ziynet Sali'nin hayranları, yeni şarkısını ve
klibini büyük bir heyecanla karşıladı. Sa-
natçı, güçlü yorumuyla yine müzik listele-
rinde üst sıralarda yer almayı hedefliyor.
Ziynet Sali'nin "Yandım Ateşinle" şarkısı ve
klibi, yaz aylarına damga vuracak gibi gö-
rünüyor. Müzikseverler, bu yeni hit ile sa-
natçının başarılarına bir yenisini daha
ekleyeceğini şimdiden konuşmaya başladı.

Türk pop müziğinin başarılı ismi Ziynet
Sali, yeni şarkısı "Yandım Ateşinle" ile 
müzikseverlerle bir kez daha buluştu. Söz,
müzik ve düzenlemesi Rıza Sarıtaş imzası
taşıyan bu şarkı, dinleyicilere enerjik ve
duygusal anlar yaşatmayı hedefliyor

Amerika’da klip çekti

ARAMIZDA BİR
ŞEY OLMASI
İMKANSIZ
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Yunanistan’ın en iyisi Ergin Ataman
HeleniK Basketbol Birliğinden (HeBa) yapılan açıkla-
mada, "ergin ataman, Yunanistan Basketbol ligi'ndeki ilk
sezonunda hem Panathinaikos'u şampiyonluğa taşıdı hem
de 2023-2024 sezonunda yılın antrenörü seçildi." ifadesine
yer verildi. ataman'ın, Panathinaikos'la avrupa ligi kariye-
rindeki 3'üncü şampiyonluğunu elde ettiğinin hatırlatıldığı
açıklamada, kulüp başkanları ve antrenörlerinin katıldığı
oylamada 8 kişinin kendisini seçmesiyle oyların yüzde
36,36'sını alarak yılın antrenörü seçildiği kaydedildi. ata-
man'ın, medya temsilcilerinin katıldığı oylamada 29 kişinin
desteğiyle oyların yüzde 67,44'ünü, sporseverlerin katıldığı

oylamada ise 1374 kişinin desteğiyle oyların yüzde
56,45'ini aldığı aktarıldı. Başantrenör ataman, ödü-
lün ardından yaptığı açıklamada, "Bu değerli
ödülü, ekip arkadaşım Hristos Serelis ve
sezon boyunca harika bir iş çıkaran tüm eki-
bim adına alıyorum. Ödül başantrenöre veri-
liyor ancak tüm ekibe aittir." ifadelerini
kullandı. ataman, geçen sezon başantrenörlü-
ğünü yaptığı Panathinaikos'u hem Yunanistan
Basketbol ligi'nde hem de THY avrupa ligi'nde
şampiyonluğa taşımıştı. aa

A y-yıldızlıların 50 yaşındaki İtalyan çalıştırıcısı Vin-
cenzo Montella, ülkesinin yüksek tirajlı spor gaze-
telerinden Corriere dello Sport'a verdiği demeçte,

A Milli Takım'ın EURO 2024'teki performansını değerlen-
dirdi. Milli takımın aldığı başarılı sonuçların ardından
Türklerin sokaklarda kutlama yaptığı hatırlatılan Montella,
"Onları mutlu etmek benim için gurur verici. Beni kendine
aşık eden bir ülkeye karşı hissettiğim bir sorumluluktur.
Benim gibi oyuncular da aynı sorumluluğu hissediyor.
Avusturya'yı yenmemizi sağlayan Türk yüreğidir." dedi.
Avusturya'nın mart ayında kendilerini hazırlık maçında 6-1
gibi farklı skorla yendiği anımsatılan Montella, "Şimdi şunu
söyleyebilirim ki bu maçı özellikle önemsiyordum. Bu,
Avusturya'ya karşı sportif bir intikam için değil, Avusturya
son derece saygı duyduğum bir rakip ama bu daha çok
kendimle ilgili bir rövanştı. Biz antrenörler, oyuncular reka-
betçiyiz ama bu leke, benim profesyonel kariyerime ağır ge-
liyordu." ifadelerini kullandı.

Mert için çok memnunum

Avusturya maçının son anlarında kaleci Mert Günok'un
yaptığı kurtarışın sorulması üzerine İtalyan teknik adam,
"Bu, onun mesleği ve kesinlikle çok iyiydi. Onun adına çok
memnunum." değerlendirmesinde bulundu. A Milli Ta-
kım'ın yıldız oyuncularından Arda Güler'e yönelik bir soru
üzerine Montella, "Muhteşem bir maç çıkardı ve kendisini
dönüştürmeyi başardı. Çok koştu ki onu daha önce hiç
böyle koşarken görmedim, takım için çalışıyordu. Onunla
gurur duyuyorum ve kendisini tebrik ediyorum. Bunları,
ona özel olarak zaten aktardım." yorumunu yaptı. Mon-
tella, Kenan Yıldız'ın performansıyla ilgili olarak da "O
güçlü, hız konusunda muazzam bir tekniğe sahip. Maç
içindeki anları ve savunma kısmını daha iyi idare etmesi ge-
rekse de onsuz yapmak zor. O öğrenecektir." dedi.

Hollanda maçına dair görüşleri

EURO 2024'te çeyrek finalde karşılaşacakları rakipleri Hol-
landa'ya dair düşünceleri sorulan Montella, "Turu atlama
coşkusu artık geçti. Şimdi Hollanda'yı düşünmek duru-
mundayız." yanıtını verdi. Hollanda'nın zorlu bir rakip ol-
duğu hatırlatılan Montella, "Göreceğiz. Avrupa
Şampiyonası'nın neredeyse tüm maçları sonuna kadar be-
lirsizdi. Bir sonrakinin de öyle geçeceğini düşünüyorum.
Futbolda her şey mümkün, bu turnuvada çok daha fazlası
mümkün. Ancak dikkatli olmalıyız, gerginlik bizi kandırabi-
lir. Gerginliğin, grupta Çekya'ya karşı hayatımızı nasıl zor-
laştırdığına bir bakın." ifadelerini kullandı. AA

A Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü Montella, 2024 Avrupa
Şampiyonası'nda (EURO 2024) elde ettikleri başarılarla Türk

vatandaşlarını mutlu etmenin kendisini gururlandırdığını, Avusturya'yı
yenmelerini sağlayan şeyin Türk yüreği olduğunu söyledi

Panathinaikos'un Türk çalıştırıcısı Ergin Ataman, Yunanistan'da yılın başantrenörü seçildi

ZAFERiN ADI
TURK YUREGI!

Türk Milli Takımı ile belli başarılar elde

etmiş teknik adamlar Fatih Terim ve Şenol

Güneş'le kıyaslandığı anımsatılan italyan

çalıştırıcı, "On yıllardır Türk futbol tarihine

adını yazdırmış isimlerle anılmak beni gu-

rurlandırıyor. Fatih ile iyi bir hukukumuz var,

karşılıklı saygı var. Birkaç ay önce görüştük.

O, adanalı ki ben de orada çalıştım. O, Fio-

rentina'da görev yaptı sonra ben de. aynı

şekilde Milan ve Türk Milli Takımı da ondan

sonra görev yaptığım takımlar. Kesişmeler

kaderimiz." şeklinde konuştu. Kariyerinin

zirvesinde olup olmadığı sorusu da yönelti-

len Montella, Milan ile 2016'da kazandığı

italya Süper Kupası'nın kendisi için harika

bir duygu olduğunu, böyle anları çok fazla

antrenörün yaşamadığını, şu anda Türk Milli

Takımı'nda çalışmaktan keyif aldığını belirtti.

Montella, kendisiyle rekabet içinde oldu-

ğunu, bu nedenle 3 yıl önce Türkiye'ye gel-

diğini ve kendisini burada test etmek

istediği için böyle bir karar aldığını ve 

bunun kolay olmadığını ama Türkiye'nin 

harika bir ülke olduğunu 
kaydetti.

Benim için
büyük gurur

Muazzam bir birlikteliğimiz var
2024 Avrupa 

Futbol
Şampiyonası'nda

(EURO 2024)
çeyrek finale 

yükselen A Milli
Takım'ın yardımcı

antrenörü
Daniele Russo,
takım içindeki

muazzam
birlikteliğin ve

sahadaki kararlı
duruşun 
başarıyı

getirdiğini söyledi

Daniele Russo, ay-yıldızlı takımın Barsing-
hausen'de gerçekleştirdiği kampta basın
mensuplarının sorularını yanıtladı. Vincenzo
Montella'nın teknik direktörlüğe başladığın-
dan bu yana yanında olan Russo, son 16 tu-
runda avusturya'ya karşı çok iyi bir maç
oynadıklarını belirterek, "Çok önemli bir
maçtı. Çok formda bir kadroları vardı, onları
durdurmayı başardık, şampiyona öncesinden
gelen iyi bir hazırlıkları da vardı. Bu maça ha-
zırlanırken en önemlisi doğru yaklaşımdı, ufak
tefek taktik değişimler olabilir, değişkenlik
gösterebilir ama en önemlisi nasıl yaklaştığı-
mız ve nasıl bir kararlılıkla sahada olduğu-
muzdu. Milli takımımız, karşılaşmanın
başından sonuna kadar maçın içinde kaldı, o
karakteri ortaya koydular ve müsabakayı ka-
zandık. Bu gidişattan dolayı futbolcularımızı
kutlamak istiyorum." ifadelerini kullandı.

Çok iyi gidiyoruz

Daniele Russo, taktik düşünceleri hakkında
gelen bir soruya şu yanıtı verdi: "Çok iyi bir

gidişatımız var ama şunu söylemek gerek,
kulüp ve milli takım arasında büyük fark var.
Çalışma süresi milli takımda daha kısıtlı, be-
lirli oyun prensiplerini ve kurgularını monte
etmek için süre kısıtlı ama şöyle bir şansımız

var; seçtiğimiz oyuncular belki farklı kurgu-
larla oynuyorlar ama ilk günden bu yana ina-
nılmaz verimli çalışıyorlar, hepsi çok arzulu.
Sadece sahada değil saha dışında da muaz-
zam bir birlikteliğimiz var. Bu bağı görmek

bize keyif veriyor. adana'da belki bu tarz kur-
gularla ön plana çıktık ama orada da çok şan-
slıydık, doğru bir karışım olduğu için
şanslıydık. Bazı hocalar vardır, imkanları var-
dır, futbolcular satın alabilirler ama biz hiç
öyle yapmadık. elimizdeki oyunculara göre
adapte olarak belirli oyun kurguları oturttuk.
Guardiola gibi hocalar bu bakımdan şanslı.
Milli takımda şanslıyız, çünkü herkes istekli
yaklaşıyor. Milli takımın bu yolculuğunda dı-
şarıdan gelen çok fazla baskı vardı ama şunu
unutmamak gerek, turnuvanın en genç takı-
mıyız. Önümüzdeki maça hazırlanacağız."

Oyuncularımıza çok güveniyoruz

Russo, "Montella için forvetsiz oynuyor eleşti-
rileri yapılıyor ama bugün yaptığımız haberin
başlığı, 'Montella'nın forveti; tüm takım' oldu.
a Milli Takım'ın turnuvada attığı 7 gol, 6 farklı
oyuncudan, turnuva öncesindeki 8 maçta ise
11 golü, 9 farklı oyuncudan geldi. Bu, hocanın
sistemi konusunda ortaya bir veri koyabilir
mi?" sorusuna, şu yanıtı verdi: "Bugün yaptı-

ğımız haberin başlığı, 'Montella'nın forveti;
Tüm takım'. a Milli Takımın turnuvada attığı 7
gol 6 farklı oyuncudan, turnuva öncesindeki 8
maçta ise 11 golü 9 farklı oyuncudan geldi.
Bu hocanın sistemi konusunda ortaya bir veri
koyabilir mi?" sorusuna, şu yanıtı verdi: "Sa-
hada daha çok oyuncuların kapasitelerine gü-
venerek belirli adaptasyonlar geçiriyoruz.
Geliştirdiğimiz kurgularda onlara adapte ol-
duktan sonra bazı takımlarda pivot forvet gö-
rüntüsünde oynayan özellikler barındıran
oyuncular var, o tarz futbolcunuz olsa anlarım
ama böyle forvetiniz olmadığında rakibin ge-
ride bıraktığı derinliklere saldırmayacağınız
anlamına gelmiyor. Rakipler önde olduğunda,
oluşan boşluklarda fırsat yakalayıp rakip de-
fanslara hedef olmuyorsunuz. Bu haberi yap-
manız beni çok memnun etti ama altını
çizmemiz gereken detay var, siz yaptığınız işe
ne kadar inanırsanız aşamayacağınız hiçbir
engel yok, ilk günden bu yana bizimle olan
tüm futbolcular inanarak çalışıyorlar ve çok
önemli bir sonuç elde ettiler."aa

Vazgeçilmez 
olmak istiyor
Trendyol Süper Lig ekiplerinden EMS Yapı
Sivasspor'un yeni transferi Alex Pritchard,
kadroda vazgeçilmez futbolcular arasında
yer almayı hedeflediğini söyledi
KIRMIZI-BEYAZLILARIN İngiltere temsilcisi Birming-
ham City'den transfer ettiği 31 yaşındaki Alex Pritc-
hard, AA muhabirine, Sivasspor'a geldiği ilk günden
beri her şeyin çok güzel gittiğini, takım arkadaşlarının
kendisine çok iyi davrandığını ve çok güzel zaman ge-
çirdiğini belirtti. Sivasspor'u daha önceden takip etti-
ğini dile getiren Pritchard, "Süper Lig'den Şampiyonlar
Ligi, UEFA Avrupa Ligi ve UEFA Avrupa Konferans
Ligi'ne giden takımlar oluyor. Özellikle geçen sezon
devre arasında buraya gelme durumum vardı ancak
olmamıştı. O dönemden beri özellikle Sivasspor'u
daha çok takip ediyordum. Sivasspor, Avrupa kupala-
rına gitmeyi hak edecek bir takımdı ama şanssızlıklar
sebebiyle gidemedi." ifadelerini kullandı. Pritchard, ya-
bancı bir ülkeye geldiğini ve dil sorunu yaşamasının
normal olduğunu belirterek, "Futbolun dili bütün dün-
yada aynıdır. Bütün takım arkadaşlarım geldiğim ilk
günden beri bana nazik ve arkadaş canlısı yaklaşıyor.
Bu da işlerimi kolaylaştırıyor. Dil bariyerini zamanla
aşacağımı düşünüyorum." diye konuştu.

Geçmişin bir önemi yok

Kadronun vazgeçilmez isimleri arasında yer almak is-
tediğini ve bunun için çok yoğun çalışacağını vurgula-
yan Pritchard, takıma kendisi gibi yeni transferlerin
geldiğine değinerek, şunları kaydetti:"Burada bir süre-
dir oynayan oyuncular var. Aslında onların üzerine ka-
lite katmak için yeni oyuncular buraya geliyor.
Kendime kişisel bir hedef koymadım, önemli olan takı-
mım için elimden geleni mümkün olduğunca yapabil-
mek. Takımda forma şansı bulmak bana ve hocamızın
görüşlerine bağlı. Onun kararlarına saygı duyuyorum.
Futbolda geçmişinin ve kariyerinin bir önemi yok.
Önemli olan her hafta kendini mümkün olduğunca en
iyi performansla göstermek. Zaten performansını or-
taya koyduğun zaman, gerekeni verdiğin zaman hak
ettiğini alıyorsun ve bu şekilde ilerleyeceğim." Pritc-
hard, taraftarla buluşmak için sabırsızlandığını da söz-
lerine ekledi. AA

Yeni bir takım
kuracağız!

KIRMIZI-BEYAZLILARIN Hazırlıklarını kulüp tesisle-
rinde sürdüren Gaziantep FK'nin genç teknik adamı
Selçuk İnan, AA muhabirine, yeni sezonun tüm takım-
lara hayırlı olmasını diledi. Kentte 6 Temmuz Cumar-
tesi gününe kadar çalışmalarını sürdüreceklerini
anlatan İnan, ardından da Bolu'ya geçerek hazırlıkla-
rına devam edeceklerini aktardı. Zor bir sürecin kendi-
lerini beklediğini belirten İnan, "Çünkü çok oyuncumuz
gitti. Sözleşmesi biten oyuncularımız oldu. Anlaştığı-
mız oyuncular var, onların gelmesini bekliyoruz. Başka-
nımızla, yöneticilerimizle beraber çalışmalarımız tüm
hızıyla devam ediyor." dedi. Sezonun ilk transferini
Eren Erdoğan'ı alarak yaptıklarını anımsatan İnan,
oyuncunun potansiyeli yüksek ve umut veren bir profili
olduğunu ifade etti.

Yeni sezon yeni Gaziantep

Yaklaşık bir aydır transfer komitesiyle gece gündüz ça-
lıştıklarını aktaran İnan, şöyle devam etti:"Birçok mev-
kide transfere ihtiyacımız var. Bunu transfer komitemiz,
başkanımız, yöneticilerimizle beraber masaya yatırdık,
konuştuk. Yaklaşık 1 aydır neredeyse her gün onlarca
oyuncu izledik. Kafamızda net olan isimler var. Bunu
başkanımızla, yöneticilerimizle paylaştık. Neredeyse
bütün mevkilerde oyuncuya ihtiyacımız var. An itiba-
rıyla önceliğimiz stoper. Orta saha için acil izlediğimiz
oyuncular var. Forvet ve kanat oyuncularına ihtiyacımız
var. Aslında neredeyse yeni bir takım kuracağız." AA

Süper Lig ekiplerinden Gaziantep FK'nin
teknik direktörü Selçuk İnan, yeni sezon
planlaması kapsamında acil olarak stoper,
orta saha ve hücum hattına transferler
yapmak istediklerini belirterek, neredeyse
yeni bir takım kuracaklarını söyledi



28 yaşındaki stoper, sarı-laci-
vertli ekibin yeni sezon hazır-
lıklarının ikinci etabını

sürdürdüğü Avusturya'da basın mensupla-
rıyla bir araya geldi. Fenerbahçe'de olmak-
tan dolayı mutluluğunu dile getiren Çağlar,
"Güzel bir havamız var. Geçen seneden bo-
zulmayan bir takımdaşlık söz konusu. Ef-
sane bir hocamız da var. Dünyada kendini
kanıtlamış bir hoca. Çok güzel bir ortamı-
mız var. Umarım sakatlık olmadan bu etap-
ları atlatırız ve ilk resmi maçımıza hazır
oluruz." diye konuştu.

Burada çok mutluyum

Portekizli teknik adam Jose Mourinho'nun
Tottenham'ı çalıştırdığı dönemde kendisinin
de Leicester City forması giydiğini belirten
milli futbolcu, "Orada rakip olduğumuz bir
maçta esprili bir konuşmamız olmuştu.

Sonra UEFA Konferans Ligi'nde Leicester
City-Roma eşleşmesinde yine karşılıklı oy-
nadık. Konuşmalarımız oldu ama ciddi an-
lamda konuşulmadı. Ama hocamızın beni
istediğini biliyordum. Buraya da gelince çok
mutlu oldum. Ben de hiç düşünmeden bu-
raya geldim." ifadelerini kullandı.

Sakatlığı geçiyor

Çağlar, sakatlığının tam olarak geçip geç-
mediğiyle ilgili, "Doktorlarımızla konuştuk,
çok ufak da olsa MR'ımda geçen sezonun
son maçındaki sakatlığımdan dolayı ufak
bir görüntü var. Arkadaşlarım çalışmalara
benden bir hafta önce başladıkları için on-
larla aynı seviyede değilim. Sakatlık sürecini
risk almadan geçirmek önemli. Hocamız,
doktorumuz ve ben bir görüşme yaptık ve
bir hafta daha diyebilirim. Ondan sonra ha-
yırlısıyla takımla çalışmalara başlayaca-

ğım." bilgisini verdi.

Hep burada kalmak istedim

Fenerbahçe Kulübü Başkanı Ali Koç, yöne-
tim kurulu üyesi Acun Ilıcalı ve sportif di-
rektör Mario Branco'nun transfer süreciyle
özel ilgilendiğini anlatan Çağlar Söyüncü,
şunları kaydetti: "Geldiğimden beri burada
kalmak istediğimi başkanımıza da söyle-
dim. Futboluma da bunu yansıtmaya çalış-
tım. Uzun yıllar Avrupa'da oynadığım için
mutluyum ama artık Fenerbahçe'de oyna-
mak istediğimi ilettim. Sağ olsun başkanı-
mız geçen senenin sonlarına doğru
planlamamı, düşüncemi sordu. Ben de ilk
önceliğimin burası olduğunu söyledim.
Sezon biteli yaklaşık bir ay oldu ve ben de
kimsenin telefonunu açmadım. Önceliğim
her zaman burasıydı ve sonunda oldu."
Jose Mourinho'nun dünya çapında bir tek-

nik adam olduğunu aktaran deneyimli sto-
per, böyle isimlerin Türk futbolu için, kendi-
leri için, altyapıdan çıkan oyuncular için çok
önemli olduğunu vurguladı.

Milli Takım gurur veriyor 

2024 Avrupa Futbol Şampiyonası'nda çeyrek
finale yükselen A Milli Takım'ın başarısına
değinen Çağlar Söyüncü, "Milli takımda
gurur verici bir tablo var. Gruptan çok güzel
çıktık. Eksiklerimiz yok mu, tabii ki de var
ama orada rövanşı olmayan maçlar oynuyo-
ruz. Bunun için bütün takım arkadaşlarımı
kutluyorum. Çok iyi mücadele ediyorlar. Ben
de sakatlığımdan dolayı orada olamadığım
için gerçekten üzgünüm ama her şeyde bir
hayır vardır. Oradaki arkadaşlarıma başarılar
diliyorum. Hollanda maçında da en üst se-
viye performansla turu geçeceğimize inanı-
yorum." şeklinde görüş belirtti.AA
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Trabzonspor'un 2023-24 sezonu için 1.5 mil-
yon euro karşılığında kiraladığı Paul Onuachu,
Karadeniz devinde gösterdiği performansla
büyük beğeni kazanmıştı. Paul Onuachu'nun
bonservisini almak isteyen Trabzonspor, Sout-
hampton'ın 15 milyon euroluk talebine takıl-
mıştı. TRT Spor'un aktardığı habere göre
Southampton'ın Onuachu konusunda inadı kı-
rıldı. İngiliz ekibinin tavrının değişmesinde Ni-
jeryalı golcünün Trabzonspor'da oynama
isteğinin etkili olduğu vurgulandı. Southamp-
ton ile Paul Onuachu için pazarlık masasına
oturan Bordo-Mavililerin; bonservisini alma,
satın alma opsiyonlu kiralama ve Göztepe'ye
oyuncu verme gibi birçok formülü gündeme
getirdiği aktarıldı.

Pazarlıklar başladı

30 yaşındaki Onuachu, Afrika Uluslar Kupası
ve sakatlığı nedeniyle Süper Lig'de 12 maç ka-
çırsa da çıktığı 21 müsabakada 15 gol, 4 asistlik
skor katkısı vermişti. Southampton, Paul Onu-
achu'yu 2022-23 sezonunun ara transfer döne-
minde Genk'ten 18 milyon euro karşılığında
renklerine bağlamıştı. Nijeryalı golcünün İngiliz
ekibiyle 2 yıl daha sözleşmesi bulunuyor.
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Fenerbahçe'nin İspanyol ekibi Atletico Madrid'den 
transfer ettiği milli futbolcu Çağlar Söyüncü, 

“Önceliğim her zaman burasıydı ve sonunda oldu” dedi

EN COKEN COKEN COKEN COKEN COKEN COKEN COKEN COKEN COKEN COK

Uzun bir sezon bizi bekliyor
UEFA Şampiyonlar Ligi'nde formasyonun,
formatın değiştiğini hatırlatan sarı-laci-
vertli futbolcu, "Ülke olarak puanımız son
zamanlarda oldukça yükseldi. Sezonu erken
açtık. Uzun bir sezon olacak. Arkadaşları-
mızla hep konuşuyoruz, buraya geldiğimde

de gördüm. Çok mutlu bir takım olduğu-
muzu söyleyebilirim. Bunu zaten herkes gö-
rebiliyor. Biz her zaman elimizden gelenin
en iyisini yapmaya çalışacağız. Sezonun
uzun ya da kısa olmasının bizim için hiçbir
önemi yok." diye konuştu.

MULEKA 
SATILACAK
Yönetim, tecrübeli çalıştırıcının istediği pivot santrforu almak için
geniş bir liste belirledi. Bu listenin içinde geçen sezon Antalyaspor’da
kiralık olarak forma giyen ve bonservisi Fransız ekibi Lens’te 
bulunun Adam Buksa’nın da olduğu ortaya çıktı. Kulübün kasasını
da düşünen yönetim bu transferde farklı bir stratejiyle ilerleyecek
Van Bronckhorst’un kadroda çok fazla dü-
şünmediği Jackson Muleka’nın birçok talibi
olduğu öğrenildi. Siyah-beyazlı yönetim,
tecrübeli oyuncuyu isteyen kulüplerle pazar-
lıklarını sürdürürken, 6-7 milyon aralığında
bir bonservisle Muleka’yı göndermeyi düşü-
nüyor. Buradan gelecek para da golcü trans-
feri için kullanılacak. Adam Buksa’nın da
güncel piyasa değeri 6 milyon euro olarak
gösteriliyor. Antalyaspor formasıyla geçen
sezon Trendyol Süper Lig ve Ziraat Türkiye
Kupası’nda 35 maçta şans bulan 27 yaşın-
daki forvet 16 gol, 2 asistle başarılı bir per-
formans ortaya koydu. Buksa, 193 cm’lik
boyuyla Teknik Direktör van Bronckhorst’un
istediği özelliklerde bir oyuncu olarak göze

çarpıyor.

Arjantin üzdü 

Beşiktaş’ta 2. Başkan Hüseyin Yücel’in ‘Di
Maria’ya teklifimizi yaptık. Copa Amerika’nın
bitmesini bekliyoruz’ sözlerinin ardından
siyah-beyazlı taraftarlar heyecanlanırken, göz-
ler dünyaca ünlü yıldız futbolcuya çevrilmişti.
Ancak Arjantin’in organizasyonda devam et-
mesi ve Di Maria’nın da özellikle son maçta
etkili bir performans göstermesi Beşiktaş’ta
yönetimi ve taraftarı üzdü. Oyuncuya dair gi-
rişimlerini sonuçlandırma adına çalışmalarına
devam eden siyah-beyazlı idarecilerin tama-
men turnuvanın sona ermesine kilitlenmiş ol-
duğu öğrenildi. HABER MERKEZİ

Attila Szalai’nin 1 yıl sonra yeniden Süper
Lig’e dönme ihtimali belirdi. Trabzonspor,
Fenerbahçe’nin eski stoperi Attila Szalai’yi
kiralamak için görüşmelere başladı
Fenerbahçe, 2020-21 sezonunun ara
transfer döneminde Apollon Limassol’den
3.86 milyon Euro’ya transfer ettiği Attila
Szalai’yi 2,5 yıl sonra Hoffenheim’a 12.3
milyon Euro’ya satmıştı. Hoffenheim’da
beklentilerin altında kalan Attila Szalai,
geride bıraktığımız sezonun devre ara-
sında Freiburg’a kiralanmıştı.
Macar stoperin tekrar Süper Lig’e
dönme olasılığı doğdu. Trabzons-
por, Attila Szalai’yi kiralamak için
Hoffenheim ile görüşmelere başladı.

Hoca da çok istiyor
WAttila Szalai geride bıraktığımız sezonda
Hoffenheim ve Freiburg formasıyla sadece
8 maça çıkabilmiş ve 435 dakika süre al-
mıştı. Szalai’nin de bu seçeneğe son de-
rece sıcak baktığı belirtildi. Teknik direktör
Abdullah Avcı’nın da bu transferi çok iste-
diği gelen haberler arasında.

Fırtına’ya tanıdık

bır savunmacı
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Trabzonspor'un yeniden
kadrosuna katmak için
mesai harcadığı Paul Onu-
achu için 15 milyon euro isteyen
Southampton'ın inadı kırıldı. Bordo-
Mavililer, Onuachu için girişimlerini sıklaştırdı

Sörloth sürprizi
Trabzonspor'un eski golcüsü Alexander
Sörloth, santrfor arayışında olan
Roma'nın listesinde ilk sırada yer
alıyor. Villarreal ile 4 yıl daha
sözleşmesi bulunan Sörloth'un
mukavelesinde 38 milyon Euro'luk bir
çıkış maddesi bulunuyor
İtalyan takımı Roma'nın, bir dönem Trab-
zonspor'da da forma giyen Villarreal'in gol-
cüsü Alexander Sörloth'u transfer etmek
istediği ileri sürüldü. La Gazetta dello
Sport'un haberine göre; Romelu Lukaku'nun
boşluğunu doldurmak isteyen Roma, Sör-
loth'u gündemine aldı. Atletico Madrid'in
genç golcüsü Samu Omorodion için istediği
bonservis bedelini fazla bulan İtalyan kulübü,
santrfor transferi için ilk sıraya Norveçli fut-
bolcuyu aldı. Haber detayında, 28 yaşındaki
futbolcunun sözleşmesinde 38 milyon Eu-
ro'luk bir serbest kalma maddesi yer aldığı
vurgulanırken, Villarreal'in kötü ekonomik
durumunu göz önüne alan Roma'nın bu fi-
yatı daha da aşağıya çekmeye çalıştığı ifade
edildi.

41 maçta 26 gol

Villarreal ile 2028 yılına kadar sözleşmesi bu-
lunan Sörloth, geçen sezon 41 resmi maça
çıktı ve takımına 26 gol, 6 asistlik skor katkısı
sağladı. AA

Hermoso için devreye girdiler
Adı Beşiktaş'la anılan İspanyol stoper Mario Hermoso'ya Napoli'nin de talip

olduğu ileri sürüldü. İtalyan basını, Napoli'nin Hermoso için yaptığı teklifi açıkladı
Atletico Madrid ile sözleşmesi
sona eren ve transferde adı
Beşiktaş'la anılan Mario Her-
moso, Napoli'nin de günde-
minde. Tuttomercatoweb'in
haberine göre; bonservisi
elinde olan Hermoso, gelecek
sezon hangi takımda forma gi-

yeceğine henüz karar vermedi
ancak birçok takımdan teklif al-
maya devam ediyor. İspanyol
stoperi kadrosuna katmak iste-
yen takımlardan biri olan Na-
poli de Hermoso ile
görüşmelerini sürdürüyor.
Haber detayında, Serie A kulü-

bünün 29 yaşındaki futbolcuya
yıllığı 3.5 milyon Euro'dan 3 se-
nelik kontrat önerdiği, serbest
oyuncu olmasının avantajını
kullanmak isteyen Hermo-
so'nun ise 5 milyon Euro talep
ettiği belirtildi. Mario Hermo-
so'ya Suudi Arabistan'ın yanı

sıra başka ülkelerden de çok
sayıda transfer teklifi geldiği
ileri sürüldü. Piyasa değeri 25
milyon Euro olan tecrübeli sa-
vunma oyuncusu, geçen sezon
45 maçta forma giydi ve Atle-
tico Madrid'e 2 gol, 2 asistlik
skor katkısı sağladı.
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MELIS SOKMEN

Minik dostlara şifa veriyorlar

Sözü ve bestesi Sadettin Dayıoğlu’na
ait olan şarkının düzenlemesi Şevket
Nedim Ruacan’a ait. Arıkan stüdyola-
rında kaydedilen ve sanatçı Duygu
Soylu’nun da vokaliyle renk kattığı şar-
kının mixi Arıkan Sarıkaya, masteringi
ise George Konnings tarafından ya-
pıldı. Usta yönetmenler Can Katipzade
ve Özge Mine Katipzade ‘nin çektiği
klibinde renkli görüntülerle karşımıza
çıkan Sökmen’e klipte sanatçı Ahmet
Alkış Peker eşlik ediyor.  Klipteki dans
sahnelerinde Sökmen izleyenlere adeta
görsel bir şov izletiyor. Single kapak fo-
toğrafı ise Özge Katipzade tarafından
çekildi. Müzikal üretimlerine hız kesme-
den devam eden Sökmen, sıcak ritim-
lerle dolu “ŞIP” şarkısıyla sevenlerine
sadece bu sene değil uzun yıllar yazın
çoşkusunu yaşatacağa benziyor.

İStanbul Büyükşehir Belediyesi’nde (İBB) ve
Eyüpsultan Belediyesi’nde görevli veteriner he-
kimler, özel olarak hazırlanmış VETBÜS adı
verilen araçla, ilçenin farklı noktalarında sokak-
taki sahipsiz minik dostlarımız için
ücretsiz hizmet veriyor. Daha fazla
sokak hayvanına ulaşmak ama-
cıyla başlatılan çalışma Eyüpsul-
tan Meydanı’nda bulunan İBB
Çözüm Merkezi İletişim Noktası
önünde başladı. Çalışmanın ikinci
gününde ise VETBÜS, Akşemset-
tin Mahallesi Alperen Caddesi Ak-
şemsettin Mahalle Muhtarlığı
önüne geldi. Veteriner hekimler
burada sokak hayvanlarına sağlık

taraması, aşılama, iç-dış paraziter ile mikroçip
uygulaması yaptı. Yapılan kontrollerde ciddi bir
hastalığı olmayan minik dostlara ayakta tedavi
uygulandı. Mikroçiple kimliklendirilen minik

dostların sisteme kaydı yapıldı. VET-
BÜS ile 2 ayda yaklaşık 280 sokak
hayvanına sağlık taraması ve parazit
uygulaması yapıldı.Yapılan kontrol-
lerde durumu kötü olan hayvanlar
İBB’ye ait hayvan bakım evlerine gö-
türülüyor. Hayvanlar sağlıklarına ka-
vuşana kadar burada tedavi ediliyor.
VETBÜS 4 Temmuz çarşamba günü
ise Güzeltepe Mahallesi Üç Tepe
Sokak ESMEK Mesleki Eğitim
Kursu önünde olacak.

Melis Sökmen “Melis’le
Dans” ismini verdiği
projesinin ilk teklisi
olan “ŞIP”ı Pasaj Müzik
etiketiyle yayınladı

Sarıyer Belediyesi Çocuk Gündüz Bakımevlerine yerleştirilecek olan öğrenciler, 36. Beyoğlu
Noteri huzurunda yapılan kura ile belirlendi. İlk kez yapılan kura çekimine katılan Sarıyer
Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu, “Çocuk Gündüz Bakımevlerimize adil, eşitlikçi ve
hakkaniyetli bir şekilde öğrencilerimizin yerleştirilmesi bizim için önemli” dedi 
Sarıyer Belediyesi Çocuk Gündüz Ba-
kımevlerine yerleştirilecek öğrenciler, ilk
kez noter huzurunda yapılan kura ile be-
lirlendi. Sarıyer Belediyesi ana hizmet bi-
nası meclis toplantı salonunda Beyoğlu
36. Noteri huzurunda yapılan kura çe-
kimi ile öğrenciler Sarıyer Belediyesi
Çocuk Gündüz Bakımevinde eğitim ola-
nağına kavuştu. 

Öğrencilere başarı diledi

Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay
Aksu, belediyeye yapılan yüzlerce baş-
vuru dolayısıyla adil bir seçim yöntemi
olarak noter huzurunda kura çekimi ya-
pılmasını uygun gördüklerini ifade ede-
rek, “Bugün buraya çocuk gündüz
bakımevlerimize öğrencilerimizi yerleştir-
mek için toplandık. Çok değerli noterimiz
de burada. Bu yöntemi seçmekteki ama-
cımız adil, eşit, hakkaniyetli bir seçim ya-

pabilmektir. Başvuru yaptığı halde yerle-
şemeyen çocukların velisi komşularımız
üzülmesinler. Onlara da şunu söylemek
istiyorum; Belediyemizin 11 olan çocuk
gündüz bakımevleri sayısını artırmaya
dönük çalışmalarımızı aralıksız sürdürü-
yoruz. Hedefimiz, sosyal belediyecilik an-
layışımız gereği, eğitimde fırsat eşitliği
hedefiyle ihtiyaç duyan tüm komşuları-
mıza ulaşmaktır. Yeni eğitim dönemine
yetiştirmeye çalıştığımız Kireçburnu
Çocuk Gündüz Bakımevimizin çalışma-
ları devam ediyor. Yine Kazım Karabekir
Mahallemizde bir kreş çalışmamız ola-
cak.  Şimdiden tüm öğretmen, öğrenci ve
velilerimize başarılı bir eğitim yılı diliyo-
rum” dedi. Kura çekimi kaydı Sarıyer Be-
lediyesi web sitesi ve sosyal medya
hesaplarından yayınlanacak olup, başvu-
ranlar sonuçları öğrenebilecekler.
HABER: SELVİ SARITAÇ
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Üsküdar Belediye Meclisi'nin Temmuz ayı 
toplantısında konuşan Belediye Başkanı Sinem

Dedetaş, “Bizim önceliğimiz her zaman 
Üsküdar'a hizmettir. Birinci ve öncü anlayışımız

budur. Bunun için de çok çalışıyoruz” dedi

Meclis'te Özel kliniklerle tedavi anla-
mında bir işbirliği yapmak istediklerini
kaydeden Dedetaş, kamu kaynağının
bu şekilde daha verimli kullanılabile-
ceğini ön gördüklerini ifade etti.
Amaçlarının belediyenin yapacağı ya-
tırımlardan tasarruf etmek olduğunu
aktaran Dedetaş, maddenin komis-
yonda detaylı bir şekilde görüşülece-

ğini söyledi.
Madde oy
birliği ile ko-
misyona ha-
vale edildi.

Kliniklerle iş 
birliği gündemde

Üsküdar Belediye-
si'ndeki Meclis
toplantısında açı-

lış konuşmasını yapan
Başkan Dedetaş, hem
2 Temmuz 1993’te,
hem de 15 Temmuz

2016’da yaşamını yitiren va-
tandaşlarımızı saygı ve minnetle
anarak, şunları kaydetti: “15 Tem-
muz darbe girişimine karşı çıkarak
bu uğurda hayatlarını kaybeden va-
tandaşlarımıza rahmet, gazilerimize
de sağlıklı uzun ömürler diliyorum.
Vatanımızın birliği ve bütünlüğü ko-
nusunda her türlü darbe girişiminin
hepimiz tamamen karşısındayız.
Milli bütünlüğümüzü bozacak her
türlü sürecin hepimiz karşısındayız.
Bu noktada da milli birlik ve bera-
berliğe vurgu yapan bir ay temmuz
bizim için. Hem bayram kutluyoruz,
hem de bir tarafta da yas tutuyoruz,
şehitlerimizi anıyoruz. Hem sevinci,
hem acıyı birlikte yaşadığımız ve pek
çok dersi de birlikte aldığımız bir ay.
Hoşgörüsüzlük anlamında değer-
lendirebileceğimiz bir ay. 2 Tem-
muz’dan da bahsetmek gerekirse
son derece üzücü. Umarım tekrar-
ları hiçbir zaman yaşanmaz. Dersle-
rimizi bu noktada hep birlikte
alarak, toplumsal sorumlulukları-
mızı ve milli birliğimizi koruyucu

adımları atarız. Yeni nesillere de
bunları sağlıklı bir şekilde aktarırız.”

İlaçlamalar sürüyor

İlaçlama ve yıkama konusunda ge-
rekli çalışmaları hassasiyetle yürüt-
tüklerini bildiren Dedetaş,
“Belediyemizin rutin faaliyetlerinde
sokaklar yıkanıyor ve mahallelerde
de ilaçlama yapılıyor. Üsküdar bele-
diyemiz haricinde büyükşehirin de
ilaçlama faaliyetleri sürüyor.” şek-
linde konuştu. Mahalle toplantıları-
nın önemine değinen Dedetaş,
bütün meclis üyelerini mahalle top-
lantılarına davet etti.

Afet İşleri Müdürlüğü 
kurulacak 

Gündemin 2. maddesinde yer alan
Afet İşleri Müdürlüğü’nün kurul-
masına ilişkin madde oylamaya su-
nuldu. Başkan Dedetaş, kampanya
döneminde bu müdürlüğe ilişkin
söz verdiklerini aktararak, “Üskü-
dar’ı afet dirençli hale getirmek için
kentsel dönüşüm çok önemli bir
ayak. Ama vatandaşı da afet konu-
sunda bilinçlendirmek bambaşka
ve önemli bir konu. Kamusal bina-
ların kontrolleri ve tahliye planları-
nın yapılması, vatandaşın sadece
deprem değil tüm afetlerle ilgili bil-
gilendirilmesi, eğitim alması, dep-

rem çantasının nasıl hazırlanacağı
gibi pek çok konuda komşularımızı
da afete hazırlıklı hale getirmek ve
bir anlamda da afete hazırlık süreç-
lerini de bütüncül olarak ele alacak
müdürlük kurma planımız var.”
dedi. Madde oybirliği ile kabul
edildi. Oylamanın ardından Dede-
taş, “Afet dirençli bir Üsküdar’ı el
birliğiyle kurmaktan son derece
mutlu olduğumu belirtmek iste-
rim.” diye konuştu. Fen İşleri Mü-
dürlüğü’nün Şartlı Bağış
Malzemesi’ne ilişkin talebinin yer
aldığı 5. madde hakkında konuşan
Dedetaş, “İzleyenler için biraz
açmak gerekebilir, anlaşılmayabilir.
Şartlı bağıştan kastımız Asfalt. Bü-
yükşehirin asfalt hibesi oluyor.
Bundan faydalanmak için bunu
meclisimize getirdik.” dedi. Bu
madde de oy birliği ile kabul edildi.

Üsküdar için çok çalışıyoruz

Her alanda Üsküdar için çok çalış-
tıklarını da anlatan Dedetaş,
“Bizim birinci anlayışımız Üskü-
dar'a hizmettir. Önceliğimiz her ko-
nuda budur. Üsküdar'ın ve
Üsküdar halkının hayatını kolaylaş-
tırmak, kentimizi güzelleştirmek ve
kentimizin değerine değer katmak
için çok çalışıyoruz” şeklinde 
konuştu. 

MÜGE 
CESUR 

HABER

Sarıyer'de torpil yok

TOGAY ÇOBAN
ESENYURT BELEDİYE MECLİSİ 

AK PARTİ GRUP BAŞKANVEKİLİ

TESEKKUR

Oğlum OĞUZHAN ve evladımız ESRA NUR’un düğün merasimine katılım
sağlayarak bizlerin mutluluğuna ortak olan; 

Milletvekillerimiz Sayın Cüneyt Yüksel, Sayın Seda Gören Bölük, Sayın Şamil
Ayrım, Sayın Hasan Turan, Sayın Seyithan İzsiz, Ticaret Bakan Yardımcımız 

Sayın Mahmut Gürcan, AK Parti İl Başkan Yardımcımız Sayın Akın Bayram ve il
yönetim kurulu üyemiz Sayın Tarkan Burçak Uygun, Sayın Gökhan Türkeş

Öngel, önceki dönem milletvekilimiz Sayın Tülay Kaynarca, İlçe Başkanımız
Sayın Harun Özer, İlçe Kadın Kolları Başkanımız Sayın Harika Yıldırım Öztürk,

İlçe Gençlik Kolları Başkanımız Sayın Erhan Akdoğan, önceki dönem ilçe 
başkanlarımız Sayın Şenay Değer ve Sayın Yasir Çelik, önceki dönem belediye

başkanlarımız Sayın Necmi Kadıoğlu, Sayın Ali Murat Alatepe ve belediye 
başkan adayımız Sayın Hamit Öncüye, tüm siyasi parti yöneticilerine ve meclis

üyelerine, Kent Konseyine, il dernekler başkanı ve yönetimine, muhtarlar, 
dernek başkanı ve yönetimlerine, kurum müdürlerine, gazetecilere, çiçek 

gönderen tüm dost ve akrabalarımıza yürekten teşekkür ediyorum....

YAZI GETIRDI!
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